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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – РАЗГРАД 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 47 

 

От проведеното заседание на Общински съвет – Разград на 27.01.2011 г.  
/четвъртък/ от 10.30 часа в зала 1101 на общината. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха 32 общински 
съветници. 

По уважителни причини отсъства общински съветник Стоян Димитров. 

 Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 32 общински съветника.  
  

/Приложение №1 към Протокола/ 

 

На заседанието присъстваха: г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград, 
господин Тодор Димитров – народен представител и заместник председател на 
парламентарната група на „ГЕРБ”, господин Валентин Василев – Областен 
управител на Област Разград, господин Венелин Узунов – Секретар на Президента 
по местната и регионална политика и кмет на Община Разград за периода 1991 – 
2005 година, госпожа Екатерина Данилевская – заместник кмет на гр. Орел, 
ръководството  на Община Разград, кметове на населени места, Почетни граждани 
на град Разград и предложените за удостояване с това звание, представители на 
общинска администрация, медии. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Добър ден. 

 Уважаеми колеги общински съветници, 
 Уважаеми г-н Бояджиев кмет на Община Разград, 
 Уважаеми представители на общинска администрация и кметове на населени 
места, 

Уважаеми представители на средствата за масова информация, 
 Скъпи съграждани, 
 Предвид присъствието на  32 общински съветници в залата и съгласно чл. 53 
ал.1 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет - Разград 
обявявам заседанието на Общински съвет Разград за открито. 
 
 Секретар на днешното заседание ще бъде общински съветник Пейчо 

Георгиев. 

 Отново ще запазим нашата традиция и в началото на годината ще  
поздравим общинските съветници, които са имали рождени дни през месец януари: 
колегата Иво Димитров имал рожден ден на 22 януари, колегата Наско Анастасов, 
имал рожден ден също на 22 януари и колегата  Божинел Христов на 24 януари. 
 Уважаеми колеги, 

Преминаваме към разглеждане на Дневния ред, с който съгласно нашият 
Правилник предварително сте запознати. Днешната наша сесия ще бъде от 2 части: 
 І част 

 

1. Докладни записки. 
 2. Питане от общински съветник. 
   3. Текущи. 
 
 ІІ част- тържествено заседание  
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1. Слово на председателя на Общинския съвет – Разград,  по случай 28 
януари  – Ден на Разград.  

2. Докладната записка от Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград,  
Относно: Приемане решение на Общинския съвет за удостояване със  звание 

“Почетен гражданин на Разград”. 
 
 Имате ли допълнения към така зачетения  Ви  Дневен ред?  
 Заповядайте г-н Бояджиев.  
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Уважаеми г-н Председател, 
 На основание Чл. 54, ал. 4 от Правилника, моля да допуснете за разглеждане 
в настоящото заседание 2 докладни записки, едната на която съм вносител аз, 
относно: Предложение за публично частно партньорство относно Градски стадион и 
докладна записка от инж. Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград, 
относно: Изменение на Решение № 441 по Протокол № 27 от 28.07. 2009 година на 
Общински съвет Разград.  
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Уважаеми колеги, аз също имам едно предложение на основание Чл. 54, ал.4 
от нашия Правилник да допуснете разглеждане на докладна записка от Добрин 
Станчев Добрев – председател на Общински съвет Разград, относно: Изменение на 
Решение № 848 по Протокол № 46 от 28.12. 2010 г, прието от Общински съвет 
Разград.  
 Други предложения колеги? Няма. Преминаваме към гласуване.  
 Подлагам на гласуване първото предложение, което направи г-н Бояджиев за 
включване в Дневния ред на докладна записка от негово име, относно: 
Предложение за публично частно партньорство относно Градски стадион. 
 Моля, гласувайте.  
 
 С 29 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 2, се приема 
предложението за включване в Дневния ред на докладната записка с вносител г-н 
Денчо Бояджиев. 
 
 Моля, да гласувате за второто предложение: 
 Докладна записка от инж. Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград, 
относно: Изменение на Решение № 441 по Протокол № 27 от 28.07. 2009 година на 
Общински съвет Разград. 
 

С 24 гласа „ЗА”, „против” – 4, „въздържали се” -  2, се приема предложението 
за включване в Дневния ред на докладната записка с вносител госпожа  Таракчиева. 
 
 Моля, да гласувате за третата докладна записка от мое име, относно: 
Изменение на Решение № 848 по Протокол № 46 от 28.12. 2010 г, прието от 
Общински съвет Разград. 
 

С 28 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” -  1, се приема за 
включване в Дневния ред и третата докладна записка.  
 
 Подлагам на гласуване целия Дневен ред с направените допълнения. Моля, 
гласувайте. 
 
 С 25 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 5, се приема Дневния ред 
на сесията на Общински съвет- Разград. 
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ПО ТОЧКА ПЪРВА 
ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 
СТАТИЯ 1 

 
Докладна записка от Иво Бориславов Илиев  -  Общински съветник 

 
Относно: Даване разрешение на „Общински пазари- Разград „ ЕАД гр. 

Разград за провеждане на търг с тайно наддаване за отдаване под наем на имот – 
частна общинска собственост, включен в капитала на дружеството. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Г-н Илиев, имате думата. 
 
 Г-н Иво Илиев – общински съветник от ПП „ДПС” 
 След като докладната записка беше обсъдена в комисията по управление на 
общинската собственост по предложение на колегите промених текста от явно 
наддаване на „с тайно наддаване” на търга. Друго нямам какво да добавя по 
докладната записка.  
 
 Колеги, тази докладна записка бе разгледана в ПК по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. Г-н 
Захариев, моля да ни запознаете с решението на комисията.  
 
 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 
 Комисията с 10 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” приема проекта за 
решение.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси. Заповядайте. Няма. Мнения 
и предложения по така предложения Ви проект за решение? Няма. Процедура по 
гласуване. Гласуването е поименно. Моля, гласувайте.  
 

С П И С Ъ К 
на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
27. 01. 2011 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
     
1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   
2. Божинел Василев Христов +   
3. Валентин Колев Вълчев +   

4. Валентина Маркова Френкева +   
5. Георги Димитров Георгиев +   
6. Георги Маринов Атанасов +   
7. Джемиле Мехмедова 

Махмудова 
+   

8. Добринка Иванова Монева +   
9. Добрин Станчев Добрев +   

10
. 

Иво Борисов Димитров +   

11 Иво Бориславов Илиев +   
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. 
12
. 

Иво Иванов Хаджииванов +   

13
. 

Калоян Руменов Монев +   

14
. 

Миле Димитров Милев +   

15
. 

Михаил Милев Гигов +   

16
. 

Музаффер Мустан Хамид +   

17
. 

Наско Стоилов Анастасов +   

18
. 

Неждет Мехмедов Хасанов +   

19
. 

Пейчо Добрев Георгиев +   

20
. 

Пламен Иванов Братованов +   

21
. 

Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22
. 

Радиана Ангелова Димитрова +   

23
. 

Радостин Георгиев Киров Не 
участва 

  

24
. 

Румен Адриянов Славев +   

25
. 

Селиме Касимова Карагьозова +   

26
. 

Симеон Асенов Захариев +   

27
. 

Станка Владова Ангелова +   

28
. 

Стоян Димитров Ненчев отсъства   

29
. 

Стоянка Иванова Курдова +   

30
. 

Стоян Костадинов Стоянов +   

31
. 

Тодор Симеонов Крушевски +   

32
. 

Хами Ибрахимов Хамиев +   

33
. 

Янка Трифонова Георгиева +   

 
Общинският съвет взе следното  

 
РЕШЕНИЕ 

           № 864 
 

В баланса на „Общински пазари – Разград” ЕАД гр. Разград е включено 
стопанско помещение магазин № 62, находящ се на Централен общински пазар на 
ул. „Марица” № 2 гр. Разград. По отношение на същия имот, сключеният договор за 
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отдаване под наем с досегашния наемател ще бъде прекратен поради изтичане на 
срока предизвестието от страна на наемателя на 29.01.2011 г. 

Пред вид гореизложеното, на основание чл. 33, ал. 1 от Наредба № 3 на 
Общински съвет гр. Разград за разрешение за провеждане на търг с тайно 
наддаване по реда на чл.34, ал. 1, ал. 2 т. 1 от Наредба № 3 на Общински съвет гр. 
Разград за осъществяване на стопанска дейност на Община Разград чрез търговски 
дружества с общинско участие и чрез общински предприятия и във връзка с писмо 
№ РД-05-006/12.01.2011 г.  на Изп. директор на „Общински пазари – Разград” ЕАД,  
Общински съвет  гр. Разград, след поименно гласуване, с 31 гласа „ЗА”, „против” – 
няма, „въздържали се” – няма, 

 
    Р Е Ш И: 
 
1. Дава разрешение на „Общински пазари- Разград” EАД гр. Разград да 

проведе търг с тайно наддаване за отдаване под наем на магазин № 62, с площ 13 
кв.м.,  находящ се на Централен общински пазар- ул. „Марица” № 2 гр. Разград, за 
срок от три години, за търговски цели.   

2. Търгът с тайно наддаване за отдаване под наем по т. 1 да се проведе при 
спазване изискванията на чл. 34, ал. 1 и ал. 2 от Наредба № 3 на Общински съвет 
гр. Разград за осъществяване на стопанска дейност на Община Разград чрез 
търговски дружества с общинско участие и чрез общински предприятия. 

3. Възлага на Изпълнителния директор на „Общински пазари – Разград” ЕАД 
гр. Разград изпълнението на решенията по т. 1 и по т. 2. 

4. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 
Областния управител на област Разград в 7 – дневен срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 
Административен съд гр. Разград. 

 
СТАТИЯ 2 

 
 Докладна записка от Георги Маринов Атанасов, общински съветник, 
Председател на ПК по култура, културно-историческо наследство и духовни 
ценности 

Относно: Приемане на процедура за избор на носителя на почетното звание 
ПОЧЕТЕН ГРАЖДАНИН НА ОБЩИНА РАЗГРАД, избран през 2011 г. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Колега Атанасов, имате думата. 
 

Г-н Георги Атанасов – общински съветник от ПП „Социалдемократи за 
Разград”, вносител на докладна записка 

Уважаеми колеги, 
Със свое Решение № 849/28.12.2010 г. Общински съвет Разград измени и 

допълни Правилник за символите, почетните звания, наградите и паметните знаци 
на община Разград, като въведе ограничение за избор само на един носител на 
съответното почетно звание. Новият статут предполага и специална процедура, по 
която да се реализира избора.  

Отчитайки тази необходимост, ПК по култура, културно-историческо 
наследство и духовни ценности, на свое заседание единодушно реши да разработи 
и предложи на общинските съветници правилата за избор на Почетен гражданин на 
община Разград за 2011 г. при новите условия, като в последствие ще внесе 
предложение за трайно уреждане на въпроса, чрез изменение и допълнение на 
Правилника, което ще касае присъждането и на другите видове почетни звания с 
подобен регламент. 

Предвид гореизложеното предлагам на вашето внимание следното Решение: 
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Общински съвет Разград приема процедура, по която да се извърши избор на 
носителя на почетното звание ПОЧЕТЕН ГРАЖДАНИН НА ОБЩИНА РАЗГРАД, 
избран през 2011 г. както следва: 
 1.Изборът се извършва чрез явно гласуване; 

2.Всеки общински съветник има право да гласува само за една номинация; 
 3.В случай, че нито една кандидатура не събере необходимия брой гласове, 
формиращи изискуемото мнозинство от 50% плюс един глас от присъстващите 
общински съветници, за вземане на решение, на повторно гласуване се подлагат 
първите две кандидатури, събрали най-много гласове; 
 4.При положение на равенство на първото място, на повторно гласуване се 
подлагат кандидатурите, събрали най-голям равен брой гласове; 
 5.В случай, че има равен брой гласове, нареждащи кандидатурите на второ 
място, до повторно гласуване се допускат първия по брой гласове кандидат и 
кандидатите на второ място с равен брой гласове; 

6.При неизбиране на кандидатура и след повторното гласуване, процедурата 
по избора се прекратява. 

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Благодаря Ви, г-н Атанасов. 
Колеги, тази докладна записка беше разгледана в 2 наши комисии: 
Първо в ПК по законност, , превенция на корупцията, сигурност, контрол на 

решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 
организации.  
 Г-н Монев, моля да ни запознаете с решението на комисията. 

 
Г-н Калоян Монев – член на ПК 

Уважаеми колеги, на свое заседание на 24 януари т.г. Постоянната комисия 
по законност разгледа така предложената докладна записка и с 4 гласа „ЗА”, без 
„против” и 1 – „въздържал се” приема проекта за решение.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви. 

Постоянната комисия по култура, културно - историческо наследство и 
духовни ценности. Ще помоля нейния Председател да ни запознае със 
становището на комисията. Г-н Атанасов, имате думата. 

 
Г-н Георги Атанасов – Председател на ПК 

 На същото заседание ПК по култура, културно - историческо наследство и 
духовни ценности разгледа докладната записка и от 4 присъстващи общински 
съветника, с 4 гласа „ЗА”, подкрепя докладната записка. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Заповядайте 
г-н Георгиев.  
 

 Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 
БДС Радикали” 
 Аз имам въпрос към вносителя: Точка 1.3.  дали не противоречи на нашия 
Правилник където се казва, че Общинският съвет взема решение с мнозинство по 
много от случаите, има случаи където взема решение с квалифицирано мнозинство, 
Общинският съвет взема решение когато 50 % плюс един от общинските съветници 
в един случай от присъстващите, в друг случай от общия брой нали гласуват за 
дадено предложение. Ние тука сега имаме такъв казус – ако има кандидатури и 
нито една от тях не събере 50% плюс един глас означава по мое скромно мнение, 
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че няма такъв кандидат който да бъде Почетен гражданин. Не влизаме ли в 
противоречие с Правилника? 
 Това ми е въпроса към вносителя.  
 

Г-н Георги Атанасов – вносител и Председател на ПК 
 Благодаря за въпроса. При изготвяне на докладната записка беше 
разглеждан и такъв случай и именно за това последното гласуване ако има избран 
такъв Почетен гражданин той трябва да бъде с 50 % от присъстващите плюс един 
глас. Това не значи, че ако на първо гласуване ако някой от кандидатурите събере 
над 50% плюс един няма да бъде избран. В случая имаме 4 номинации за 
днешното заседание, а в бъдеще могат да бъдат примерно 6, 8 и т.н.. Вие, г-н 
Георгиев сте математик и Ви е пределно ясно, че при по – голям брой кандидатури 
вероятността да няма избрана кандидатура на първо гласуване е много голяма и 
затова предлагаме на вашето внимание тази процедура, която в края на краищата 
при легитимен избор при повторното гласуване ако единият от кандидатите е 
събрал над 50% както е записано и в ЗМСМА и в нашия Правилник само тогава той 
ще получи званието. Неслучайно в т.16. е записано, че „При неизбиране на 
кандидатура / това значи, че ако никой не събере 50% плюс един глас/ и след 
повторното гласуване, процедурата по избора се прекратява” и няма да има избран 
Почетен гражданин в случая.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Заповядайте г-н Монев. 
 
 Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 
 Аз ще си позволя да отговоря на въпроса на г-н Георгиев защото 
действително така предложеното решение в докладната записка отговаря на 
Правилника. Тука не коментираме как трябва да се вземе решението, тука 
коментираме процедурата какво трябва да се направи ако не събере именно такова 
мнозинство 50% плюс един т.е., че трябва да се подложи на ново гласуване. Това 
изискване в Правилника 50% плюс един ние го спазваме и тука казваме какво 
трябва да направим след това, а не дали се взема решение или не.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Благодаря Ви г-н Монев. Други въпроси колеги? Не виждам. Мнения и 
предложения по тази докладна записка. Заповядайте г-н Бояджиев. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Въпроса касае общинските съветници, аз просто само едно скромно мнение 
изразявам. Аз мисля, че в този си вид, както обяснява и Монев, че се определя 
техниката на гласуване мисля, че няма да бъде перфектно, защото веднъж отпадат 
трима, четирима, остават накрая един, двама. В Правилника е разписано 50% плюс 
един. За мен в тази ситуация, ако трябва да се спази стриктно Правилника, гласува 
се енти  път ако може да се вземе това решение и се гласува за четиримата, а не 
отпада третия или четвъртия, пък остават първия и втория и тогава между двамата 
да се избира. Не виждам логика и на какво основание. Решението е 50% плюс един, 
то е записано в Правилника и не търпи никаква друга промяна. Вие сега в същност 
какво правите? – правите тълкувание. Ами вие не правите тълкувание, вие вземате 
решение, с което на практика променяте цялата технология на приемане на 
решение. То е записано в Правилника 50% плюс един. Ако няма избран на първото 
гласуване, вдига си ръката един общински съветник и казва предлагам ново 
гласуване. Прави се ново гласуване, ако няма пак, друг – предлагам ново гласуване, 
докато вие решите. Като не може да събере някой от тях означава, че той не може 
да събере необходимия минимум от 50%, а пък не е казано, че трябва да бъде 
избран на всяка цена. Вече дали ще бъдат едно, две или три гласувания това е ваш 
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избор, но няма как да отпадне четвъртия, да отпадне третия, пък да играят само 
първия и втория, които са с най – много гласове. Аз мисля, че незаконосъобразно 
ще бъде такъв един подход. Тя самата докладна записка в този си вид създава 
предпоставки за незаконосъобразност при вземане на решението. Четирима са 
кандидатите. Технологията казва: подават до Кмета, Кмета ги внася, внася ги в 
залата и от тези четирима вие избирате един, не с технология на гласуване, с едно 
решение 50% плюс един, който го събере. Ако след три гласувания никой не събере, 
значи няма необходимите качества нито един от тези четиримата и проблема от 
самосебе си отпада. При тази технология това означава на всяка цена избор на 
един.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Друг желаещ? Заповядайте г-н Георгиев. 
 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 
БДС Радикали” 
 Аз не случайно Ви зададох въпроса. Наистина така предложено решението 
създава такива внушения. Аз не съм съгласен и с това, че всеки общински съветник 
има право да гласува само за една номинация. Напротив, той може да гласува за 
две, за три, но даже аз съм подготвил нов проект за решение: Изборът се извършва 
чрез явно гласуване: Кандидатурата събрала най – много гласове от тези с над 50% 
плюс един гласа е носителят на почетното звание. Ако са повече от една или има 
равенство в гласовете тогава между тези с равен брой гласове да се прави ново 
гласуване, но с тези над 50%  плюс един. Иначе вижте какво се получава в това 
предложение – значи има примерно 6 кандидата за носител на почетното звание, 
вярно много са  и нито един от тях не събере 50% плюс един глас мнозинство, 
което означава, че  Общинския съвет не подкрепя нито една кандидатура, но ние 
настояваме въпреки всичко тези предложени кандидатури, които Общинския съвет 
при първо гласуване или там при гласуването установява, че не ги одобрява за 
почетно звание, ние продължаваме докато изберем един, от тези за които той вече 
се е произнесъл, че не бива да бъдат носители. Затова аз по този начин ще 
предложа. И в допълнение, струва ми се, че веднъж го казах, ще го почетвъртя 
сега: Този Статут за почетните звания наистина се нуждае от цялостен преглед, 
цялостен ремонт, а ние непрекъснато правим някакви ремонти на парче и затова се 
получават и такива недоразумения.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Други колеги желаещи да вземат отношение? Заповядайте г-н Атанасов. 
 
Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград”, вносител на 

докладна записка  
Господин Председател, 
В изказванията и на г-н Бояджиев и на г-н Георгиев има нещо, което не е 

вярно. Значи, те казват, че тази процедура гарантира избора в случая Почетен 
гражданин на Разград. Тя не гарантира. Записано е, че се извършва само едно 
повторно гласуване и пак си позволявам да прочета т.1.6.: „При неизбиране на 
кандидатура и след повторното гласуване, процедурата по избора се прекратява.” 
Значи, нямаме това безкрайно гласуване. Това, което предлага г-н Бояджиев, той 
предлага да се извършва едно безкрайно гласуване, което г-н Бояджиев, пак 
нямаме процедура да кажем кога трябва да спре. Щото, Вие предлагате да се 
гласува за всички кандидатури всеки път, това значи да стигнем в един затворен 
кръг и да нямаме кога да спрем. Няма процедура и Вие не предложихте кога да се 
спре това нещо. Направете предложение. Значи това нещо ние сме го направили и 
в комисията по култура сме го разисквали и Вие бяхте тогава на заседанието на 
комисията и след това с юриста на Общинския съвет също много сме го разисквали, 
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с колеги общински съветници юристи също и сме достигнали до това предложение 
за да не изпаднем днес или в единия случай за безкрайно гласуване или в другия 
случай, най – вероятния да няма избор на Почетен гражданин на Разград.   

 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
Аз веднага отговарям: Значи Правилника е разписан, гласува се и се търси 

кворум 50% плюс един. В Правилника е заложено, че ако някой общински съветник 
не е съгласен и счита, че има нарушение може да предложи прегласуване. 
Прегласува се, ако не събере 50% плюс един значи никой не може да събере тези 
гласове. Но състезанието е между равни, не да елиминираш двама. Има направени 
4 предложения и те са от инициативни комитети, от хора, от граждани, на какво 
основание ти казваш тези двете ги махаме, оставаме само другите две. Веднъж 
гласуваш 50% плюс един – няма, прави се предложение, повтаря се гласуването, 
ако никой не събере 50% плюс един просто ….. 

 
Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград”, вносител на 

докладна записка  
 Аз веднага ще Ви отговора господин Кмете на какво основание: На основание 
да има по – голяма вероятност да има носители на такива звания, защото Вие 
знаете, че в разградската общественост има дежурни инициативни комитети които 
за всякакво едно звание по всеки един повод, не дежурни хора за инициативни 
комитети и това са едни и същи хора и ние ги знаем много добре, защото за 
съжаление  решението което Вие предлагате и всеки път когато подготвяте такива 
докладни записки Вие не изписвате имената на хората, които влизат в тези 
инициативни комитети. Ние в комисията по култура ги виждаме тези хора и ги знаем 
кои са. И аз мога да Ви кажа сега дори тука в залата има хора които са в повече от 
един инициативен комитет за днешните номинации. Затова ние предлагаме тази 
процедура, да има много голяма вероятност, да има избран Почетен гражданин на 
Разград, а не да останем в една патова ситуация не само сега, ами ще дойде 24 
май, там пък са още повече. Вие ги знаете много добре защото винаги минават през 
Вас и сме имали случаи с по 7, 8 номинации. Това значи, ако вървим по това което 
Вие предлагате и г-н Георгиев предлага в момента и ако нямаме процедура, ние 
имаме много голяма вероятност да нямаме избрани носители на почетни звания.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Г-н Атанасов, колко ще бъдат инициативните комитети никой не може да каже. 
Дали едни и същи хора проявяват инициативност това си е пак тяхно право. Въпрос 
на гражданска инициатива и никой не може да им наложи те да предлагат или да не 
предлагат. Това мисля, че е абсолютно безпочвено да го тълкуваме. Въпроса е как 
да бъде взето решението без да бъде игнорирано предложението на всеки един 
защото четири инициативни комитета, четири предложения. Просто мое мнение – 
няма как да кажеш последните две, защото в случая са четири ги елиминираме, 
гласуваме само другите две. Просто няма логика.  
 

Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград”, вносител на 
докладна записка  
 Господин Председател, ние влизаме в една полемика, която мисля, че не е 
полезна. Това предложение е базирано на една практика, която съществува в една 
световна организация и тя се казва „Международен олимпийски комитет” . На всяко 
едно заседание на Международния олимпийски комитет когато се избира домакин 
на поредната олимпиада точно такъв е подхода и винаги е имало избор, но там 
избора е до край като отпада по една кандидатура на всеки един кръг и накрая 
остават двама и единия печели. Това е практика, която я има в една международна 
организация. Ние предлагаме много по – опростена процедура, която да бъде само 
в два кръга и да не  се стига до това. Разбира се аз оценявам, а и не само аз, 
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защото в случая аз съм вносител на докладната записка, но не изказвам само 
собствено мнение, в случая се разглеждат разбира се това са живи хора и това са 
хора, които са дали много за града  и може да се стигне до една такава ситуация в 
която хората да останат обидени при едно такова безкрайно въртене. Затова 
предлагаме при двукратно гласуване да бъде по възможност избран носителя на 
наградата.  
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Благодаря Ви г-н Атанасов. Действително тази докладна записка е на базата 
на решението на комисията по култура. Там се отчете, че всички предложени са 
достойни и му беше възложено съответно той да предложи една процедура, точна, 
конкретна и ясна за днешния избор, при самия избор да не бъдем в една безкрайна 
полемика и гласуване. Г-н Димитров, имахте желание.  
 

 Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 
БДС Радикали” 
 Аз имам желание да се изкажа, вземайки повод от последните думи на 
вносителя Георги Атанасов и нямаше да се обаждам, ако точно той не беше 
вносител въпреки, че изпълнява решение на комисията както казахте. Той каза, че 
ще избираме живи хора и то не хора какви да е, а хора които са със значим принос 
към Разград и Общината. За да бъдат номинирани както и да ги наричате 
постоянни, дежурни инициативни комитети все пак има някаква гражданска 
активност, която е провокирана от приноса, от делата, от живота на някой който е 
предложен за Почетен гражданин. Не може да сравнявате тези хора с олимпийски 
селца в някоя планина или някой ски курорт. Нямаше пак да се обаждам ……./ 

Председателя на ОбС прекъсва общинския съветник/. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Г-н Димитров, моля Ви, конкретно говорим по процедурата.  
 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 
БДС Радикали” 
 Обсъждаме процедурата. Защо трябва да правим някаква специална 
процедура, която отново е не на коляно, не на парче, нямам думи как да се изразя 
защото от изказването стана ясно, че същото ще бъде и за 24 май  и за другите, 
които са  предложени по този Правилник за символите и почетните знаци. Сега 
правим някакво решение, конкретно за 2011 година за Почетен гражданин на 
Община Разград.  

Ами господин Вносител, ако сега отново на дневен ред стоеше 
кандидатурата на Вашия баща, който го избрахме за Почетен гражданин, по този 
начин ли щяхте да ни предложите? 

Нека да бъде едно честно състезание. Тук всички сме разумни хора, дори 
първия, втория път да не бъде избран ние нали ще вземем почивка, ще говорим, 
ще дискутираме и общинските съветници ще решат кой е най – достоен. Оставете 
на общинските съветници както досега са го правили свободно да изразят волята 
си, да изберат най – достойния от кандидатурите. А, че този Правилник трябва да 
бъде прецизиран – да, съгласен съм, но това е процес, който трябва да включва 
всички общински съветници, всичк7и комисии и накрая наистина да изработим един 
документ, който не се нуждае при следващо гласуване от някаква кръпка, която е 
точно за този момент и не решава никакви други проблеми.  

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Не искам да защитавам колегата Атанасов, но не прехвърляйте винаги 

отговорността на един общински съветник. Общинският съвет гласува изменение 
на Правилника на 28.12. 2010 година. 
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Значи колеги, ние сме колективен орган и когато вземаме решения ……… / 
Общински съветник Иво Димитров репликира без микрофон Председателя на 

ОбС/ 

Ами господин Димитров, сега имаме конкретно предложение за процедура за 
този случай. Вие знаете нормативен акт как се променя. Други предложения. 
Заповядайте госпожо Монева. 

 
Г-жа Добринка Монева – ПП „БСП” 
Уважаеми колеги, 
Ние действително за пръв път изпадаме в такъв казус, след като взехме 

решение и решихме, че само един трябва да бъде определен и избран от нас, от 
Общинския съвет за Почетен гражданин, най – високото отличие по случай Деня на 
Разград. Аз считам, че много прецизно трябва също да огледаме и процедурата. Аз 
съм гласувала за тази процедура в комисията по култура, но днес отново пред мен 
възниква въпроса: При едни условия ние сме утвърждавали досега и сме гласували 
Почетните граждани на Разград. Други са сега условията където имаме 
ограничителен елемент с това решение, което ние сме взели само за един ние да 
изберем тук като го номинираме и като го изберем за Почетен гражданин на 
Разград. Аз считам, че тука има две предложения – едната процедура е първите 
двама действително да отидат на повторно гласуване и още едно предложение 
постъпи, което е също разумно, отново да гласуваме за четиримата докато набере 
необходимия брой, който да съответства на Правилника 50% плюс един.  

Правя следното предложение: Нека да разгледаме и други докладни записки 
и в една от почивките които ще имаме отново комисията по законност и комисията 
по култура да се съберат и да обсъдят и да влезем отново тук с обсъждане  в 
залата. Считам, че на базата на тези две предложения можем да родим нещо по – 
рационално, което действително да бъде полезно в гласуването ни тук днес в 
залата.  

Правя предложение за съвместно заседание на двете комисии по време на 
почивка.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Не е ли коректно сега да направим почивка и да решим казуса без да го 

отлагаме? 
 

Г-жа Добринка Монева – ПП „БСП” 
 Ако прецените може и така но понеже сме в началото на заседанието. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 В началото, но това е важен момент в днешния ден. Всички изразиха това 
мнение така, че мисля, че сега можем да дадем тази почивка, но не повече от 
регламентираната по нашия Правилник. Заедно с вносителя, който е председател 
на ПК по култура и другите общински съветници, г-н Георгиев който направи 
предложението и ще ви помоля сега е и 25 не по – късно от без 20 минути отново 
да започнем нашата работа.  

Обявявам 15 минути почивка по искане на госпожа Монева.  
 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Заповядайте г-н Монев. 
 
 Г-н Калоян Монев – член на ПК по законност, превенция на корупцията, 
сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации. 
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 Уважаеми г-н Председател, 
след проведеното съвместно заседание на постоянната комисия по култура и 
постоянната комисия по законност преценихме, че така предложената докладна 
записка от вносителя Георги Атанасов не е достатъчно прецизирана и има нужда от 
допълнително време за изясняване на точния ход на процеса, който да бъде при 
избор на Почетен гражданин на Разград, ето защо на основание чл. 74 от 
Правилника на Общински съвет Разград предлагаме вносителя да оттегли 
докладната записка за да може да се прецизират текстовете за избор на Почетен 
гражданин на Разград.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Уважаеми колеги, 
Имаме две предложения, едното е процедурно на г-н Монев, а другото е за промяна 
в текста на докладната записка от г-н Георгиев. По нашия Правилник подлагам на 
гласуване първо процедурното предложение на г-н Монев. Моля, гласувайте.  
 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 
           № 865 

 
 Предвид станалите разисквания и внесеното предложение от общински 
съветник Калоян Монев от съвместното заседание на ПК по култура, културно-
историческо наследство и духовни ценности и ПК по законност, превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и 
връзка с неправителствени организации и на основание Чл. 74 от Правилника за 
организацията и дейността на Общински съвет – Разград, неговите комисии и 
взаимодействието му с общинската администрация, Общински съвет Разград, с 27 
гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 1, 

РЕШИ: 
 
 1. Поради необходимост от допълнително обсъждане на проекта за решение, 
Относно: Приемане на процедура за избор на носителя на почетното звание 
ПОЧЕТЕН ГРАЖДАНИН НА ОБЩИНА РАЗГРАД, избран през 2011 г., с  вносител 
Георги Маринов Атанасов, общински съветник, Председател на ПК по култура, 
културно-историческо наследство и духовни ценности, ВРЪЩА на ПК по култура, 
културно-историческо наследство и духовни ценности и ПК по законност, превенция 
на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите 
и връзка с неправителствени организации и го включва в дневния ред за 
следващото заседание. 

2. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 
Областния управител на област Разград в 7 – дневен срок от приемането му. 

СТАТИЯ 3 
 
 Докладна записка от Добрин Станчев Добрев, Председател на  
Общински съвет Разград, внесена по извънреден способ,  

Относно : Изменение на Решение № 848 по Протокол № 46 от 28.12. 2010 г., 
прието от Общински съвет Разград.   
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Колеги, 

Запознати сте с текста на тази докладна записка, на свое заседание от 28.12. 
2010 г. Общински съвет Разград приема Решение № 848 по Протокол № 46 за 
изменение на Наредба № 18. Новоприетата разпоредба е обозначена като пар. 6  
от раздел „Заключителна разпоредба „.В действащия  до този момент подзаконов 
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нормативен акт вече съществува  пар. 6 в същия раздел ,регламентиращ 
плащането на първата вноска от данък недвижими имоти за 2010 г. 
 На това основание ви предлагам проект за решение: Изменя свое Решение 
№ 848 по Протокол № 46 от 28.12. 2010.г. в частта му по т. 1. 6 , като променя 
номера на пар. 6 от „Заключителна разпоредба” в пар. 7, спазвайки поредността на 
текстовете. 
 Това е накратко докладната. 
 Колеги, имате думата  за въпроси. Няма. Мнения и предложения? Няма. 
Моля, гласувайте. 
 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 
           № 866 

 
 На свое заседание от 28.12. 2010 г. Общински съвет Разград прие Решение 
№ 848 по Протокол № 46 за изменение на Наредба № 18 за определяне размера на 
местните данъци  на територията на Община Разград. 

По силата на т. 1.6 от решението бе създадена нова заключителна 
разпоредба  , определяща размера на дължимия туристически данък за м. януари 
2011 г. в съответствие с разпоредбите на пар. 26 ал. 2 от ПЗР на ЗИД на ЗМДТ. 

Новоприетата разпоредба е обозначена като пар. 6  от раздел „Заключителна 
разпоредба „.В действащия  до този момент подзаконов нормативен акт вече 
съществува  пар. 6 в същия раздел, регламентиращ плащането на първата вноска 
от данък недвижими имоти за 2010 г. 

Очевидно се касае до явна фактическа грешка, в резултат на която в раздел  
„Заключителна разпоредба „ на Наредба № 18 има два параграфа под № 6 с 
различно съдържание. 
 С оглед коректно отразяване номерацията на новоприетия текст и 
привеждане на наредбата в прецизен вид  и отчитайки правомощието на 
органа ,приел  нормативния акт да направи  неговото изменение по реда на 
приемането му, на основание чл. 21 ал. 2 Закон за местното самоуправление и 
местната администрация  /ЗМСМА / , чл. 8 във вр. с чл. 11 ал. 3 Закон за 
нормативните актове / ЗНА/ Общински съвет Разград, с 28 гласа „ЗА”, „против” – 
няма, „въздържали се” – няма,  
      Р Е Ш И : 
 
 1. Изменя свое Решение № 848 по Протокол № 46 от 28.12/2010.г. в частта 
му по т. 1. 6 , като променя номера на пар. 6 от „Заключителна разпоредба” в пар. 
7,спазвайки поредността на текстовете. 
 2. Решението да се изпрати на кмета на общината и на областния 
управител в седемдневен срок от приемането му. 
 

СТАТИЯ 4 
 
 Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев  – Кмет на Община Разград 

Относно: Одобряване проект за Подробен устройствен план – план за 
застрояване „Тир паркинг и  автомивка”, транспортно-комуникационен план и 
парцеларни планове /схеми/ на електропровод и водопровод за захранване на част 
от поземлен имот с № 61710.7.12 /проектен № 61710.7.764/ – земеделска земя в м. 
„Буклуджа” в землището на гр.Разград, община Разград, собственост на   „Стратос 
Транспорт Ко” ООД София.  
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Заповядайте, г-н Бояджиев. 
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 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Уважаеми г-н Председател, 
 Уважаеми дами и господа общински съветници, 
 Със Заявление от 04.02.2009 г. „Стратос Транспорт Ко” ООд София, като 
собственик на имот с № 61710.7.12 – земеделска земя в м. „Буклуджа” в землището 
на гр.Разград, община Разград, е поискал разрешение за изработване на подробен 
устройствен план – план за застрояване на обект „Тир паркинг и  автомивка”, 
транспортно-комуникационен план  и парцеларни планове /схеми/ на елементите на 
техническата инфраструктура - за водопровод и  електропровод. На основание 
становището на главния архитект на общината, кметът е разрешил изработването 
на подробен устройствен план.  

  Проектът е съгласуван със заинтересуваните  териториални администрации 
на основание чл.128, ал.6 и по реда чл.121, ал.2 от Закона за устройство на 
територията /ЗУТ/. 
 Изработеният проект е разгледан от Общинския експертен съвет по 
устройство на територията с Решение № V по Протокол № 6/01.04.2010 г. и 
допуснат за обявяване на проекта и процедиране по Закона за опазване на 
земеделската земя /ЗОЗЗ/. 
            Проектът за подробен устройствен план е обявен  на всички заинтересовани 
лица.  
 В установения срок съгласно чл.128, ал.5 от ЗУТ не са направени възражения, 
предложения  и искания по проекта.  

С  Решение № 5 от 12.08.2010 г.  Комисията по чл.17, ал.1, т.1 от ЗОЗЗ към 
Областна Дирекция „Земеделие” -  гр. Разград утвърждава площадка за 
проектиране на обект „ Тир паркинг и  за автомивка” и утвърждава трасе за 
проектиране на захранващ  водопровод . 
              Изработеният проект е приет от Общинския експертен съвет по устройство 
на територията с Решение № VІІІ  по Протокол № 23/16.12.2010 г. и допуснат за 
одобряване от Общинския съвет на основание чл.129, ал. 1 от ЗУТ. 
 На основание  изложеното и чл.21, ал.1, т. 11 от ЗМСМА и чл.129, ал.1, чл.110, 
ал.1, т.3 и т.5 и чл.108, ал.2 от Закона за устройство на територията, предлагам 
Общинският съвет да приеме така предложените решения.  
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

Благодаря Ви, г-н Бояджиев. Колеги, тази докладна записка беше разгледана 
в 2 наши постоянни комисии.  

Г-н Илиев, ще Ви помоля да ни запознаете с решението на ПК по устройство 
и развитие на територията, транспорт на общината. 

 
Г-н Иво Илиев – Председател на ПК 
Благодаря Ви г-н Председател, 
На 20.01. 2011 г. на редовно заседание на нашата комисия докладната 

записка беше разгледана и със 7 гласа „За”, без  „против” и  „въздържали се” беше 
подкрепена. 

 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви. Г-н Монев, моля да ни запознаете с  решението на ПК по 
законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации. 
 
 Г-н Калоян Монев – член на ПК  
 На свое заседание на 21. 01. 2011 г. комисията по законност разгледа така 
предложената докладна записка  и с 6 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” 
одобрява проекта за решение. 
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 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Няма. 
Мнения и предложения? Заповядайте г-н Георгиев.  
 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 
БДС Радикали” 
 Аз имам един въпрос към вносителя: Къде се намира този парцел, тази 
местност „ Буклуджа”?  Не ми е известно.  
 
 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 
 Имота се намира по пътя за с. Киченица, след отбивката за „Амилум”, 
веднага в ляво.  
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Други желаещи колеги? Процедура гласуване. Моля, гласувайте. 
 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 
           № 867 

 
На основание заявление на „Стратос Транспорт Ко” ООД София, становище 

на главния архитект на Община Разград и разрешение на Кмета на Община Разград 
е изработен проект за подробен устройствен план /ПУП/ - план за застрояване, 
транспортно - комуникационен план и парцеларни планове за водопровод и 
електропровод.  
           Изготвен е проект за ПУП –  план за застрояване, транспортно-
комуникационен план  и парцеларни планове /схеми/ – трасе за електропровод и 
трасе  за водопровод до имот с № 61710.7.12 /проектен 61710.7.764/, собственост 
на „Стратос Транспорт Ко” ООД София. Съгласно представеният план за 
застрояване в горепосоченият имот се предвижда да се построи „Тир паркинг и 
автомивка”. 
           Проектът е надлежно окомплектован и съгласуван, съобразно нормативните 
изисквания на Закона за устройство на територията и ЗОЗЗ.  
            Проектът за подробен устройствен план е обявен  на всички заинтересовани 
лица.  
 В установения съгласно чл.128, ал.5 от ЗУТ срок не са направени възражения, 
предложения  и искания по проекта.  

Изработеният проект е приет от Общинския експертен съвет по устройство на 
територията с Решение № VІІІ  по Протокол № 23/16.12.2010 г. и допуснат за 
одобряване от Общинския съвет на основание чл.129, ал. 1 от ЗУТ. 

На основание  изложеното и чл.21, ал.1, т. 11 от ЗМСМА и чл.129, ал.1, 
чл.110, ал.1, т.3 и т.5 и чл.108, ал.2 от Закона за устройство на територията, 
Общински съвет Разград, с 30 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма,  

 
Р Е Ш И : 

 
          1.Одобрява проект за подробен устройствен план, както следва: 
          1.1. План за застрояване  на „Тир паркинг и  автомивка” в част от поземлен 
имот с № 61710.7.12 /проектен № 61710.7.764/ – земеделска земя в м. „Буклуджа” в 
землището на гр. Разград, община Разград, собственост на   „Стратос Транспорт 
Ко” ООД София и транспортно -комуникационен план съгласно приложените 
проекти.  
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          1.2. Парцеларни планове /схеми/ – трасе на въздушен електропровод и трасе 
на водопровод за водоснабдяване на   част от поземлен имот с № 61710.7.12 
/проектен № 61710.7.764/ – земеделска земя в м. „Буклуджа” в землището на гр. 
Разград, община Разград, преминаващи през следните поземлени имоти, съгласно 
приложените проекти:  
          1.2.1. трасето на въздушния  електропровод през  поземлени имоти  проектни 
№№  61710.7.763  и  61710.7.764  - ниви собственост  на инвеститора-  „Стратос 
Транспорт Ко” ООД София ; 
          1.2.2. трасето за водоснабдяване  през поземлени имоти общинска 
собственост  с №№ 61710.7.15 – полски път в землището на гр. Разград; 
61710.11.35 – път ІV клас в землището на гр. Разград и 61710.506.500 – улица в 
землището на гр. Разград; 
          2. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 
Областния управител на Област Разград и се обнародва в „Държавен вестник” в 7-
дневен срок от приемането му. 
          3. Настоящото решение подлежи  на оспорване по реда на чл.215 от ЗУТ в 14-
дневен срок от обнародването му в „Държавен вестник” пред Административен съд 
Разград. 
 

СТАТИЯ 5 
 
 Докладна записка от Денчо Стоянов  Бояджиев  – Кмет на Община Разград 
 Относно: Одобряване проект за Подробен устройствен план – план за 
застрояване на обект „Жилищна сграда” в поземлен имот с № 61710.608.4650 – 
земеделска земя в м. „Простор” по одобрената със Заповед № РД-18-37/10.03.2008 
г. на Изпълнителния директор на АГКК  и изменена със заповед № КД-14-17-
294/19.08.2009 г. на Началника на СГКК - Разград кадастрална карта на землището 
на гр. Разград, собственост на Бехчет Али Касим.  

 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Заповядайте господин Бояджиев. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Уважаеми г-н Председател, 
 Уважаеми дами и господа общински съветници, 
          Със Заявление от 21.05.2010 г. Бехчет Али Касим, като собственик на имот с 
№ 61710.608.4650 – земеделска земя в м. „Простор” в землището на гр. Разград, 
община Разград е поискал разрешение за изработване на подробен устройствен 
план – план за застрояване за жилищни нужди. На основание становището на 
главния архитект на общината, кметът е разрешил изработването на подробен 
устройствен план. 

За горепосочения имот инвеститорът е  възложил изработването на подробен 
устройствен план – план за застрояване на обект „Жилищна сграда”    

Изготвен е проект за ПУП –  план за застрояване  на обект „Жилищна сграда” 
в поземлен имот с № 61710.608.4650 – земеделска земя в м. „Простор” в землището 
на гр. Разград, община Разград, собственост на Бехчет Али Касим . 
             Проектът е съгласуван със заинтересуваните  териториални администрации 
на основание чл.128, ал.6 и по реда чл.121, ал.2 от Закона за устройство на 
територията. 

Изработеният проект е разгледан от Общинския експертен съвет по 
устройство на територията с Решение № ІІІ  по Протокол № 13/08.07.2010 г. и 
допуснат за обявяване на проекта и процедиране по Закона за опазване на 
земеделската земя. 

Проектът за подробен устройствен план е обявен  на всички заинтересовани 
лица.  
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 В установения срок съгласно чл.128, ал.5 от ЗУТ не са направени възражения, 
предложения  и искания по проекта.  

Изработеният проект е приет от Общинския експертен съвет по устройство на 
територията с Решение №  VІІІ  по Протокол № 23/16.12.2010 г. и допуснат за 
одобряване от Общинския съвет на основание чл.129, ал. 1 от ЗУТ. 

На основание  изложеното и чл.21, ал.1, т. 11 от ЗМСМА и чл.129, ал.1 и 
чл.110, ал.1, т.3 от Закона за устройство на територията предлагам да приемете и 
проектите за решения.  

Бай Бехчет най – вероятно е решил вече да се пенсионира.  
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
Благодаря Ви, г-н Бояджиев. Колеги, тази докладна записка беше разгледана 

в 2 наши постоянни комисии.  
Г-н Илиев, ще Ви помоля да ни запознаете с решението на ПК по устройство 

и развитие на територията, транспорт на общината. 
 
Г-н Иво Илиев – Председател на ПК 
Благодаря Ви г-н Председател, 
И тази  докладна записка беше подкрепена със 7 гласа „За”, без  „против” и  

„въздържали се”. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви. Г-н Монев, моля да ни запознаете с  решението на ПК по 
законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации. 
 
 Г-н Калоян Монев – член на ПК  
 С 6 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се”, комисията одобрява проекта 
за решение. 

 
  Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Заповядайте. 
Няма. Мнения и предложения. Процедура гласуване. Моля гласувайте.  
 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 
           № 868 

 
              На основание  заявление на Бехчет Али Касим, становище на главния 
архитект на Община Разград и разрешение на Кмета на Община Разград е 
изработен  подробен устройствен план /ПУП/- план за застрояване. 

Изготвен е проект за ПУП –  план за застрояване  на обект „Жилищна сграда” 
в поземлен имот с № 61710.608.4650 – земеделска земя в м. „Простор” в землището 
на гр. Разград, община Разград, собственост на Бехчет Али Касим . 

Проектът е съгласуван със заинтересуваните  териториални администрации 
на основание чл.128, ал.6 и по реда чл.121, ал.2 от Закона за устройство на 
територията /ЗУТ/. 

Проектът за подробен устройствен план е обявен  на всички заинтересовани 
лица.  
 В установения срок съгласно чл.128, ал.5 от ЗУТ не са направени възражения, 
предложения  и искания по проекта.  

С  Решение № 8 от 15.12.2010 г.  Комисията по чл.17, ал.1, т.1 от ЗОЗЗ към 
Областна Дирекция „Земеделие” -  гр. Разград утвърждава площадка за 
проектиране на обект „Жилищна сграда” в  поземлен имот с № 61710.608.4650 – 
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земеделска земя, собственост на Бехчет Али Касим  в м. „Простор” по одобрената 
със Заповед № РД-18-37/10.03.2008 г. на Изпълнителния директор на АГКК и 
изменена със заповед № КД-14-17-294/19.08.2009 г. на Началника на СГКК- Разград 
кадастрална карта на землището на гр. Разград. 

Изработеният проект е приет от Общинския експертен съвет по устройство на 
територията с Решение №  VІІІ  по Протокол № 23/16.12.2010 г. и допуснат за 
одобряване от Общинския съвет на основание чл.129, ал. 1 от ЗУТ. 

На основание  изложеното и чл.21, ал.1, т. 11 от ЗМСМА и чл.129, ал.1 и 
чл.110, ал.1, т.3 от Закона за устройство на територията, Общински съвет Разград, с 
31 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

Р Е Ш И : 
 

          1.Одобрява проект за подробен устройствен план - план за застрояване за  
„Жилищна сграда” в поземлен имот с № 61710.608.4650 – земеделска земя в м. 
„Простор” по одобрената със Заповед № РД-18-37/10.03.2008 г. на Изпълнителния 
директор на АГКК и изменена със заповед № КД-14-17-294/19.08.2009 г. на 
Началника на СГКК - Разград кадастрална карта на землището на гр. Разград, 
собственост на Бехчет Али Касим, съгласно приложения проект. 
          2.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 
Областния управител на Област Разград и се обнародва в „Държавен вестник” в 7-
дневен срок от приемането му. 
          3.Настоящото решение подлежи  на оспорване по реда на чл.215 от ЗУТ в 14-
дневен срок от обнародването му в „Държавен вестник” пред Административен съд 
Разград. 
 

СТАТИЯ 6 
 

 Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община Разград 
Относно: Отчет на състоянието на общинската собственост и за  

резултатите от нейното управление през 2010 година. 
 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Г-н Бояджиев, имате думата. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Благодаря г-н Председател, 
 Уважаеми дами и господа общински съветници, 
 С тази докладна записка на вашето внимание е представен отчета за 
състоянието на общинската собственост, резултатите от нейното управление през 
2010 година във всичките направления, съгласно законовите изисквания. Описани са 
действията, които са извършени от общинската администрация, приходи които са 
получени от нейното управление и стопанисване.  
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви, г-н Бояджиев.  
  

Общинският съвет приема за информация Отчета на състоянието на 
общинската собственост и за резултатите от нейното управление през 2010 година. 

 
СТАТИЯ 7 

 
 Докладна записка от Денчо Бояджиев  – Кмет на Община Разград 
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Относно: Приемане списък за предназначението, броя, вида и 
местонахождението на общинските жилища за 2011 година. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Заповядайте господин  Бояджиев. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Уважаеми  г-н Председател. 
 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

С настоящата докладна записка предлагаме на вашето внимание списъка за 
предназначението, броя, вида и местонахождението на общинските жилища за 
настоящата 2011 година, които ще бъдат предмет на наблюдение, управление и 
стопанисване, подробно описани в приложението към докладната записка. 
 На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА във връзка с чл.42, ал.2 от ЗОС и 
чл.4, ал.1 и ал.2 от Наредба 17 на Общински съвет Разград за условията и реда за 
установяване жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на 
общински жилища, ви моля да приемете предложения проект за решение. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви, г-н Бояджиев. 

Тази докладна записка беше разгледана в 2 постоянни комисии. Г-н Захариев, 
моля да ни запознаете с решението на ПК по управление на общинската 
собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

 
Г-н Симеон Захариев  – Председател на ПК 

Комисията с 8 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” приема проекта за 
решение.  
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Г-н Гигов, моля да ни запознаете с решението на ПК по социална политика, 
трудова заетост и здравеопазване. 
 
 Г-н Михаил Гигов – Председател на ПК 
 Комисията с 5 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” приема проекта за 
решение. 
  

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Заповядайте 
господин Анастасов.  
 
 Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ”  
 Един въпрос към вносителя: Кои са тези прекратени 5 договора? Ако има 
възможност.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
Това което е прекратено е на базата на неизпълнени задължения по договора. 

Ние имаме и други такива процедури които текат в момента са в съдебна процедура 
– неплатени наеми, неплатени консумативи като вода и електроенергия. Но за 
съжаление без съдебни процедури няма как да ги извадим. В момента има висящи 
дела, които продължават.  

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Други въпроси колеги? Няма. Мнения и предложения. Няма. Процедура 

гласуване. Моля, гласувайте. Г-н Георгиев, ще имаме поименен вот.  
С П И С Ъ К 
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на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2007 – 2011 година 

27. 01. 2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 
се” 

     
1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   
3. Валентин Колев Вълчев +   
4. Валентина Маркова Френкева +   
5. Георги Димитров Георгиев +   
6. Георги Маринов Атанасов +   
7. Джемиле Мехмедова 

Махмудова 
+   

8. Добринка Иванова Монева +   
9. Добрин Станчев Добрев +   
10
. 

Иво Борисов Димитров +   

11
. 

Иво Бориславов Илиев +   

12
. 

Иво Иванов Хаджииванов +   

13
. 

Калоян Руменов Монев +   

14
. 

Миле Димитров Милев +   

15
. 

Михаил Милев Гигов +   

16
. 

Музаффер Мустан Хамид +   

17
. 

Наско Стоилов Анастасов +   

18
. 

Неждет Мехмедов Хасанов +   

19
. 

Пейчо Добрев Георгиев +   

20
. 

Пламен Иванов Братованов +   

21
. 

Рабиха Рахми Хаджийонуз Не 
участва 

  

22
. 

Радиана Ангелова Димитрова +   

23
. 

Радостин Георгиев Киров +   

24
. 

Румен Адриянов Славев +   

25
. 

Селиме Касимова Карагьозова +   

26
. 

Симеон Асенов Захариев +   

27
. 

Станка Владова Ангелова +   

28 Стоян Димитров Ненчев отсъства   
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. 
29
. 

Стоянка Иванова Курдова +   

30
. 

Стоян Костадинов Стоянов +   

31
. 

Тодор Симеонов Крушевски +   

32
. 

Хами Ибрахимов Хамиев +   

33
. 

Янка Трифонова Георгиева +   

 
Общинският съвет взе следното  

 
РЕШЕНИЕ 

           № 869 
 

С Решение № 609 по Протокол № 34 от заседание на 29.01.2010 г. на 
Общински съвет Разград е приет Списък за предназначението, броя, вида и 
местонахождението на общинските жилища за 2010 година, който включва 200 
общински жилища.  

През 2010 г. са прекратени 5 договора с неизрядни наематели, а 6 са в 
процедура по прекратяване. Извършени са 12 настанявания на картотекирани за 
годината граждани. Поради ограничения жилищен фонд са преустановени 
продажбите на общински жилища на техните наематели.  

От списъка за 2010 г. са отпаднали 2 къщи – на ул.”Димитър Ненов” 12, която 
е съборена след процедура по освидетелстване и къща на бул.”Бели Лом” 51, която 
отпада от списъка поради промяна на предназначението в имот за социални нужди. 

Поради възникнала необходимост през годината с Решение № 634 по 
Протокол № 36 от заседание на 30.03.2010 г. на Общински съвет Разград е 
променено предназначението на общински жилища на бул.”Априлско въстание” № 7, 
вх.Б, ап.57 и в ж.к.”Орел”, бл.10, вх.Б, ап.2, които са изключени от групите съответно 
на ведомствените и жилищата за отдаване под наем и са включени в раздела на 
резервните жилища. 

Освободеното през годината общинско жилище на ул.”Тимок” № 1, вх.А, ап.10 
е изключено от групата на жилищата за отдаване под наем и е включено в групата 
на жилища за продажба чрез търг, поради лошото му състояние. Жилището е 
разположено на последен етаж и невъзможността да се извърши ремонт на покрива 
го прави необитаемо. 

За 2011 година наличният жилищен фонд включва 198 броя жилища, за които 
е изготвен Списък за предназначението, броя, вида и местонахождението на 
общинските жилища за 2011 година – Приложение 1. 

Според предназначението си, в списъка са конкретизирани жилищата, както 
следва: 

- жилища за настаняване под наем на граждани с установени жилищни нужди; 
- жилища за продажба чрез търг; 
- ведомствени жилища; 
- резервни жилища. 

За правилното и целесъобразно използване на общинския жилищен фонд, на 
основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА във връзка с чл.42, ал.2 от ЗОС и чл.4, ал.1 и 
ал.2 от Наредба 17 на Общински съвет Разград за условията и реда за 
установяване жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на 
общински жилища, Общинският съвет, след поименно гласуване, с 31 гласа „ЗА”, 
„против” – няма, „въздържали се” – няма, 
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РЕШИ: 
 

1. Приема списък за предназначението, броя, вида и местонахождението 
на общинските жилища за 2011 година – Приложение 1. 

2. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 
и Областен управител на Област Разград, в 7-дневен срок от приемането му. 
          Приложение 1 

 С П И С Ъ К 
 

ЗА ПРЕДНАЗНАЧЕНИЕТО,  БРОЯ,  ВИДА  И  МЕСТОНАХОЖДЕНИЕТО НА 
ОБЩИНСКИТЕ ЖИЛИЩА ЗА 2011 ГОДИНА 

 
 

І. ЖИЛИЩА ЗА НАСТАНЯВАНЕ ПОД НАЕМ НА ГРАЖДАНИ С УСТАНОВЕНИ 
ЖИЛИЩНИ НУЖДИ 
 
местонахождение                                                                        вид                                       
гр. РАЗГРАД 

1.   ж.к.”Орел”, бл.1, вх.А, ап.12             двустаен разширен  
2.   ж.к ”Орел”, бл.1, вх.Б, ап.8                        едностаен   
3.   ж.к.”Орел”, бл.1, вх.Е, ап.20      двустаен    
4.   ж.к.”Орел”, бл.1, вх.Ж, ап.19     двустаен   
5.   ж.к.”Орел”, бл.2, вх.Г, ап.7                         двустаен разширен                   
6.   ж.к.”Орел”, бл.3, вх.В, ап.14     двустаен    
7.   ж.к.”Орел”, бл.3, вх.Г, ап.24     тристаен                                   
8.   ж.к.”Орел”, бл.3, вх.Д, ап.18     двустаен   
9.   ж.к.”Орел”, бл.4, вх.Д, ап.11     едностаен   
10. ж.к.”Орел”, бл.6, вх.А, ап.9     тристаен  
11. ж.к “Орел”, бл.6, вх.Б, ап.16     тристаен   
12. ж.к.”Орел”, бл.6, вх.В, ап.19               двустаен  
13. ж.к.”Орел”, бл.6, вх.Е, ап.21     тристаен   
14. ж.к.”Орел”, бл.7, вх.Г, ап.1     двустаен   
15. ж.к.”Орел”, бл.7, вх.Д, ап.1      двустаен   
16. ж.к.”Орел”, бл.7, вх.Д, ап.19     двустаен   
17. ж.к.”Орел”, бл.7, вх.Д, ап.21     двустаен   
18. ж.к.”Орел”, бл.7, вх.Е, ап.21     двустаен   
19. ж.к.”Орел”, бл.8, вх.Б, ап.2      едностаен    
20. ж.к.”Орел”, бл.8, вх.Б, ап.14                     едностаен                                  
21. ж.к.”Орел”, бл.8, вх.Б, ап.23               едностаен                                  
22. ж.к.”Орел”, бл.8, вх.В, ап.18               двустаен разширен                 
23. ж.к.”Орел”, бл.9, вх.Б, ап.12                      двустаен                                  
24. ж.к.”Орел”, бл.9, вх.В, ап.3                       едностаен     
25. ж.к.”Орел”, бл.9, вх.В, ап.12                    двустаен разширен 
26. ж.к.”Орел”, бл.9, вх.В, ап.19               едностаен   
27. ж.к.”Орел”, бл.9, вх.В, ап.30               едностаен     
28. ж.к.”Орел”, бл.10, вх.В, ап.17                   едностаен                                  
29. ж.к.”Орел”, бл.10, вх.Г, ап.2                едностаен 

   
30. ж.к.”Орел”, бл.10, вх.Г, ап.10               едностаен    
31. ж.к.”Орел”, бл.10, вх.Г, ап.22                едностаен  
32. ж.к.”Орел”, бл.11, вх.В, ап.2                едностаен 
33. ж.к.”Орел”, бл.11, вх.В, ап.8                едностаен    
34. ж.к.”Орел”, бл.11, вх.В, ап.17               едностаен 
35. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.А, ап.3                едностаен    
36. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.А, ап.18     едностаен    
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37. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Б, ап.5                двустаен    
38. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.В, ап.15               двустаен    
39. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.В, ап.17     двустаен    
40. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Г, ап.3      двустаен    
41. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Г, ап.9      двустаен                                    
42. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Г, ап.18     двустаен    
43. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Д, ап.11     двустаен    
44. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Д, ап.21     тристаен     
45. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Е, ап.1      тристаен    
46. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Е, ап.2      едностаен    
47. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Е, ап.14               едностаен      
48. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Ж, ап.7     тристаен  
49. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Ж, ап.8     едностаен    
50. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.И, ап.3      едностаен    
51. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.И, ап.15     едностаен                                   
52. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.И, ап.18     едностаен                              
53. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.И, ап.20     двустаен разширен               
54. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.И, ап.22    едностаен     
55. ж.к.”Орел”, бл.13, вх.А, ап.1                     тристаен                      
56. ж.к.”Орел”, бл.13, вх.А, ап.2                двустаен                                     
57. ж.к.”Орел”, бл.13, вх.А, ап.10     тристаен     
58. ж.к.”Орел”, бл.13, вх.В, ап.3                двустаен разширен

      
59. ж.к.”Орел”, бл.13, вх.Д, ап.4                      двустаен    
60. ж.к.”Орел”, бл.15, вх.В, ап.3       двустаен    
61. ж.к.”Орел”, бл.16, вх.Г, ап.11                     едностаен                         
62. ж.к.”Орел”, бл.17, вх.А, ап.9       тристаен   
63. ж.к.”Орел”, бл.17, вх.Е, ап.4     тристаен 
64. ж.к.”Орел”, бл.19, вх.А, ап.11    двустаен   
65. ж.к.”Орел”, бл.19, вх.В, ап.13    двустаен    
66. ж.к.”Орел”, бл.19, вх.Г, ап.2     двустаен   
67. ж.к.”Орел”, бл.19, вх.Е, ап.16    двустаен  
68. ж.к.”Орел”, бл.20, вх.В, ап.6     двустаен разширен

  
69. ж.к.”Орел”, бл.20, вх.В, ап.23    двустаен 
70. ж.к.”Орел”, бл.20, вх.Д, ап.6     двустаен  
71. ж.к.”Орел”, бл.20, вх.Е, ап.1     двустаен   
72. ж.к.”Орел”, бл.20, вх.Е, ап.5     двустаен 
73. ж.к.”Орел”, бл.21, вх.А, ап.2     двустаен     
74. ж.к.”Орел”, бл.21, вх.А, ап.17    двустаен  
75. ж.к.”Орел”, бл.21, вх.А, ап.18    тристаен     
76. ж.к.”Орел”, бл.21, вх.А, ап.19    двустаен разширен  
77. ж.к.”Орел”, бл.21, вх.В, ап.2     двустаен 
78. ж.к.”Орел”, бл.21, вх.Г, ап.18     двустаен 
79. ж.к.”Орел”, бл.22, вх.Б, ап.23    двустаен   
80. ж.к.”Орел”, бл.24, вх.Б, ап.2     двустаен   
81. ж.к.”Орел”, бл.24, вх.Б, ап.13    тристаен   
82. ж.к.”Орел”, бл.24, вх.Б, ап.18    двустаен разширен  
83. ж.к.”Орел”, бл.24, вх.В, ап.2     двустаен  
84. ж.к.”Орел”, бл.24, вх.Г, ап.20    двустаен  
85. ж.к.”Орел”, бл.24, вх.8, ап.1     тристаен   
86. ж.к.”Орел”, бл.24, вх.8, ап.6     двустаен   
87. ж.к.”Орел”, бл.24, вх.8, ап.14    едностаен  
88. ж.к.”Орел”, бл.26, вх.А, ап.1     двустаен разширен 
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89. ж.к.”Орел”, бл.26, вх.А, ап.10    едностаен   
90. ж.к.”Орел”, бл.26, вх.Б, ап.6     едностаен   
91. ж.к.”Орел”, бл.26, вх.Г, ап.1     двустаен    
92. ж.к.”Орел”, бл.26, вх.Г, ап.10    двустаен   
93. ж.к.”Орел”, бл.26, вх.Г, ап.14    едностаен   
94. ж.к.”Орел”, бл.26, вх.Д, ап.16    двустаен   
95. ж.к.”Орел”, бл.26, вх.Д, ап.24    двустаен   
96. ж.к.”Орел”, бл.26, вх.Ж, ап.20    двустаен   
97. ж.к.”Орел”, бл.27, вх.Б, ап.1     тристаен   
98. ж.к.”Орел”, бл.27, вх.Б, ап.8     двустаен                
99. ж.к.”Орел”, бл.27, вх.Б, ап.16    тристаен   
100.  ж.к.“Орел”, бл.27, вх.В, ап.2                   тристаен                                  
101.  ж.к.“Орел”, бл.27, вх.Г, ап.2                    тристаен                                  
102.  ж.к.”Орел”, бл.28, вх.А, ап.8    двустаен  
103.  ж.к.”Орел”, бл.28, вх.А, ап.16    тристаен                      
104.  ж.к.”Орел”, бл.28, вх.Б, ап.1    тристаен разширен   
105.  ж.к.”Орел”, бл.29, вх.А, ап.4    двустаен разширен  
106.  ж.к.”Орел”, бл.29, вх.В, ап.15    двустаен разширен  
107.  ул.”Н.Пенев” № 44,  вх.Г, ап.6                                          двустаен  
108.  ул.”Н.Пенев” № 44, вх. Д, ап.1                                       двустаен разширен  
109.  ул.”Н.Пенев” № 44, вх. Д, ап.2                                       едностаен   
110.  ул.”Н.Пенев” № 46, вх. А, ап.2                                       едностаен 
111.  ул.”Н.Пенев” № 46, вх. В, ап.1                                       двустаен              
112.  ул.”Н.Пенев” № 46, вх. Г,ап.7                         едностаен 
113.  ул.”Н.Пенев” 46, вх.Г, ап.10                                             едностаен    
114.  ул.”Н.Пенев” № 48, вх. А, ап.6                                      едностаен   
115.  ул.”Н.Пенев” № 48, вх. Д, ап.1                двустаен разширен  
116.  ул.”Н.Пенев” № 48, вх. Д, ап.2                                      едностаен   
117.  ул.”Н.Пенев” № 48, вх. Д, ап.3                                      едностаен  
118.  ул.”Н.Пенев” № 48, вх. Д ап.6                                       едностаен 
119.  ул.”Св.Климент” 44, ап.49               едностаен  
120.  ул.”Св.Климент” 46, ап.34     едностаен   
121.  ул.”Св.Климент” 48, ап.9     едностаен    
122.  ул.”Св.Климент” 106, вх.А, ап.20     двустаен   
123.  ул.”Св.Климент” 106, вх.Б, ап.8    двустаен    
124.  ул.”Св. Климент” 106, вх.Д, ап.12    двустаен   
125.  ул.”Абритус” 13, вх.В, ап.48    двустаен   
126.  ул.”Абритус” 23, ап.3     едностаен   
127.  ул.”Абритус” 23, ап.26     едностаен   
128.  ул.”Абритус” 23, ап.27     едностаен   
129.  ул.“Абритус” 29, вх.А, ап.7                    едностаен                                  
130.  ул.”Абритус” 29, вх.А, ап.17    двустаен   
131.  бул.”Бели Лом” 58, вх.А, ап.22    едностаен   
132.  ж.к.”Лудогорие”, бл.6, ап.55    тристаен 
133.  ж.к.”Лудогорие”, бл.6, ап.75    тристаен   
134.  ж.к.”Лудогорие”, бл.7, ап.14    едностаен  
135.  бул.”България” № 7, ап.6     едностаен               
136.  бул.”Априлско въстание” № 7, вх.Д, ап.119  едностаен   
137.  бул.”Априлско въстание” № 7, вх.Д, ап.123  едностаен 
138.  бул.”Априлско въстание” № 23, ап.14   двустаен   
139.  бул.”Априлско въстание” № 23, ап.17          двустаен  
140.  ул.”Дондуков” 3, вх.Б, ап.12    двустаен   
141.  ул.”Перистър” 10, ап.1               двустаен   
142.  ул.”Перистър” 10, ап.2     двустаен   
143.  ул.”Перистър” 10, ап.4     двустаен  
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144.  ул.”Перистър” 12, ап.5     двустаен              
145.  ул.”Перистър” 12, ап.6     двустаен   
146.  ул.”Перистър” 14, ап.9     двустаен   
147.  ул.”Перистър” 14, ап.11     двустаен   
148.  ул.”Перистър” 16, ап.13     двустаен   
149.  ул.”Перистър” 16, ап.14     двустаен   
150.  ул.”Сава Катрафилов”17, ап.1    двустаен разширен  
151.  ул.”Костур”22А, бл.1, ап.5     едностаен   
152.  ул.”Костур” 22А, бл.1, ап.21    двустаен   
153.  ул.”Костур” 22А, бл.1, ап.31    двустаен   
154.  ул.”Костур” 22А, бл.1, ап.47    двустаен   
155.  ул.”Костур” 22А, бл.1, ап.52    двустаен   
156.  ул.“Костур” 22А, бл.1, ап.53                    двустаен                                      
157.  ул.”Костур” 22А, бл.1, ап.54        двустаен             
158.  ул.“св.св.Кирил и Методий” № 2, вх.Б, ап.12   едностаен                               
159.  ул.”Връх Св.Никола” № 10      къща     
160.  ул.”Бузлуджа” № 10                 къща  

   
161.  ул.”Сукнаров” № 4       къща     
162.  ул.”Св. Климент” № 86     къща     
163.  ул.”Св. Климент” № 86, ет.II     къща     
164.  ул.”Тутракан” № 4       къща     
165.  ул.”Марица” № 44       къща     
166.  ул.”Грънчарска” № 35       къща    
167.  ул.”Хъшове” № 18, ет.І                къща  
168.  ул.”Места” № 15        къща    
169.  ул.”Родопи” № 8        къща    
170.  ул.”Силистра” № 9        къща    
171.  ул.”Силистра” № 11        къща    
172.  ул.”Граф Игнатиев” № 7       къща    
173.  ул.”В.Левски” № 26а       къща    
174.  ул.”Гвардейска” № 8       къща   
175.  ул.”Гвардейска” № 12       къща    
176.  ул.”Гвардейска” № 12а      къща  
177.  ул.”Гвардейска” № 14      къща  
  
II. ЖИЛИЩА ЗА ПРОДАЖБА ЧРЕЗ ТЪРГ 
1. ул.”Тимок”,№ 1, вх.А, ап.10                едностаен 
                                       

    ІІI. ВЕДОМСТВЕНИ ЖИЛИЩА 
1. ж.к.”Орел”, бл.3, вх.Г, ап.15     тристаен   
2. ж.к.”Орел”, бл.24, вх.В, ап.8     двустаен  
3. ул.”Н.Рилски” № 3, ап.13     едностаен  
4. ж.к.”Освобождение”, бл.7, ап.22    едностаен  
5. ул.”28-ми януари” № 29, ап.1     двустаен  
6. ул.“28-ми януари” № 29, ап.3                       едностаен 
7. ул.”Ив.Вазов” № 14, ап.2     двустаен  
8. бул.”Бели Лом” 58, вх.А, ап.19    едностаен   
9. ул.”Абритус” 13, вх.В, ап.62     едностаен  
10. ул.”Абритус” 27, ап.27     едностаен  
11.ул.“Варна” № 2, вх.Б, ап.25                         двустаен                   
12. ул.“Варна” № 2, вх.Б, ап.26                   двустаен                                                  
13. бул.”Апр. въстание” № 23, ап.1                двустаен  
14. бул.”Апр. въстание” № 23, ап.5    двустаен 
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15. бул.”Апр. въстание” № 23, ап.25    двустаен   
  

   IV. РЕЗЕРВНИ ЖИЛИЩА 
1. ж.к.”Орел”, бл.10, вх.Б, ап.2                     едностаен 
2. бул.”Априлско въстание” № 7, вх.Б, ап.57               едностаен                
3. ул.”Абритус” 29, вх.А, ап.20     двустаен разширен      
4. ул.”Н. Пенев” № 46, вх. Г, ап.3                         едностаен  
5. ул.”Перистър” 16, ап.15     двустаен 

СТАТИЯ 8 
 

 Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община Разград 
Относно: Приемане на програма за управление и разпореждане с  

имоти - общинска собственост за 2011 година. 
 

 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Заповядайте г-н Бояджиев. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев  - кмет на Община Разград 
 Благодаря  г-н Председател. 
 Уважаеми дами и господа общински съветници, 
 Ще ви помоля за няколко корекции, които да извършите във вашата докладна 
записка, в самата програма на практика. 
 На първата страница, в Раздел ІІ - ПРОГНОЗА ЗА ОЧАКВАНИТЕ ПРИХОДИ 
А ПРИХОДИ – записано е 1 690 889 лв. моля да си запишете 2 590 889 лв., 
Във втората точка – „от продажби по реда на ЗОС” където е записано 700 000 лв., 
да си запишете 1 600 000 лв.  
На втора страница – в т.3 От общински поземлен фонд – Продажба – в докладната 
е записано 252 броя имота, да го коригирате на 255 броя имота и сумата от 230 000 
лв. на 530 000 лв. 
 След т.3 запишете  нова точка 4 със следната  редакция - От горски фонд 
4.1.Продажба : 3 броя - 600 000 лв. 
 И на последната страница – т. 3 Общински поземлен фонд, след т. 3.1.2., 
т.3.2. Продажба: като допълнение  записвате новите три имота – 3.Имот 
№18589.201.213, местност „Под стъклозавода; 
4.Имот №18589.214, местност „Под стъклозавода”; 
5.Имот №18589.215, местност „Под стъклозавода”; 
6.250 броя земеделски имота с обща площ около 150 дка. 
В  т.4 Горски фонд 
4.1.Продажба 
1.Имот №18589.111.9, местност „Пирамидите”; 
2.Имот №18589.111. 10, местност „Пирамидите”; 
3.Имот №18589.111. 11, местност „Пирамидите. 
Като досегашната точка 4 става точка 5.  
 Тези допълнения просто едно пояснение ги правим във връзка с включването 
на трите имота от горския фонд за които има изработена цялостна документация за 
предоставяне за продажба за фотоволтаични системи и в същност ги включваме в 
Програмата и при евентуално финализиране на тази процедура, което ще означава 
и продажба на тези имоти, това са приходи, които могат да се появят в приходната 
част на бюджета. От тази гледна точка ги правим тези допълнения. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви господин Бояджиев. Колеги, тази докладна записка беше 
разгледана в ПК: по управление на общинската собственост, приватизация и 
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следприватизационен контрол. Г-н Захариев, моля да ни запознаете с решението 
на комисията. 
 
 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 
 Комисията с 8 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” приема докладната 
записка.  
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Няма. 
Мнения и предложения. Процедура гласуване. Моля, гласувайте.  

 
Общинският съвет взе следното  

 
РЕШЕНИЕ 

           № 870 
 

Съгласно разпоредбата на чл.8, ал.9 от Закона за общинската собственост 
общинският съвет приема годишна програма за управление и разпореждане с 
имотите-общинска собственост, по предложение на кмета на общината. Програмата 
може да бъде актуализирана през годината, като при необходимост се извършва и 
актуализация на общинския бюджет. 

В изпълнение на изискването на закона е направено предложение от кмета 
на Община Разград за приемане на програма за управление и разпореждане с 
имоти - общинска собственост за 2011 година. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.12 от ЗМСМА и чл.8, 
ал.9 и ал.10 от Закона за общинската собственост, Общински съвет Разград, с 26 
гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 4,   

Р Е Ш И: 
 

1. Приема програма за управление и разпореждане с имотите -общинска 
собственост, приложена към настоящото решение. 

2. Програмата да управление и разпореждане с имотите - общинска 
собственост за 2011 година да бъде публикувана на интернет – страницата на 
Община Разград. 

3.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 
Административен съд Разград. 
 

ПРОГРАМА  
ЗА УПРАВЛЕНИЕ И РАЗПОРЕЖДАНЕ С ИМОТИ-ОБЩИНСКА СОБСТВЕНОСТ ЗА 

2011 ГОДИНА 
 

РАЗДЕЛ І 
ОБЩИ ПОЛОЖЕНИЯ 
1.Програмата се приема в изпълнение на Стратегията за управление на 

общинската собственост на територията на община Разград за периода 2008-2011 
година, приета с Решение 313 по Протокол № 19 от 27.01.2009 г. на Общински 
съвет Разград. 

2.Основна цел на настоящата програма е практическата реализация на 
приоритетите за изпълнение на стратегията. 

3.Предмет на настоящата програма са всички имоти - публична и частна 
общинска собственост, подлежащи на управление и разпореждане през 2011 год. 

 
РАЗДЕЛ ІІ 



 28

ПРОГНОЗА ЗА ОЧАКВАНИТЕ ПРИХОДИ И НЕОБХОДИМИТЕ РАЗХОДИ, 
СВЪРЗАНИ С ПРИДОБИВАНЕТО, УПРАВЛЕНИЕТО И РАЗПОРЕЖДАНЕТО С 

ИМОТИ, ОБЩИНСКА СОБСТВЕНОСТ 
 
А ПРИХОДИ : 2 590 889лв., в т.ч.  

• от наеми-547 055 лв., в т.ч.130 775 лв. за Бизнес зона „Перистър” 

• от продажби по реда на ЗОС- 1 600 000 лв. 

• от продажби по реда на ЗПСК-274 901 лв. 

• от вещни права - 124 000 лв., в т.ч.120 000 за Бизнес зона „Перистър” 

• от концесии -44 933 лв. 
1. От незастроени имоти 
1.1.Наем : 23броя части от имоти за поставяне на преместваеми обекти- 25000 лв. 
1.2 Продажби 
1.2.1. По реда на Закона за общинската собственост : 22 броя имота-220 000 лв.                      
1.2.2.По реда на Закона за приватизация и следприватизационен контрол -4броя 
имоти- 274 901 лв. 
1.3.Вещни права-4 броя-120 000 лв. за Бизнес зона „Перистър” 
2.От застроени имоти 
2.1.Жилищни имоти 
2.1.1 Наем : 193 броя имоти – 83 000 лв. 
2.2.Нежилищни имоти 
2.2.1.Наем : 140 броя– 372 055 лв., в т.ч. 24 броя  на стойност 130 774 лв. за Бизнес 
зона „Перистър” 
2.2.2. Продажба : 18 броя -250 000 лв. 
2.3. Вещни права-5 броя-4 000 лв. 
3.От общински поземлен фонд 
3.1.Наем :  31598 дка-67 000лв. 
3.2. Продажба : 255броя имота – 530 000 лв. 
4. От горски фонд 
4.1.Продажба : 3 броя - 600 000 лв. 
5.Имоти, предоставени на концесия : 8 броя –44 933 лв. 
Б. РАЗХОДИ : 52 000 лв. 
1. За изготвяне на оценки- 12 000лв. 
2.За издаване на скици и удостоверения от СГКК Разград-5 000 лв. 
3.За обяви-15000 лв. 
4. За изготвяне на Подробни устройствени планове на общински имоти  -10 000 лв. 
7.За изготвяне на концесионни анализи-10 000 лв. 

 
РАЗДЕЛ ІІІ 
ОПИСАНИЕ НА ИМОТИТЕ, ПРЕДМЕТ НА ПРОЦЕДУРИ ПРЕЗ 2011 ГОДИНА 

1.Незастроени имоти 
1.1.Наем 
Общо имоти, отдавани под наем 23 броя 
1.2 Продажби 
1.2.1. По реда на Закона за общинската собственост 
1. Имот №61710.503.6418/УПИ І, кв.700/ Разград с площ от 921 кв.м. 

/Търговищко шосе до „Енергомонтаж-РР”АД/ 
2. Имот №61710.503.6419 /УПИ ІІІ, кв.700/ Разград с площ от 843 кв.м. 

/Търговищко шосе до „Енергомонтаж-РР”АД/ 
3. Имот №61710.503.6420/УПИ V, кв.324/ Разград с площ от 1300 кв.м. 

/Търговищко шосе до „Енергомонтаж-РР”АД/ 
4. Имот №61710.506.21/Гарова пром.зона път Разград-Киченица//-4500 кв.м. 
5. Имот  №61710.506.65/Гарова пром.зона Разград-Киченица /-1822 кв.м. 
6. Имот №272, кв.30 с.Липник 4612 кв.м. /до християнското гробище/ 
7. Имот №61710.505.424 /УПИ ІV, кв.73/-1207 кв.м. /срещу ОКС/ 
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8. Имот №61710.504.118 - 4659,00 кв.м. / гр. Разград, ул.Добровска”55/ 
9. УПИVІІІ-250, кв.16, с.Ушинци-1020 кв.м. 
10. Имот №61710.502.6525, ул.Добруджа №1, 3811 кв.м. 
11. Имот №61710.505.7196, ул.Ресен №5, 184 кв.м. 
12. Имот №61710.502.6179, ул.Хъшове, 394 кв.м. 
13. Имот №61710.502.6178, ул.Хъшове, 394 кв.м. 
14. Имот №61710.502.6177, ул.Хъшове, 394 кв.м. 
15. Имот №61710.502.6176, ул.Хъшове, 380 кв.м. 
16. Имот №61710.502.6174, ул.Хъшове, 370 кв.м. 
17. Имот №61710.502.6173, ул.Хъшове, 371 кв.м. 
18. Имот №61710.502.6171, ул.Хъшове, 424 кв.м. 
19. Имот №61710.502.6170, ул.Хъшове, 429 кв.м. 
20. Имот №61710.502.6169, ул.Хъшове, 387 кв.м. 
21. 
22. 

Имот №61710.502.6168, ул.Хъшове, 380 кв.м. 
УПИ VІІ-6439, кв. 17 по регулационния план на Разград с площ 6797 кв.м. 

1.2.2.По реда на Закона за приватизация и следприватизационен контрол 
1.  Имот №61710.505.169 (УПИ ІХ, кв.310)  гр. Разград, с площ от 11 

322,00 кв.м. /до бившето виетнамско общежитие/ 
2. Имот №61710.501.46 (УПИ ІІІ-186, кв.8) гр.Разград с площ от 5870,00 

кв.м. /до бензиностанция на „Деспред”/ 
3. Имот  №61710.506.502 Гарова пром.зона,/УПИ ХVІ кв.9 Разград/ площ 

3350 кв.м. /срещу база „Петрол”/ 
4. Имот 70860.507.631, с.Стражец ,   площ 1540 кв.м. /до газстанция на 

„Петрол”/ 
1.3.Вещни права 
1.Имот с идентификатор №61710.505.7201, Бизнес зона „Перистър”; 
2. Имот с идентификатор №61710.505.7202, Бизнес зона „Перистър”; 
3. Имот с идентификатор №61710.505.7203, Бизнес зона „Перистър”; 
4. Имот с идентификатор №61710.505.7233, Бизнес зона „Перистър”. 
2.Застроени имоти 
2.1.Жилищни имоти 
2.1.1 Наем 
Общо имоти, отдадени под наем 193 броя, в т.ч. с предстоящи процедури 64 броя, 
както следва: 

1. ж.к.”Орел”, бл.1, вх.Ж, ап.19     двустаен 
2. ж.к.”Орел”, бл.3, вх.В, ап.14    двустаен 
3. ж.к “Орел”, бл.6, вх.Б, ап.16    тристаен 
4. ж.к.”Орел”, бл.7, вх.Д, ап.1      двустаен 
5. ж.к.”Орел”, бл.7, вх.Д, ап.19    двустаен 
6. ж.к.”Орел”, бл.8, вх.В, ап.18              двустаен разширен                
7. ж.к.”Орел”, бл.9, вх.В, ап.30              едностаен 
8. ж.к.”Орел”, бл.10, вх.Г, ап.10               едностаен 
9. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.А, ап.3               едностаен   

10. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.А, ап.18                             едностаен   
11. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.В, ап.15              двустаен 
12. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Г, ап.9     двустаен                                    
13. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Ж, ап.7     тристаен 
14. ж.к.”Орел”, бл.12, вх.И, ап.3     едностаен    
15. ж.к.”Орел”, бл.13, вх.А, ап.1                    тристаен 
16. ж.к.”Орел”, бл.13, вх.В, ап.3               двустаен разширен 
17. ж.к.”Орел”, бл.16, вх.Г, ап.11                               едностаен   
18. ж.к.”Орел”, бл.19, вх.А, ап.11   двустаен 
19. ж.к.”Орел”, бл.19, вх.Е, ап.16    двустаен 
20. ж.к.”Орел”, бл.20, вх.Д, ап.6    двустаен 
21. ж.к.”Орел”, бл.21, вх.А, ап.17   двустаен 



 30

22. ж.к.”Орел”, бл.21, вх.А, ап.19   двустаен разширен 
23. ж.к.”Орел”, бл.21, вх.В, ап.2     двустаен 
24. ж.к.”Орел”, бл.22, вх.Б, ап.23    двустаен 
25. ж.к.”Орел”, бл.24, вх.Г, ап.20    двустаен 
26. .ж.к.”Орел”, бл.26, вх.А, ап.1    двустаен разширен 
27. ж.к.”Орел”, бл.26, вх.Д, ап.24    двустаен 
28. ж.к.“Орел”, бл.27, вх.В, ап.2                  тристаен 
29. ж.к.”Орел”, бл.28, вх.А, ап.16   тристаен 
30. ж.к.”Орел”, бл.29, вх.А, ап.4    двустаен разширен 
31. ж.к.”Орел”, бл.29, вх.В, ап.15    двустаен разширен 
32. ул.”Никола Пенев”№ 46,вх.Г,ап.3             едностаен 
33. ул.”Н.Пенев” №48,вх.Д , ап.3                      едностаен  
34. ул.”Н.Пенев”№ 48,вх.Д,ап.6                                едностаен   
35. ул.”Св.Климент” 48, ап.9                               едностаен   
36. ул.”Св. Климент” 106, вх.Д, ап.12   двустаен 
37. ул.”Абритус” 13, вх.В, ап.48    двустаен 
38. ул.”Абритус” 23, ап.27     едностаен 
39. ул.”Абритус” 29, вх.А, ап.17    двустаен 
40. ж.к.”Лудогорие”, бл.7, ап.14    едностаен 
41. бул.”България” № 7, ап.6                               едностаен   
42. бул.”Априлско въстание”№7, вх.Д, ап.119         едностаен   
43. бул.”Априлско въстание”№7, вх.Д, ап.123          едностаен   
44. бул.”Априлско въстание” № 23, ап.14  двустаен 
45. ул.”Дондуков” 3, вх.Б, ап.12    двустаен 
46. ул.”Перистър” 12, ап.6     двустаен 
47. ул.”Перистър” 14, ап.11    двустаен 
48. ул.”Костур” 22А, бл.1, ап.47    двустаен 
49. ул.”Костур” 22А, бл.1, ап.52    двустаен  
50. .ул.“Костур” 22А, бл.1, ап.53                   двустаен                                     
51. ул.”Сава Катрафилов”17, ап.1   двустаен разширен 
52. ул.“св.св.Кирил и Методий”№2, вх.Б, ап.12  едностаен   
53. ул.”Връх Св.Никола” № 10    къща 
54. ул.”Бузлуджа” № 10               къща 
55. ул.”Сукнаров” № 4      къща 
56. ул.”Св. Климент” № 86     къща  
57. ул.”Тутракан” № 4      къща 
58. ул.”Марица” № 44      къща 
59. ул.”Родопи” № 8        къща   
60. ул.”Силистра” № 9       къща  
61. ул.”В.Левски” № 26а       къща  
62. ул.”Гвардейска” № 8       къща  
63. ул.”Гвардейска” № 12       къща 
64. ул.”Гвардейска” № 12а      къща 

2.2.Нежилищни имоти 
2.2.1.Наем 
Общо имоти, отдавани под наем 140 броя, в т.ч. с предстоящи процедури 34 броя, 
както следва: 
1. Помещение в адм.сграда в имот „Бизнес инкубатор” Разград-15,90 кв.м. 
2. бул. „България” №21, помещение №4 – 163 кв.м. 
3. бул. „България” №21, помещение №5 – 384 кв.м. 
4. бул. „България” №21, помещение №14 – 101 кв.м. 
5. бул. „България” №21, помещение №16 – 45 кв.м. 
6. бул. „България” №21, помещение №26 – 60 кв.м. 
7. бул. „България” №21, помещение №27 – 129 кв.м. 
8. бул. „България” №21, помещение №31 – 17 кв.м. 
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9. бул. „България” №21, помещение №33 – 10 кв.м. 
10. бул. „България” №21, партер, щанд №6 – 17,41 кв.м. 
11. бул. „България” №21, партер, щанд №14 – 15,50 кв.м. 
12. ул. „Г. С. Раковски” №11, част от къща – 180 кв.м. и лятна градина – 850 

кв.м. 
13. бул. „България” №44, партерно помещение – 22 кв.м. 
14. Сграда на бул. „Св. Климент” №3 /бивша ЦДГ-1/ - 496,13 кв.м. 
15. бул.България №23, бл.”Чайка”, партерни помещения-91,50 кв.м. 
16. Част от имот-публ.общинска собственост с.Ясеновец, ул.Бузлуджа №3-

44,80 кв.м. 
17. Част от имот-публ.общ.собственост, с. Черковна, ул.Трети март №13-

21,25 кв.м. 
18. Три броя помещения на ІІІ-я етаж на Здравна служба с.Стражец-46 

кв.м. 
19 Павилион за закуски ГПЧЕ”Екз.Йосиф” 
20. Помещение №5а в сграда с идентификатор 61710.505.7237, Бизнес 

зона „Перистър” 
21. Помещение №5б в сграда с идентификатор 61710.505.7237, Бизнес 

зона „Перистър” 
22. Помещение №6 в сграда с идентификатор 61710.505.7237, Бизнес зона 

„Перистър” 
23. Помещение №5в в сграда с идентификатор 61710.505.7237, Бизнес 

зона „Перистър” 
24. Помещение №5г в сграда с идентификатор 61710.505.7237, Бизнес 

зона „Перистър” 
25. Помещение №5а в сграда с идентификатор 61710.505.7237, Бизнес 

зона „Перистър”4 
26. Помещение №1а в сграда с идентификатор 61710.505.7237, Бизнес 

зона „Перистър” 
27. Помещение №1б в сграда с идентификатор 61710.505.7237, Бизнес 

зона „Перистър” 
28. Помещение №2 и №3 в сграда с идентификатор 61710.505.7237, Бизнес 

зона „Перистър” 
29. Помещение №4 и №5 в сграда с идентификатор 61710.505.7237, Бизнес 

зона „Перистър” 
30. Помещение №9д в сграда с идентификатор 61710.505.7237, Бизнес 

зона „Перистър” 
31. Помещение №9ж в сграда с идентификатор 61710.505.7237, Бизнес 

зона „Перистър” 
32. Сграда с идентификатор 61710.505.7232.1, Бизнес зона „Перистър” 
33. Сграда с идентификатор 61710.505.7232.3, Бизнес зона „Перистър” 
34. Помещение №2 в сграда с идентификатор 617110.505.7234.3, ”Бизнес 

зона „Перистър” 
2.2.2.Продажба : 
1.Самостоятелен обект в сграда с идентификатор № 61710.505.566.2.5 по 
кадастралната карта на гр. Разград, находящ се на пл. „Момина чешма”. 
2.Сграда „Фурна” със ЗП-273,28кв.м. в с.Дряновец 
3.Имот №62089.501.238 –бивше училище, с.Раковски; 
4.Имот №62089.502.507-бивша детска градина с.Раковски; 
5.УПИ ІХ, кв.20 и сграда с.Дряновец; 
6.УПИ ІІ-212, кв.22, с.Ясеновец; 
7.УПИ VІІІ-93, кв.11, с.Киченица/бивша здравна служба; 
8.Парцел ХІІІ, кв.23, с.Побит камък/бивша детска градина/ 
9.Продажба на имоти на собственици на законно построени сгради-9 броя 
2.3.Вещни права-5броя в т.ч. пристрояване, надстрояване и сервитути. 
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3.Общински поземлен фонд 
3.1 Наем 
3.1.1 Ниви и пчелини- 4248 дка, в т.ч. с предстоящи процедури имоти с площ 1550 
дка 
3.1.2.Мери и пасища 27 350 дка , в т.ч. с предстоящи процедури имоти с площ 
27 350 дка  
3.2.  Продажба: 
1.Имот №61710.117.455, местност „Боаза; 
2.Имот №00314, местност „Адачейри”/ селскостопанско летище/ 
3.Имот №18589.201.213, местност „Под стъклозавода; 
4.Имот №18589.214, местност „Под стъклозавода”; 
5.Имот №18589.215, местност „Под стъклозавода”; 
6.250 броя земеделски имота с обща площ около 150 дка. 
4.Горски фонд 
4.1.Продажба 
1.Имот №18589.111.9, местност „Пирамидите”; 
2.Имот №18589.111. 10, местност „Пирамидите”; 
3.Имот №18589.111. 11, местност „Пирамидите. 
5.Имоти, предоставени на концесия 
Общо- 9 броя имоти, в т. ч. за отдаване през 2011год. Градски стадион.   
 
 РАЗДЕЛ ІV 

ЗАКЛЮЧИТЕЛНИ РАЗПОРЕДБИ 
 

1.Настоящата програма подлежи на актуализация при възникнала 
необходимост  през годината.  

2.Програмата и промените в нея се обявяват на населението и се публикуват 
на интернет страницата на Общината.  

3.Настоящата програма е приета с Решение № 870 по Протокол № 47 от 
27.01. 2011 г.  на Общински съвет Разград. 
  

СТАТИЯ 9 
 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев- kмет на Община Разград    
Относно: Приемане от Общински съвет – Разград на Програма за 

международно партньорство и сътрудничество на Община Разград през 2011 г.  
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Г-н Бояджиев, имате думата. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев  - зам.- кмет на Община Разград 
 Нямам допълнения към съдържателната част на докладната.  
  
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви. Тази докладна записка бе разгледана в ПК по европейска 
интеграция и международно сътрудничество. Госпожо Димитрова, моля да ни 
запознаете с решението на комисията. 
 
 Г-жа Радиана Димитрова – Председател на ПК 
 На 21.01. 2011 г. докладната записка беше разгледана в комисията по 
европейска интеграция и международно сътрудничество и от 7 присъствали 
общински съветника, 7 я подкрепиха, без „против” и „въздържали се”.  
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 



 33

 Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Няма. Мнения и 
предложения. Няма. Процедура гласуване. Моля, гласувайте.  
 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 
           № 871 

  
Съгласно изискванията на чл.93 от Правилника за организация и дейността 

на Общински съвет – Разград, неговите комисии и взаимодействието му с 
общинската администрация е изготвена и представена Програма за международно 
партньорство и сътрудничество на Община Разград през 2011 г. – Приложение № 1. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.12 от ЗМСМА и чл.93 
от Правилника за организация и дейността на Общински съвет – Разград, неговите 
комисии и взаимодействието му с общинската администрация, Общински съвет 
Разград, с 23 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 5, 
 

РЕШИ: 
 

1. Утвърждава Програмата за международно партньорство и сътрудничество 
на Община Разград през 2011 г. – Приложение № 1. 
 2. Възлага на Кмета на Община Разград, Председателя на Общински съвет – 
Разград, председателя на ПК по евроинтеграция и международно сътрудничество и 
председателите на групи общински съветници да определят групи по изпълнение на 
утвърдената Програма за международно партньорство и сътрудничество на 
Община Разград през 2011 г., както и техния състав.  

3. Настоящото Решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му.     

 Приложение № 1  
 

П Р О Г Р А М А1 
за международно партньорство и сътрудничество на Община Разград през 2011 г.  
 

№ Наименование  Период  Очаквани резултати 

1. 

Посещение на официални 
делегации от побратимените 
ни градове – Орел (Русия), 
Кълъраш (Румъния) и 
Сомбатхей (Унгария) по 
повод Деня на град Разград – 
28-ми януари 

м. януари  

� Поддържане на традиционните връзки и 
търсене на нови възможности за 
развитие на икономическите 
взаимоотношения между градовете; 

� Насърчаване на културния обмен и 
взаимно опознаване на фолклорното 
наследство на градовете   

2. 

Панаир на киселото мляко. 
Фестивал на народните 
традиции и художествените 
занаяти: 
посещения на групи от 
чужбина, заявили участие; 
посещение на официални 
делегации, фолклорни 
състави и артисти от 
побратимените ни градове  

м. юли  

� Насърчаване на културния обмен и 
разбирателството между хората от 
различни националности чрез 
средствата на културата и изкуството;  

� Популяризиране на традиционната 
българска култура; 

� Възстановяване на традиционните за 
района занаяти и провокиране интереса 
на младите хора към усвояването на 
майсторските умения, овладяването и 
съхраняването им   

3.  
Посещение на официална 
делегация и фолклорен 
състав от гр. Разград 

м. август  
� Поддържане и развитие на 

традиционните връзки в сферата на 
културата  
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(България) в гр. Орел (Русия) 
и участие в тържествата по 
случай празника на града 

 

4.  

Съвместен проект в областта 
на образованието с 
побратимения ни град Орел 
(Русия) 

м. 
септември 

� Укрепване и разширяване на връзките 
между двата народа  

5. 
Обмен на официални 
делегации с побратимените 
на Разград градове   

предстои 
уточняване  

� Поддържане на установени партньорски 
взаимоотношения между градовете; 

� Разширяване на съществуващи контакти 
и търсене на нови сфери на 
сътрудничество      

6. 

Поддържане на активни 
връзки с български посолства 
и културни институти в 
чужбина 

постоянен � Промоциране на Община Разград    

7. 
Установяване на нови 
контакти с международни 
партньори  

постоянен � Търсене на нови партньорства      

 
——————————  
1
 Настоящата програма е отворен документ, който може да бъде променян и допълван в съответствие
за разширяване сферите на действие на съществуващите връзки с побратимените на гр. Разград
 партньорски контакти. 

 
СТАТИЯ 10 

 
Докладна записка от Денчо Бояджиев - кмет на Община Разград, внесена по 

извънреден способ, 
Относно: Предложение за публично частно партньорство относно Градски 

стадион. 
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Господин Бояджиев, имате думата. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев - кмет на Община Разград 
 Благодаря Ви г-н Председател, 
 Уважаеми дами и господа, 

Съгласно разпоредбата на чл. 8, ал. 9 от Закона за общинската собственост, 
Общинският съвет приема годишна програма за управление и разпореждане с 
имотите- общинска собственост, по предложение на кмета на общината.  В 
предложената на вашето внимание на настоящата сесия програма, в т. 4 от раздел 
ІІІ от нея,  като имот предвиден за отдаване на концесия през 2011 г. е градският 
стадион в гр. Разград. Предложението за концесионирането е в резултат на заявен 
инвеститорски интерес, който е разгледан на заседание на ПК по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. След 
извършените обсъждания на законоводопустимите форми, е взето решение, с което 
е възложено на кмета на община Разград да отпочне действия за предоставяне на 
обекта на концесия. 

Имайки предвид  необходимостта от извършване на подготвителни действия 
по смисъла на Закона за концесиите /ЗК/, възлагането на изработката на обосновка  
с технически, финансово - икономически и правен анализ, откриване  и провеждане 
на  процедура за предоставяне на концесия, както и предвид сроковете по ЗК, които 
следва да бъдат финализирани в края на 2011 г., възниква необходимостта от 
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разрешаване на въпроса за ползването до него момент на обекта и частичното му 
привеждане във вид, необходим за използването му. 

Проявен е интерес от „Професионален футболен клуб „Лудогорец 1945”” АД 
гр. Разград за частично подпомагане за облагородяване на обекта срещу 
осъществяване на съвместна дейност или обществено частно партньорство.  
 Аз ви предлагам да подкрепите тези решения. Там действително са 
необходими изключително спешно такива укрепителни действия, защото източната 
трибуна на стадиона през тази зима 1/3 от нея пропадна и ако тя не бъде преведена 
в нормален вид ще има сериозни възражения по отношение на базата от гледна 
точка на Специализираната българска федерация, която инспектира и управлява 
футбола. Още повече, че при така създадената ситуация тъй като ноторно е 
известен този факт, че има амбиция отбора да влезе в А група ще бъде необходимо 
лицензиране на условията за А футболна група, където задължително трябва да 
бъдат извършени такива съвместни действия. Ето защо ви предлагаме тези проекти 
за решения, които да бъдат скрепени със съответно договор между Общината и 
„Професионален футболен клуб „Лудогорец 1945”” АД гр. Разград, за да може той 
да бъде лицензиран и да отговаря на изискванията за следващата състезателна 
2011 – 2012 година.  
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Колеги, тази докладна записка бе разгледана в ПК по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол.  
Г-н Захариев, моля да ни запознаете с решението на комисията. 
 
 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 
 Комисията с 6 гласа „ЗА”, 1-  „против” и 1-  „въздържал се” приема 
предложението.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Колеги, имате думата за въпроси към вносителя.  
Заповядайте г-н Монев. 
 
Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 
Аз подкрепям докладната записка и считам, че е крайно време в Разград 

наистина да се играе професионален футбол. Въпросът ми е относно т.1.6 от 
решението, където Община Разград поема задължението да финансира със сумата 
от 40 000 лв. детско юношеската школа на футболния клуб. Въпросът ми е: От къде 
ще дойдат тези 40 000 лв.?  
 Г-н Денчо Бояджиев - кмет на Община Разград 

Само след 1 месец ни предстои приемането на бюджета на Общината и ние 
ще ви предложим разчетите и обосновките. Ние в момента за тази детско 
юношеската школа осигуряваме 31 000 лв. по разчетите на средствата, които са за 
спортните организации.  

Амбициите са си амбиции, но въпроса е, че освен с амбициите те вече го 
подкрепят с конкретни ангажименти. Може би малко информация трябва да дам 
защото тя ще отиде и за гражданството тъй като се гледа сесията. За да бъде 
лицензиран отборът в А професионална футболна група той трябва да има 2 
спортни бази, един основен терен, какъвто ще бъде нашият градски стадион и още 
един допълнителен терен. Водиха се разговори между „Биовет” и „Балканфарма” за 
игрището, което е източния младежки парк. Явно не са се получили там 
договорености, това са си вече търговски разговори между тях и „Биовет” взеха 
решение да си изградят необходимата база на свой собствен терен. Терена към 
който те са се ориентирали, това е терен от 32 декара между ТЕЦ-а  на „Биовет” по 
пътя за Търговище в ляво и обхваща между ТЕЦ-а, базата на Нови енергийни 
източници нагоре до новата база на Гражданска защита. Това са 32 декара. На тези 
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32 дка те до края на месец август трябва да имат изграден на практика един нов 
стадион с лекоатлетическа писта, с 3 още помощни игрища и със закрита спортна 
зала, в която спортна зала трябва да има осигурен и възстановителен център. Това 
са задължителните изисквания. Това е една инвестиция, която ще обхване може би 
до 2 до 3 милиона като ново съоръжение, което ще бъде изградено на територията 
на Разград. По този начин така новоизграденото със стадион „Дянко Стефанов” ще 
отговорят на изискванията за лицензиране в А професионална група. Това нещо 
трябва да бъде изградено, пак повтарям до края на месец август, защото то е 
елемент за лицензирането. В момента се работи много ускорено, проектира се, 
доколкото имам информация от разговори с ръководството. Знаете, че в долната 
част до „Априлско въстание” започва изграждането на конструкция за Технополис 
през тази година. Същата конструкция за Технополис като съоръжение говоря ще 
бъде изградено и ще се ползва като потребност за спортна зала. То е достатъчно 
голямо, с достатъчно закрита площ. Аз мисля, че в това отношение ние сме длъжни 
да подкрепим такава една инициатива. Не поемаме някакви кой знае какви големи 
задължения, но така или иначе нашия стадион имаше крещяща потребност. 
Отделно както виждате те поемат ангажимент за допълнителни действия, във 
връзка с подобряване на базата и привеждането й в унисон с изискванията. Сега, 
след концесията, ако те спечелят концесията, защото това е въпрос  на бъдеща 
процедура, проектиране и т.н., условията ще ги гласуваме тук на сесия, може би 
още на следващата сесия за отпочване на процедурата и това което ще бъде 
новата визия на стадион „Дянко Стефанов”, тя ще стане със съгласието на 
Общинският съвет. Но това което поне аз знам като тяхна амбиция е, те изцяло да 
модернизират този стадион, на този стадион да се направят също 2 допълнителни 
помощни игрища. Стадиона между другото, ако някой е ходил от вас е изцяло 
почистен, освободен е от излишната растителност, светна в пълния смисъл на 
думата, правят се такива ремонтни дейности по помощните помещения – 
съблекални, съдийска маса, зала за пресконференции, парадният вход беше 
отремонтиран, измазан. Въобще кипи една изключително трескава дейност и за 
кратко време трябва да бъдат приведени в нормални условия съоръженията за да 
посрещнат изискванията и за Б групата през която ще играем до края на пролетния 
спортно състезателен полусезон.  

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви г-н Бояджиев. Други въпроси? Заповядайте г-н Димитров. 
 
Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 

БДС Радикали” 
Аз имам няколко въпроса: 
1. Докъде е стигнала процедурата за отдаване на концесия, в смисъл какво е 

подготвено по процедурата от Община Разград? 
2. Каква е цената на 1 брой пластмасова седалка? 
3. За какъв срок ще бъде сключен  този договор? 
4. В какво се изразява облагородяването на зеления терен на стадиона? 
5. Ще се запази ли лекоатлетическата писта на стадиона? 
6. Ще се запазят ли другите лекоатлетически съоръжения, в смисъл отгоре 

имаше за хвърляне на чук и  други такива помощни съоръжения?  
7. Ще бъде ли запазен свободния достъп на гражданите на Разград до 

лекоатлетическата писта? 
8. В какво се изразяват ремонтите на източната трибуна? 
9. Каква е цената на ремонта, който ще извърши Община Разград? 
 

 Г-н Денчо Бояджиев - кмет на Община Разград 
 Аз ще те помоля да ми дадеш списъка с въпросите, виждам, че си ги написал, 
защото трудно беше да ги опишем.  
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Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 

БДС Радикали” 
Аз искам отговорите да си записвам обаче. 
 
Г-н Денчо Бояджиев - кмет на Община Разград 
Ти пак си записвай отговорите. Аз ще ти чета въпроса тогава и ще ти 

отговарям.   
1. Докъде е стигнала процедурата за отдаване на концесия, в смисъл какво е 

подготвено по процедурата от Община Разград? 
Значи тя още не е стартирала в момента. Аз го казах преди малко, че в 

момента се подготвят условията. Като бъде готов пакет, нали знаете каква е 
процедурата – тя се внася в Общинския съвет, гледа се от постоянните комисии, 
взема се решение при какви концесионни условия и тогава стартира и самата 
процедура. Така, че тя в момента е в процес на разработка.  

 
Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 

БДС Радикали” 
Какво е направено от Общината защото отдавна говорим за концесия, 

правихме срещи, решихме че ще бъде на концесия. Има ли нещо направено от 
Общината до този момент и какво е направено? 

 
Г-н Денчо Бояджиев - кмет на Община Разград 
Ами сега ако трябва работни материали да вадим. Ти като общински съветник 

винаги можеш да дойдеш след сесията и да го провериш докъде е стигнало това 
нещо и до следващата сесия ние ще имаме готовност да го представим, то просто 
няма време за отлагане.  

 
Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 
Мога да Ви помогна, ако желаете г-н Бояджиев. 
 
Г-н Денчо Бояджиев - кмет на Община Разград 
Не го лишавай от възможността да дойде при теб и на место да те провери 

как се решават нещата. Така много лесно ще мине той. Шегувам се, ако трябва г-жа 
Таракчиева да отговори.  

 
Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 
За да започне процедурата за концесия се установи грешка в кадастралната 

карта и се наложи малко промяна в кадастралната карта по отношение на нашия 
имот да променим границите на имота, в смисъл да отделим нашите сгради, които 
са дадени на Спортното училище по борба и които ползват там залите, както и 
лекоатлетите ползват помещения, просто ги отделихме в отделен имот и предвид 
тази промяна по ЗУТ процедурата продължи малко по – дългичко.  

 
Г-н Денчо Бояджиев - кмет на Община Разград 
Каква е цената на 1 брой пластмасова седалка? 
В момента не мога да ти отговоря каква е цената. Доставени са 2 контейнера, 

с 4 000 броя седалки, които ще бъдат монтирани на чашата на стадиона. 
За какъв срок ще бъде сключен  този договор? 
Имаш предвид концесионния договор. 
А този договор. Аз мисля, че беше описано в докладната записка – до 

сключването на концесионния договор. На практика това обхваща периода сега от 
месец януари до окончателното сключване на концесионния договор, който ще бъде 
най – вероятно в края на 2011 година. Той няма да бъде конкретно до 1 септември, 
до 1 октомври, до сключването на договора. Сами разбирате, че след сключването 
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на концесионния договор те автоматически вече влизат в правата си по своите 
концесионни задължения и няма как да им се поставят ограничения след като те са 
го спечелили на базата на концесионната процедура.  

В какво се изразява облагородяването на зеления терен на стадиона? 
Аз мисля, че Божинел тука може да отговори. Ставаше въпрос за някакво 

леко пропадане по средна линия, знам, че има разговори в момента с Божинел 
Христов и той е поел някакъв ангажимент там. Това е по отношение на зеления 
терен.  

Ще се запази ли лекоатлетическата писта на стадиона? 
В разговорите, които са водени с кандидат концесионерите задължителното 

условие е, че ако те тръгнат на вариант да изграждат, защото амбицията им е да 
изграждат стадион, който е от английски тип, които знаете, че не са с 
лекоатлетически писти, а със седалки, които обхващат карето около стадиона, те 
задължително за тяхна сметка на новото съоръжение трябва да изградят такъв 
антипод с лекоатлетическа писта и цялата съпътстваща инфраструктура – тласкане 
на гюлле, хвърляне на диск, висок скок и други такива ангажименти и те го поемат 
въпреки, че то още не е приключило. Преработката на стадиона значи това най – 
вероятно ще стане през следващата година, защото това е свързано с изготвянето 
на проект, одобряването на този проект в Общината, залагане на условия и ще 
бъде елемент от концесионните условия, които ще бъдат залегнати в договора, но 
няма да бъде ощетен в никакъв случай нито един от спортовете. Госпожа 
Таракчиева ви каза, с тази цел са обособени в отделни терени сега 
съществуващите зали за силова подготовка и на лекоатлетите и на борците и те ще 
бъдат извадени от терена, който ще бъде предмет на концесия.  

Аз мисля, че отговорих и за другите лекоатлетически съоръжения.   
Ще бъде ли запазен свободния достъп на гражданите на Разград до 

лекоатлетическата писта? 
При всички случаи сега до преустройството. Ако евентуално се стигне до 

промяна на статута и нова лекоатлетическа писта, то ще си бъде елемент. В този 
договор – няма никакви ограничения. Пистата си съществува. Той си съществува в 
тези граници, в които в момента са всички съпътстващи съоръжения. Футбола 
ползват футболния терен, ще си ползват там съблекалните,  но всички други 
съоръжения са без  никакви ограничения относно ползването от лекоатлетическите. 
Пак казвам и го повтарям, че задължително ако с концесията се тръгне на промяна 
на сегашното статукво на този стадион, това ще бъде условие в концесията, 
новоизградената структура трябва да бъде с пълната гама, тя при всички случаи ще 
бъде и по – хубава, защото ще бъде чисто ново съоръжение, съобразено с всички 
изисквания. 

В какво се изразяват ремонтите на източната трибуна? 
Аз не знам ти ходил ли си на стадиона? Много пъти. Ами значи ако отидеш 

ще видиш, че те и преди тази година бяха полегнали. Те са правени от сглобки, 
които са прихващани с едно бетонно замазване и просто от пръста са улегнали. 
Това означава, че всичко това ще се махне и ще се направи стъпаловидно 
съоръжение от бетон на четири или пет реда за да може върху тях да бъдат 
монтирани тези пластмасови седалки и те да отговарят на изискванията. Докато на 
западната трибуна, на централната трибуна там с полагане само на носещи 
винкелни конструкции ще стане сглобката на седалките тъй като там няма такова 
улягане и няма движение на пластовете. Проблема е само с източната, която за 
съжаление пак казвам, на последния мач, аз не бях на този мач, но на мача със 
„Славия” едната трета от тази трибуна поради голямото стълкновение на зрители, 
просто е пропаднала.  

Каква е цената на ремонта, който ще извърши Община Разград? 
На трибуните – около 40 000 лв. ще излезе за този ремонт.  
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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Благодаря Ви. Други въпроси колеги? 
Заповядайте г-н Георгиев. 
 
Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 

БДС Радикали” 
Моите въпроси към г-н Бояджиев са 3 само. Разбрахме какво е участието в  

публично частното партньорство на Община Разград.  
Изразено в пари какво е участието на „Професионален футболен клуб 

„Лудогорец”” в това публично частно партньорство? 
Може би чисто технически но въпросът ми е един път се води за обществено 

частно партньорство, втори път за публично частно партньорство – Едно и също ли 
е? Да, разбрах, едно и също е. 

По моя преценка парите, които „Професионален футболен клуб „Лудогорец”” 
ще вложи не са малко и от разговорите, които водите има ли някаква гаранция, че 
при започване на концесионната процедура точно пък този клуб ще вземе да 
спечели тази концесионна процедура? – защото ще вложи средства. Представете 
си, че се появи някой друг професионален клуб, който пък вземе да спечели тази 
процедура и нашия клуб да остане. Дават ли се някакви гаранции за това нещо от 
Община Разград или просто се разчита, че няма да има други кандидати? 

Последния ми въпрос: от Вашето изказване стана дума, че „Професионален 
футболен клуб” и по – специално „Биовет”, който явно се явява донор ще построи 
собствена спортна база на 32 дка със спортна зала. Дали не би могъл да построи 
още една спортна зала в гр. Разград този клуб? Аз веднага мога да посоча и 
мястото.  

 
Г-н Денчо Бояджиев - кмет на Община Разград 
Тръгвам отзад напред: Дай боже да построи, това зависи от ръководството на 

ГПЧЕ  колко убедително ще бъде да убеди „Биовет”.  
По отношение на концесията – Естествено, на всички ви е ясно, че това си е 

едно състезание концесията, но тя ще бъде обявена по отношение на този обект за 
конкретна цел, за футбол. Дай боже да дойде някой друг. Ще има наддаване тогава 
и по – добри условия от които Общината ще спечели. Защото това, което аз ви го 
казах, че са го поели футболния клуб да го реализират, абсолютно същото ще бъде 
реципрочно и за другия кандидат, защото освен градския стадион ако иска да играе 
футбол в А професионална група трябва да си направи още една спортна база, 
която да отговаря на същите изисквания. Аз мисля, че в тази си част на въпроса 
отговора е ясен. Предварително определен кандидат няма, но предполагам, че ще 
се яви в Разград само този клуб, който е заявил вече интереса и който не само, че 
го е заявил, а който вече харчи много пари. Всички вие сте свидетели какъв подбор 
се направи, какъв отбор се изгради. Снощи сигурно сте слушали за поредния успех, 
че са били в контрола и „Литекс”. Сега заминават на подготвителен лагер в Анталия, 
в  Турция. Продължават селекциите над 17 – 18 много класни футболисти. От това 
мисля, че ще печели само гражданството на града, но аз мисля, че ние няма как да 
останем непричастни към това желание, че някой иска да инвестира и то сериозни 
пари в спортна инфраструктура в Разград. „Биовет” мисля, че вече са доказали 
своето присъствие в Разград не само с ангажимент към спорта, а и с конкретни 
ангажименти към строителството на производствена инфраструктура. По първия 
въпрос – едно и също е. 

Много относително е какъв е дела. На фона на това, което те ще го направят, 
това са едни палиативни мерки, които в момента ние ги вземаме за да може да 
приведем в продължение на 1 година да може да функционира като съоръжение, да 
защитим статута на това съоръжение. Те вече там хвърлиха много пари между 
другото. Няма да е лошо да се направи едно изнесено посещение, най – малко на 
две от постоянните комисии за да се види какво се прави и какви условия се 
създават. Това може да стане в началото на футболния сезон, който започва на 4 – 
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5 март с първия мач в гр. Разград доколкото знам и тези ремонти трябва да 
приключат на практика до началото на месец март.  

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Други въпроси? Предложения и мнения колеги по този 

материал. Заповядайте г-н Христов. 
 
Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 
Аз преди това, ако ми позволите една реплика към г-н Бояджиев: Разговори 

конкретно за вършене на някаква дейност с мен не са водени, но каквито мога 
консултации, просто да помогна ги давам. Трябва да е ясно на всички, че 
изграждането и поддържането на едно спортно съоръжение е доста сериозно нещо, 
изисква сериозни средства. Не е просто, а пък ако говорим за зеления терен на 
какъвто ще и стадион да е, бил той градски или селски или национален изисква 
много добра поддръжка. Всяка година това нещо, говорим нали за облагородяване, 
всяка година това нещо трябва да се подсява, да се поддържа, да се подхранва, 
дренажна система. Така, че това е много скъпо удоволствие. Между другото 
правилно го казва и собственика, че това не трябва да се гледа дори като 
инвестиция защото тя няма и възвръщаемост. По – скоро, този който е ходил на 
футболни срещи вижда, че там редовно ходят по 4 000 души на мач и ако така 
малко си помислим ще видим, че това е едно 10% от населението, което ходи да 
гледа футболни срещи. Извинявайте, ама нека някоя друга било в системата на 
културата, било в системата където и ще да е да се похвали с такава посещаемост.  

Аз искам да направя едно предложение, а именно: Да се създаде нова т.1.7 
със следния текст: 

При влизане на футболния клуб в А ПФГ и с оглед на промяна на спортния 
календар на ДЮШ, Община Разград ще направи всичко възможно за да увеличи 
допълнително финансирането на подготовката на ДЮШ в дейностите описани в 
т.1.6. 

Трябва да ви кажа, че на заседанието на съвместните комисии, което 
направихме аз разгледах остойностена как да го кажа, това което трябва да се 
финансира от Община Разград, аз видях там, че не беше взето под внимание и това, 
че при влизането в А професионална група, Юношеската школа било то детската 
или юноши младши или юноши старши,  ще имат съвсем, съвсем друг  спортен 
календар. И там средствата, които трябва да се заделят може би няма да са тези, 
които сега гласуваме за това. Аз моля общинските съветници да подкрепят 
създаването на една такава нова точка.  

 
Г-н Денчо Бояджиев - кмет на Община Разград 
Ако може един коментар на това, което г-н Христов предлага. В тяхното 

искане за поддръжката на ДЮШ имаше искане включително ние да поемем 
издръжката за заплати на треньорите, които ще работят и т.н. Това от финансова 
гледна точка няма как да стане защото треньорите те са на щат на Професионален 
футболен клуб и няма как ние с бюджетни пари да поемаме издръжката, по – точно 
Фонд работна заплата на тези специалисти. Това си е задължение на клуба. Това, 
което го предлага Божинел може би има резон в него, но ние гласуваме неща за 
реални дадености. В момента отбора играе в Б професионална футболна група. 
Дай боже да стигне до А група. Ако той стигне в А група това което го предлагаш 
може би ще има резон защото тогава повече мачове ще трябва да играят – 
юношите старша възраст, транспортните разходи ще се увеличат тъй като ще има 
по – големи разстояния. Но какъв е проблема, това е в прерогативите на 
Общинския съвет дали ще бъде на полугодие, до тогава ще се знае или на 
деветмесечие да се извърши частична корекция в бюджета и този въпрос да бъде 
решен. Но в момента го няма правното основание. Пак казвам: Дай боже да влязат. 
Като влязат това ще бъде ясно юни месец така, че на полугодието като внасяме 
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отчета винаги може да се направи такава една корекция. Ние можем да харчим 
само за спортно състезателна дейност – както от футбола, както от борбата, както и 
баскетбола, както и другите клубове субсидираме с такива  средства.  

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Колеги, други желаещи? Заповядайте г-н Димитров.  
 
Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 

БДС Радикали” 
Въпрос, който се породи тук от това, което г-н Бояджиев обясни.  
Тази Детско юношеска школа професионална ли е или е някаква любителска 

за масов спорт, която Общината финансира?  
 
Г-н Денчо Бояджиев - кмет на Община Разград 
Извинявайте г-н Димитров, за пръв път чувам Детско юношеските школи да 

бъдат професионални. Няма професионални Детско юношески школи. Те са Детско 
юношески школи, затова става въпрос.  

 
Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 

БДС Радикали” 
Които обаче са към някакъв професионален клуб, защото Вие казахте – 

треньори, там възпитатели, всичките са на заплата от някакъв професионален клуб. 
Какъв е тоя хибрид, значи там децата отиват да стават професионалисти и ако 
Община Разград ще защитава интересите и ще финансира нещо, което е от 
професионалния спорт, а не от масовия, където всяко едно дете да иска да тренира, 
отива и тренира. Ако няма потенциал да стане голяма футболна звезда, дори от 
мащабите на „Лудогорец Разград” то поне за здраве да ходи там, да тича, да си 
оползотворява времето. Аз не мога да гласувам за финансиране да правим някакви 
професионални футболни звезди, с парите които ние би трябвало да ги отделим за 
всички деца в гр. Разград.  

 
Г-н Денчо Бояджиев - кмет на Община Разград 
Аз мисля, че го казах много ясно и точно. Ако си отворите бюджета за 2010 

година, в приложението където стимулираме спортно състезателната дейност ще 
видите, че Община Разград дава на няколко отбора, които се занимават с детско 
юношески спорт, включително и за футбол. И там не гоним професионализъм, ние 
развиваме детско юношеския спорт и в бадминтона е детско юношески и в 
колоезденето е детско юношески, във всички без изключение. Професионалния 
футбол, той касае вече самата структура, която се занимава с професионален 
футбол. 

 
/ Общински съветник  Иво Димитров говори без микрофон /. 
 
Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 

БДС Радикали” 
И аз това се опитвам да обясня, че колко пари даваме за всички останали. За 

тези, които не са с комерсиална цел, които не опипват парите и не създават за 5,6, 
11 играча и не деца от Разград, ами примерно привлечени от Петрич и от не знам 
си къде, защото те имали потенциал да станат голямата звезда на „Лудогорец 
Разград” . Дайте да финансираме това което се извършва в ГПЧЕ, във „Васил 
Левски”, във всяко едно училище, ако щете и в едно селско училище. Защо ще 
даваме 40 000 лв. на един професионален футболен клуб, който с тези пари ще си 
изгражда собствените играчи, които след това да продаде за своя сметка.  

 
Г-н Денчо Бояджиев - кмет на Община Разград 
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Тези деца и юноши са разградски деца. Там няма деца от другия край на 
България. Това са деца, затова е детско юношески футбол. Не знам на какъв език 
трябва да го обясня за да  ви стане ясно. Ако мислите, че в тези структури ще 
дойдат деца от другия край на България просто това са нереални неща и се говорят 
измишльотини в момента.  

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Други предложения и мнения, колеги? Няма. Имаме едно предложение на 

колегата Божинел Христов: Създава нова т.1.7 със следния текст: 
При влизане на футболния клуб в А ПФГ и с оглед на промяна на спортния 

календар на ДЮШ, Община Разград ще направи всичко възможно за да увеличи 
допълнително финансирането на подготовката на ДЮШ в дейностите описани в 
т.1.6. 

Моля, гласувайте. 
 
С 5 гласа „ЗА”, „против” – 4, „въздържали се” – 18 не се приема 

предложението на г-н Божинел Христов. 
 
Подлагам на гласуване докладната записка в цялост. Моля, гласувайте. Г-н 

Георгиев, поименен вот.  
 

С П И С Ъ К 
на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
27. 01. 2011 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
     
1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   
2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев +   
4. Валентина Маркова Френкева +   
5. Георги Димитров Георгиев +   
6. Георги Маринов Атанасов +   
7. Джемиле Мехмедова 

Махмудова 
+   

8. Добринка Иванова Монева +   
9. Добрин Станчев Добрев +   

10
. 

Иво Борисов Димитров  +  

11
. 

Иво Бориславов Илиев +   

12
. 

Иво Иванов Хаджииванов +   

13
. 

Калоян Руменов Монев +   

14
. 

Миле Димитров Милев +   

15
. 

Михаил Милев Гигов +   

16
. 

Музаффер Мустан Хамид +   

17 Наско Стоилов Анастасов +   
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. 
18
. 

Неждет Мехмедов Хасанов +   

19
. 

Пейчо Добрев Георгиев +   

20
. 

Пламен Иванов Братованов +   

21
. 

Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22
. 

Радиана Ангелова Димитрова +   

23
. 

Радостин Георгиев Киров Не 
участва 

  

24
. 

Румен Адриянов Славев +   

25
. 

Селиме Касимова Карагьозова +   

26
. 

Симеон Асенов Захариев +   

27
. 

Станка Владова Ангелова +   

28
. 

Стоян Димитров Ненчев отсъства   

29
. 

Стоянка Иванова Курдова +   

30
. 

Стоян Костадинов Стоянов +   

31
. 

Тодор Симеонов Крушевски +   

32
. 

Хами Ибрахимов Хамиев +   

33
. 

Янка Трифонова Георгиева +   

 
Общинският съвет взе следното  

 
РЕШЕНИЕ 

           № 872 
 

Съгласно разпоредбата на чл. 8, ал. 9 от Закона за общинската собственост, 
Общинският съвет приема годишна програма за управление и разпореждане с 
имотите- общинска собственост, по предложение на кмета на общината.  Съгласно  
т. 4 от раздел ІІІ от Програмата за управление и разпореждане с имотите- общинска 
собственост за 2011 г.  като имот предвиден за отдаване на концесия през 2011 г. е 
градският стадион в гр. Разград. 

Имайки предвид  необходимостта от извършване на подготвителни действия 
по смисъла на Закона за концесиите /ЗК/, възлагането на изработката на обосновка  
с технически, финансово-икономически и правен анализ, откриване  и провеждане 
на  процедура за предоставяне на концесия, както и предвид сроковете по ЗК, които 
следва да бъдат финализирани в края на 2011 г., възниква необходимостта от 
разрешаване на въпроса за ползването до него момент на обекта и частичното му 
привеждане във вид, необходим за използването му. 
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Проявен е интерес от „Професионален футболен клуб „Лудогорец 1945”” АД 
гр. Разград за частично подпомагане за облагородяване на обекта срещу 
осъществяване на съвместна дейност или обществено частно партньорство.  

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация, чл.8, ал.1 и чл. 11, ал. 1 от от 
Закона за общинската собственост, Общинският съвет, след поименно гласуване, с 
30 гласа «ЗА», «против» - 1, «въздържали се» - няма,  

Р Е Ш И 
 

1. Дава съгласие  недвижимият имот, съставляващ градски стадион в гр. 
Разград да бъде обект на съвместна дейност или публично частно партньорство 
между Община Разград и „Професионален футболен клуб /ПФК/ „Лудогорец 1945”” 
АД гр. Разград с цел лицензиране на стадиона за приемане на мачове на „Б” и„А”  
професионална футболна група, при условия,  както следва: 

1.1. „ПФК „Лудогорец 1945” АД гр. Разград да поеме доставката и монтажа 
на 4 000 /четири хиляди/ пластмасови седалки за трибуните на градския стадион. 

1.2. „ПФК „Лудогорец 1945” АД гр. Разград да извърши ремонт на ел. 
осветление около футболния терен. 

1.3. „ПФК „Лудогорец 1945” АД гр. Разград да извърши ремонтирането на 
помощните помещения -  съдийски стаи, стаи за пресконференции и др.п. в 
градския стадион; 

1.4. „ПФК „Лудогорец 1945” АД гр. Разград да извърши облагородяване на 
зеления терен на градския стадион; 

1.5. Община Разград да извърши ремонт на източната трибуна на градския 
стадион; 

1.6. Община Разград да поеме част от финансирането на подготовката на 
детско юношеската школа на футболния клуб в размер на 40 000 /четиридесет 
хиляди/ лв., изразяващо се в следните дейности: 

1.6.1. детско- юношески спорт; 
1.6.2. учебно - тренировъчна и състезателна; 
1.6.3. организационна и обучение; 
1.6.4. закупуване на спортна екипировка, уреди и съоръжения; 
1.6.5. социални функции; 
1.6.6. други. 
2. Възлага на кмета на Община Разград да сключи договор при условията 

по предходната точка. 
3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 
Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград.                                                          
СТАТИЯ 11 

 
Докладна записка от Любомир Трифонов Цонев – зам.-кмет на Община Разград 
Относно: Определяне на специализирани фуражни бази в части от имот от ОГФ. 
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Имате думата господин Цонев. 
 
 Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 
 Благодаря Ви. 

Уважаеми г-н Председател, 
 Дами и господа общински съветници, 

В чл.39 от Закона за лова и опазване на дивеча и чл.49 от Правилника за 
прилагане на Закона за лова и опазването на дивеча са регламентирани реда и 
начина за определяне на дивечови ниви, във връзка с подпомагане отглеждането и 
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опазването на дивеча на свободните територии. Както знаете то е изключително 
държавна собственост. Има протокол и решение, в съответствие със Закона и 
Правилника за неговото приложение от специална комисия назначена от Държавно 
горско стопанство гр. Разград, в резултат на което предлагат общо 5 броя дивечови 
ниви, с площ 254 дка в землищата на с. Островче и с. Благоево да бъдат 
определени като дивечови ниви тъй като една територия определена като ловно 
стопанство в момента се използва за отглеждане и размножаване и опазване на 
дивеча, в тази територия където попадат тези дивечови ниви. На това основание 
предлагам на вашето внимание проект за решение за определяне на части от имоти, 
тук са упоменати с обща площ 254 дка в землищата на с. Островче и  с. Благоево от 
горскостопанската карта от лесоустройствения проект като територии общинска 
собственост да бъдат определени като терени за ползване като специализирана 
фуражна база. 

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви господин Цонев. Колеги, тази докладна записка е разгледана в 

две постоянни комисии. Г-н Захариев, моля да ни запознаете с решението на ПК по 
управление на общинската собственост, приватизация и следприватизационен 
контрол.  

 
Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 
Комисията с 8 гласа „ЗА”, без „против” и без - „въздържали се”, приема 

проекта за решение. 
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Г-н Хамиев, моля да ни запознаете с решението на ПК по околна среда, 

селско, горско, водно и ловно стопанство. 
 
Г-н Хами Хамиев – Председател на ПК 
С 6 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се”, комисията подкрепя 

докладната записка.  
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Няма. Мнения и 

предложения? Няма. Процедура по гласуване поименно. Моля, гласувайте.  
 

С П И С Ъ К 
на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
27. 01. 2011 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
     
1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   
2. Божинел Василев Христов Не 

участва 
  

3. Валентин Колев Вълчев +   

4. Валентина Маркова Френкева +   
5. Георги Димитров Георгиев +   
6. Георги Маринов Атанасов +   
7. Джемиле Мехмедова 

Махмудова 
+   

8. Добринка Иванова Монева +   
9. Добрин Станчев Добрев +   



 46

10
. 

Иво Борисов Димитров +   

11
. 

Иво Бориславов Илиев +   

12
. 

Иво Иванов Хаджииванов +   

13
. 

Калоян Руменов Монев +   

14
. 

Миле Димитров Милев +   

15
. 

Михаил Милев Гигов +   

16
. 

Музаффер Мустан Хамид Не 
участва 

  

17
. 

Наско Стоилов Анастасов +   

18
. 

Неждет Мехмедов Хасанов +   

19
. 

Пейчо Добрев Георгиев +   

20
. 

Пламен Иванов Братованов +   

21
. 

Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22
. 

Радиана Ангелова Димитрова +   

23
. 

Радостин Георгиев Киров +   

24
. 

Румен Адриянов Славев +   

25
. 

Селиме Касимова Карагьозова +   

26
. 

Симеон Асенов Захариев +   

27
. 

Станка Владова Ангелова +   

28
. 

Стоян Димитров Ненчев отсъства   

29
. 

Стоянка Иванова Курдова +   

30
. 

Стоян Костадинов Стоянов +   

31
. 

Тодор Симеонов Крушевски +   

32
. 

Хами Ибрахимов Хамиев +   

33
. 

Янка Трифонова Георгиева +   

 
Общинският съвет взе следното  

 
РЕШЕНИЕ 

           № 873 
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Община Разград е собственик на имоти с № 1000008, 000175 и 000908, с 
обща площ 254 дка, в землищата на с. Островче и  с. Благоево, съгласно Решение 
№28 /22.01.2002 година на Общинска служба по земеделие и гори гр. Лозница, 
Решение № 656/01.12.2003 г. на Районен съд гр.- Разград, постановено по гр.д. № 
1258/02 г. и Решение № 6СР /04.03.2002 година на Общинска служба по земеделие 
и гори гр. Разград. Получено е писмо с вх. № 53-00-16.1/26.05.2010 г. от  директора 
на ДП „Държавно горско стопанство Разград” – гр. Разград с предложение за 
определяне на специализирана фуражна база в части от имоти  № 1000008, 000175 
и 000908 по картата на възстановената собственост , с обща площ 254 дка, в 
землищата на с. Островче и  с. Благоево.  

Частите от имотите  попадат в отдел 369, подотдел „1” с площ 41 дка; отдел 
369, подотдел „3” с площ 132 дка;  отдел 369, подотдел „6” с площ 32 дка;  отдел 391, 
подотдел „2” с площ 24 дка;  отдел 391, подотдел „3” с площ 25 дка по 
горскостопанската карта от лесоустройствения проект на ДГС Разград.  

Искането е продиктувано  във връзка с предоставянето  на ловен участък 
„Пчелин – Островче”  за стопанисване на дивеча на фирма „Мизия -  Милк” АД гр. 
Търговище и необходимостта  от определяне на обработваеми площи   за  
специализирана фуражна база. 

Представен е Протокол  №  4 Ф/21.05.2010 г.  и решение  на комисията по 
ловно стопанство при ДП „Държавно горско стопанство Разград” – гр. Разград, на 
основание на което е направено и постъпилото предложение. 
 Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал.1, т.8, чл. 22, ал. 1 от 
ЗМСМА, чл.49, ал.3 от Правилника за прилагане на Закона за лова и опазването на 
дивеча, във връзка с чл.39, ал.1 от Закона за лова и опазване на дивеча,  
Общинският съвет гр. Разград, след поименно гласуване, с 30 гласа „ЗА”, „против” – 
няма, „въздържали се” – няма, 

 
РЕШИ: 

 
1. Определя части от имоти с № 1000008, 000175 и 000908, с обща площ 254 

дка, в землищата на с. Островче и  с. Благоево, Община Разград, представляващи 
отдел 369, подотдел „1” с площ 41 дка; отдел 369, подотдел „3” с площ 132 дка;  
отдел 369, подотдел „6” с площ 32 дка;  отдел 391, подотдел „2” с площ 24 дка;  
отдел 391, подотдел „3” с площ 25 дка по горскостопанската карта от 
лесоустройствения проект на ДГС Разград за специализирана фуражна база. 
         2.  Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград и 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 
       3. Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред  
Административен съд Разград. 

 
СТАТИЯ 12 

 
 Докладна записка  от инж. Ценка Христова Таракчиева - Стефанова   –зам.-
кмет на Община Разград 

Относно: Приемане на отчет за 2010 год. и годишен план за приватизация 
през 2011 година на общински нежилищни имоти, невключени в имуществото на 
общински търговски дружества, които се използват за стопански цели. 

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Госпожо  Таракчиева, имате думата.        
 
 Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 
 Уважаеми г-н Председател, 
 Госпожи и господа общински съветници, 
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С решение №612 по протокол №34 от проведено на 29.01.2010 год. 
заседание на Общински съвет Разград, е приет годишен план за приватизация през 
2010 год. на общински нежилищни имоти, невключени в имуществото на общински 
търговски дружества, които се използват за стопански цели.   
 Съгласно изискванията на Закона за приватизация и следприватизационен 
контрол в компетенциите на Общинските съвети е изготвянето на тези планове. 
През 2010 година в плана са включени 4 имота за приватизация. Всички тези 4 
имота са обявени търгове за тях, включително и при намалена с 30% цена и 
въпреки това търгове не са се провели тъй като не са се явили кандидати. За 2011 
година ви предлагаме в годишния план отново да включим същите 4 имота. 
Виждате отчета и плана в Приложения 1 и 2. 
 Предвид горното предлагам проект за вашето решение: Приема отчета за 
изпълнението на годишния приватизационен план за 2010 година  по Приложение 
№1  и приема годишен план за приватизация през 2011 год., включващ общинските 
нежилищни имоти по Приложение №2. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Колеги, тази докладна записка бе разгледана в ПК по 

управление на общинската собственост, приватизация и следприватизационен 
контрол. Г-н Захариев, заповядайте. 

 
Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 
Уважаеми колеги, с 8 гласа „ЗА”, без „против” и без - „въздържали се”, 

комисията приема проекта за решение. 
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси. Няма. Мнения и 

предложения. Няма. Процедура гласуване поименно. Моля, гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 
на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
27. 01. 2011 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
     
1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   
2. Божинел Василев Христов Не 

участва 
  

3. Валентин Колев Вълчев +   

4. Валентина Маркова Френкева Не 
участва 

  

5. Георги Димитров Георгиев +   
6. Георги Маринов Атанасов +   
7. Джемиле Мехмедова 

Махмудова 
+   

8. Добринка Иванова Монева +   
9. Добрин Станчев Добрев +   

10
. 

Иво Борисов Димитров +   

11
. 

Иво Бориславов Илиев +   

12 Иво Иванов Хаджииванов +   
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. 
13
. 

Калоян Руменов Монев +   

14
. 

Миле Димитров Милев +   

15
. 

Михаил Милев Гигов +   

16
. 

Музаффер Мустан Хамид Не 
участва 

  

17
. 

Наско Стоилов Анастасов +   

18
. 

Неждет Мехмедов Хасанов +   

19
. 

Пейчо Добрев Георгиев +   

20
. 

Пламен Иванов Братованов +   

21
. 

Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22
. 

Радиана Ангелова Димитрова +   

23
. 

Радостин Георгиев Киров +   

24
. 

Румен Адриянов Славев +   

25
. 

Селиме Касимова Карагьозова +   

26
. 

Симеон Асенов Захариев +   

27
. 

Станка Владова Ангелова +   

28
. 

Стоян Димитров Ненчев отсъства   

29
. 

Стоянка Иванова Курдова +   

30
. 

Стоян Костадинов Стоянов +   

31
. 

Тодор Симеонов Крушевски +   

32
. 

Хами Ибрахимов Хамиев +   

33
. 

Янка Трифонова Георгиева +   

 
Общинският съвет взе следното  

 
РЕШЕНИЕ 

           № 874 
 

Съгласно разпоредбата на чл.6, ал.2 от Закона за приватизация и 
следприватизационен контрол, Общинските съвети изготвят и оповестяват 
публично годишни планове, които включват списък на имотите за приватизация за 
съответния период. 
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 С решение №612 по протокол №34 от проведено на 29.01.2010 г. заседание 
на Общински съвет Разград, бе приет годишен план за приватизация през 2010 год. 
на общински нежилищни имоти, невключени в имуществото на общински търговски 
дружества, които се използват за стопански цели. Представен е отчет за 
изпълнението на годишния приватизационен план за 2010 година – Приложение №1. 

Предложен е годишен план за приватизация през 2011год. - Приложение №2. 
 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, ал.1 от 
ЗМСМА, чл.1, ал.2, т.6, чл.5, ал.2, чл.6, ал.2, чл.26, ал.1 и ал.2 от Закона за 
приватизация и следприватизационен контрол, Общински съвет Разград, след 
поименно гласуване, с 29 гласа „ЗА”,  „против” – няма, „въздържали се” – няма,  

РЕШИ: 
 
 1.Приема отчета за изпълнението на годишния приватизационен план за 2010 
година  по Приложение №1  за сведение.  
 2.Приема годишен план за приватизация през 2011 год., включващ 
общинските нежилищни имоти по Приложение №2. 
 3.Открива процедура за приватизация на общинските нежилищни имоти в 
раздел втори от Приложение №2. 
 4.Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград и 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Приложение №1 
ОТЧЕТ 

за 
изпълнението на Годишния план за приватизация през 2010 г. 

 
 В годишния план за приватизация през 2010 г. бяха  включени с Решение 
№612/29.01.2010 год. на Общински съвет Разград, следните общински нежилищни 
имоти: 
№ по 
ред 

Наименование на общинския 
недвижим имот 

Местонахождение Тръжна 
цена 

1. Имот №61710.505.169 (УПИ ІХ, 
кв.310)  с площ от 11 322,00кв.м  

гр.Разград,ул.Костур 
№22в /до бившето 
виетнамско общежитие 

282 534 

2. Имот №61710.501.46 (УПИ ІІІ-
186, кв.8) с площ от 5870,00 кв.м 

гр.Разград /до 
бензиностанция на 
„Деспред” 

                          
225 995 

3. Имот  №61710.506.502,/УПИ ХVІ 
кв.9 Разград/ площ 3355 кв.м  

Гарова пром.зона на 
гр.Разград/срещу база 
„Петрол”/ 

27 777 

4. Имот№70860.507.631 с  площ 
1540 кв.м  

с.Стражец, ул.Москва 
№2г/до газстанция на 
„Петрол”/ 

48 510 

 
През отчетния период беше извършено следното:  
1.Имот №61710.505.169 (УПИ ІХ, кв.310), Разград  с площ от 11322 кв.м  
За продажба на имота бе прието Решение №729/29.06.2010 год. на Общински 

съвет Разград, с което началната тръжна цена от 403 620лв. бе намалена с 30 % и 
стана 282 534лв. Извършени бяха всички действия във връзка с неговото 
изпълнение, но поради липса на кандидати търг не се проведе. 

2. Имот №61710.501.46 (УПИ ІІІ-186, кв.8), Разград с площ от 5870 кв.м 
За продажба на имота бе прието Решение №730/29.06.2010 год. на Общински 

съвет Разград, с което началната тръжна цена от 322850лв. бе намалена с 30 % и 
стана 225 995лв. Извършени бяха всички действия във връзка с неговото 
изпълнение, но поради липса на кандидати търг не се проведе. 
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3.Имот №61710.506.502 /УПИ ХVІ кв.9/, Разград с площ 3355 кв.м 
За продажба на имота бе прието Решение №732/29.06.2010 год. на Общински 

съвет Разград, с което началната тръжна цена от 39681лв. бе намалена с 30 % и 
стана 27 777лв. Извършени бяха всички действия във връзка с неговото изпълнение, 
но поради липса на кандидати търг не се проведе. 

4. Имот№70860.507.631, с.Стражец, с  площ 1540 кв.м 
За продажба на имота бе прието Решение №731/29.06.2010 год. на Общински 

съвет Разград, с което началната тръжна цена от 69300лв. бе намалена с 30 % и 
стана 48 510 лв. Извършени бяха всички действия във връзка с неговото 
изпълнение , но поради липса на кандидати търг не се проведе.  
 Постъпилите в общинския фонд „Приватизация” приходи през 2010 год. 
възлизат на 32 714,74лв. от сделки на разсрочено плащане, лихви по плащанията и 
неустойки. 

Приложение №2 
ГОДИШЕН ПЛАН 

за 
приватизация през 2011 г. на общински нежилищни имоти, невключени в 

имуществото на общински търговски дружества, които се използват за стопански 
цели 

 
І.Общински нежилищни имоти, невключени в имуществото на общински 

търговски дружества, които се използват за стопански цели с открита процедура за 
приватизация 

 
№ 
по 
ред 

Наименование на общинския нежилищен имот 

1 Имот №61710.505.169 гр.Разград, с площ от 11 322,00кв.м /до 
бившето виетнамско общежитие/ 

2 Имот №61710.501.46 гр.Разград, с площ от 5870,00 кв.м /до 
бензиностанция на „Деспред”/ 

3. Имот №61710.506.502 Гарова пром.зона, с площ 3355 кв.м /срещу 
база „Петрол”/ 

4. Имот№70860.507.631 с.Стражец с  площ 1540 кв.м/до газстанция 
на „Петрол”/ 

 
Забележка: 

 1.Годишният план за приватизация е отворен и може да бъде променян и 
допълван с решение на Общинския съвет Разград. 
 2.Очакваните приходи през 2011 година са 274901лева в това число: 
 -233926  лева от продажба на общински нежилищни имоти през 2010 година;   
 -40 975  лева от дължими вноски по сключени приватизационни  договори на 
разсрочено плащане. 

3.Съгласно разпоредбата на чл.10, ал.1 от Закона за приватизация и 
следприватизационен контрол, паричните постъпления от приватизация на 
общинска собственост се разпределят, както следва: 

-9% за попълване на общинския фонд за покриване на разходите за 
приватизация и следприватизационен контрол;  

-91%  за попълване на специален  фонд, който се изразходва с Решение на 
Общинския съвет за инвестиционни цели, включително и за придобиване на ДМА 
със социално предназначение и за погасяване на кредити за незавършени обекти 
на строителството. 

 
СТАТИЯ 13 
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Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева-Стефанова – зам.-кмет 
на Община  Разград 

Относно: Продажба на имот – частна общинска собственост на собственик  
на законно построена сграда в него – Стойчо Ангелов Кръстев. 

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте, госпожо Таракчиева. 
 
 Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 
 Благодаря Ви. 
 Уважаеми г-н Председател, 
 Госпожи и господа общински съветници, 

Община Разград е собственик на поземлен имот с площ 752,00 кв.м., в 
местността „Малкия хълм” по кадастралната карта на гр. Разград. В имота се 
намира сграда, собственост на Стойчо Ангелов Кръстев. Получена е молба от него 
за закупуване на имота, като собственик  на законна сграда в имот  - частна 
общинска собственост. 

Молбата е разглеждана от комисията по чл.2 от Наредба 2 на ОбС Разград, 
която се е произнесла с положително становище. Изготвена е пазарна оценка за 
имота от оценител на земеделски  земи, която е в размер на 759,00 лв., данъчната 
оценка за имота е в размер на 2749,10 лв.. 
 Предвид проявения интерес предлагам проект за вашето решение: Да се 
извърши продажба на  имот- частна общинска собственост, представляващ 
поземлен имот в местността „Малкия хълм”,  по кадастралната карта на гр. Разград, 
с площ 752,00 кв.м., с трайно предназначение на територията: земеделска, с начин 
на трайно ползване: лозе, на собственика на законно построената в него сграда -  
Стойчо Ангелов Кръстев,  на цена в размер на 2749,10 лв.. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Г-н Захариев, моля да ни запознаете с решението на ПК по 

управление на общинската собственост, приватизация и следприватизационен 
контрол.  

 
Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 
Уважаеми колеги, с 8 гласа „ЗА”, без „против” и без - „въздържали се”, 

комисията приема проекта за решение. 
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси. Няма. Мнения и  

предложения. Няма. Процедура гласуване поименно. Моля, гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 
на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
27. 01. 2011 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
     
1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   
2. Божинел Василев Христов Не 

участва 
  

3. Валентин Колев Вълчев +   
4. Валентина Маркова Френкева Не 

участва 
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5. Георги Димитров Георгиев +   
6. Георги Маринов Атанасов +   
7. Джемиле Мехмедова 

Махмудова 
+   

8. Добринка Иванова Монева +   
9. Добрин Станчев Добрев +   
10
. 

Иво Борисов Димитров +   

11
. 

Иво Бориславов Илиев +   

12
. 

Иво Иванов Хаджииванов Не 
участва 

  

13
. 

Калоян Руменов Монев +   

14
. 

Миле Димитров Милев +   

15
. 

Михаил Милев Гигов +   

16
. 

Музаффер Мустан Хамид Не 
участва 

  

17
. 

Наско Стоилов Анастасов Не 
участва 

  

18
. 

Неждет Мехмедов Хасанов +   

19
. 

Пейчо Добрев Георгиев +   

20
. 

Пламен Иванов Братованов +   

21
. 

Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22
. 

Радиана Ангелова Димитрова +   

23
. 

Радостин Георгиев Киров +   

24
. 

Румен Адриянов Славев +   

25
. 

Селиме Касимова Карагьозова +   

26
. 

Симеон Асенов Захариев +   

27
. 

Станка Владова Ангелова +   

28
. 

Стоян Димитров Ненчев отсъства   

29
. 

Стоянка Иванова Курдова +   

30
. 

Стоян Костадинов Стоянов +   

31
. 

Тодор Симеонов Крушевски +   

32
. 

Хами Ибрахимов Хамиев Не 
участва 

  

33
. 

Янка Трифонова Георгиева +   
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Общинският съвет взе следното  

 
РЕШЕНИЕ 

           № 875 
 

Стойчо Ангелов Кръстев е собственик на законно построена сграда, съгласно 
нотариален акт №65, том V, дело №1545 от 22.11.1999г. на нотариус  при 
Разградски районен съд. Сградата се намира в имот - частна общинска собственост, 
представляващ поземлен имот №61710.613.59 с площ 752,00 кв.м., в местността 
„Малкия хълм” по кадастралната карта  на гр.Разград, актуван с АОС 
№863/10.01.2011г. С молба с вх. №94-С-245.1/05.11.2010г., собственикът е заявил 
желание за закупуване на общинския имот. Молбата е разглеждана от комисията по 
чл.2 от Наредба 2 на ОбС Разград, която се е произнесла с положително становище. 

Изготвена е пазарна оценка за имота от оценител на земеделски  земи 
Красимир Кръстев, съгласно удостоверение №58 на Министерството на 
земеделието и горите, която е в размер на 759,00лв. (седемстотин петдесет и девет 
лева). Съгласно удостоверение с изх.№0067/07.01.2011г. данъчната оценка за 
имота е 2749,10лв. (две хиляди седемстотин четиридесет и девет лева и десет 
стотинки).  
  Предвид проявения интерес за закупуване и на основание  чл.21, ал.1, т.8 и 
чл.22, ал.1 от ЗМСМА, чл.35, ал.3 и чл.41 ал.2 от Закона за общинската собственост 
и чл.28а  от Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление 
и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, Общински съвет Разград, 
след поименно гласуване, с 26 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 
 

Р Е Ш И: 
 
1. Да се извърши продажба на  имот- частна общинска собственост, 

представляващ поземлен имот №61710.613.59 в местността „Малкия хълм”,  по 
кадастралната карта на гр.Разград, одобрена със заповед №РД-18-37/10.03.2008 г. 
на Изпълнителния директор на АГКК, с площ 752,00 кв.м., с трайно предназначение 
на територията: земеделска, с начин на трайно ползване: лозе, актуван с АОС 
№863/10.01.2011г, при граници:  имоти: №61710.613.62; 61710.613.64; 61710.613.60; 
61710.613.58; 61710.613.4449 и №61710.613.61,  на собственика на законно 
построената в него сграда -  Стойчо Ангелов Кръстев,  на цена в размер на 
2749,10лв. (две хиляди седемстотин четиридесет и девет лева и десет стотинки), 
представляваща данъчната оценка на имота, при пазарна цена 759,00 лв. 
(седемстотин петдесет и девет лева), определена от оценител на земеделски земи. 

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и сключи договор 
за продажба на имота, описан в т.1. 

3. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Настоящето решение подлежи на оспорване по АПК пред Административен 
съд Разград. 

 
СТАТИЯ 14 

 
 Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева - Стефанова – зам.-

кмет на Община  Разград 
Относно: Отмяна на решение № 805 от Протокол №44 от проведено 

заседание на 26.10.2010 г. Във връзка с кандидатстване на Община Разград за 
безвъзмездно финансиране по схема BG161PO001/1.4-06/2010:  „Подкрепа за 
дребномащабни мерки за предотвратяване на наводнения в градските 
агломерации” ОПРР. 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте, госпожо Таракчиева. 
 
 Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 
 Благодаря Ви. 
 Уважаеми г-н Председател, 
 Госпожи и господа общински съветници, 

На 26.10.2010 година с решение № 805 сте подкрепили Община Разград при 
кандидатстване по схема за предоставяне безвъзмездна финансова помощ по ОП „ 
Регионално развитие” . Тогава в докладната сумата, все още не е бил готов 
бюджета по проекта и сумата е била записана в размер до 45 000 лв., като отново е 
конкретизирано съфинансиране в размер на 5%.  

Към настоящия момент е получено искане от председателя на оценителната 
комисия по ОПРР за ново решение на Общински съвет Разград, с което да се 
конкретизира размера на собствения принос. 
 В тази връзка предлагам проект за решение: Отмяна на  Решение №805 от 
Протокол №44 от проведено заседание на 26.10.2010 г. на Общински съвет Разград.  

В тази връзка ви предлагам следващата докладна записка.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Няма. 

Мнения и  предложения. Няма. Процедура гласуване. Моля, гласувайте. 
 
Общинският съвет взе следното  

 
РЕШЕНИЕ 

           № 876 
 

Във връзка с отворена  схема за предоставяне на безвъзмездна финансова 
по ОП ”Регионално развитие” BG161PO001/1.4-06/2010:  „Подкрепа за 
дребномащабни мерки за предотвратяване на наводнения в градските 
агломерации”, по която Община Разград е сред допустимите бенефициенти е 
прието Решение № 805 от Протокол №44 от проведено заседание на 26.10.2010 г. 
на Общински съвет с което е дадено съгласие, Община Разград да кандидатства по 
схемата и е прието съфинансиране 5% от общата стойност на проекта в размер до 
45 000 лева. 

Получено е искане от председателя на оценителната комисия по ОПРР с изх. 
№ BG161Р000-1.106-0003/19.01.2011 г. за ново решение на Общински съвет 
Разград, с което да се конкретизира размера на собствения принос. 

Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21 ал.1 т.23 от ЗМСМА, 
Общински съвет Разград, с 28 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

Р Е Ш И: 
 

            1. Отменя Решение №805 от Протокол №44 от проведено заседание на 
26.10.2010 г. на Общински съвет Разград. 

2. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 
Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен срок от приемането му. 

СТАТИЯ 15 
 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева-Стефанова – зам.-кмет 
на Община  Разград 

Относно: Участие на Община Разград по  обявена процедура за 
безвъзмездно финансиране по схема BG161PO001/1.4-06/2010:  „Подкрепа за 
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дребномащабни мерки за предотвратяване на наводнения в градските 
агломерации” ОПРР, 

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Имате думата госпожо Таракчиева. 
  
 Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 
 Благодаря Ви. 
 Уважаеми г-н Председател, 
 Госпожи и господа общински съветници, 

Тази докладна е във връзка с предходната като тук е конкретизиран само 
размера на общинското съфинансиране 5 % от общата стойност на проекта по т.1  в 
размер на 52 063,86 лв. с ДДС или 43 386, 55 лв. без ДДС. В този смисъл е и 
проекта за решение, който ви предлагам.  

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Колеги, тази докладна записка бе разгледана в 2 постоянни 

комисии: Госпожо Ангелова, моля да ни запознаете с решението на ПК по бюджет, 
финанси и икономическа политика. 

 
Г-жа Станка Ангелова – Председател на ПК 
Уважаеми колеги, на 20.01. 2011 г. докладната беше гледана в постоянната 

комисия. Проекта за решение беше подкрепен   с 9 гласа „ЗА”, без „против” и без - 
„въздържали се”.  

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Госпожо Димитрова, моля да ни запознаете с решението на ПК по европейска 

интеграция и международно сътрудничество.  
 
Г-жа Радиана Димитрова – Председател на ПК 
Комисията по европейска интеграция подкрепи проекта за решение със 7 

гласа „ЗА, без „против” и „въздържали се”. 
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Няма. 

Мнения и предложения. Няма. Процедура гласуване.  
Моля, гласувайте. 
 
Общинският съвет взе следното  

 
РЕШЕНИЕ 

           № 877 
 

             Отворена е  схема за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ, 
чрез  открита процедура за конкурентен подбор на проекти със срок за подаване на 
предложенията до 01.11.2010 г. Финансирането е по ОП ”Регионално развитие”, 
приоритетна ос „ Устойчиво и интегрирано градско развитие”,операция 1.4: „ 
Подобряване на физическата среда и превенция на риска”; схема за безвъздмездна 
финансова  помощ  BG161PO001/1.4-06/2010:  „Подкрепа за дребномащабни мерки 
за предотвратяване на наводнения в градските агломерации” ОПРР.            
 Община Разград е сред допустимите бенефициенти. Стойността на проекта 
по изготвения бюджет е в размер на 1041277,17 лв. с ДДС. 
 Обсъдени са възможностите за участие на Община Разград с проект за „ 
Рехабилитация на коритото на река Бели лом и на съоръженията в регулацията на 
гр. Разград. Дейностите предвидени за  изпълнение са свързани са аварийно – 
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възстановителни работи по съществуващата  бетонова облицовка на коритото на 
река Бели лом и по съоръженията, както  и нормална проводимост и 
предотвратяване на завирявания в участъка  по който няма изградена бетонова 
облицовка.  

Съгласно насоките за кандидатстване всяко проектно предложение трябва да 
бъде придружено от Решение на съответния Общински съвет за кандидатстване с 
проекта по настоящата схема, с което трябва да се декларира, че 
предназначението на обекта на интервенция по предложения проект, няма да бъде 
променяно за период не по-малък от 5 години след приключване на дейностите по 
проекта. 

Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21 ал.1 т.23 от ЗМСМА , 
Общински съвет Разград, с 30 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

Р Е Ш И: 
 

            1. Общински съвет Разград дава съгласие, Община Разград да кандидатства 
по схема за безвъздмездна финансова  помощ  BG161PO001/1.4-06/2010:  
„Подкрепа за дребномащабни мерки за предотвратяване на наводнения в градските 
агломерации” ОПРР.           

2. Приема  общинско съфинансиране  5 % от общата стойност на проекта по 
т.1  в размер на 52063,86 лв. с ДДС.  

4. Общински съвет декларира, че предназначението на проектите на 
интервенция  по предложения   в  т.1  проект  няма да бъде променено за период не 
по-малък от 5 години след приключване на дейностите по проекта. 

5.  Възлага на кмета на Община да подготви  необходимата документация  за 
кандидатстване  по отворената схема на ОП ”Регионално развитие”.  

 Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 
Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен срок от приемането му. 

СТАТИЯ 16 
 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева-Стефанова – зам.-кмет 
на Община  Разград, внесена по извънреден способ 

Относно: Изменение на Решение № 441 по Протокол № 27 от 28.07.2009 
година на Общински съвет Разград. 

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте, госпожо Таракчиева. 
 
 Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 
 Благодаря Ви. 
 Уважаеми г-н Председател, 
 Госпожи и господа общински съветници, 

С Решение № 441 по Протокол №27/28.07.2009 година Общински съвет 
Разград предостави безвъзмездно за управление за срок от пет години на Областна 
администрация Разград част от имот - публична общинска собственост, 
представляваща VII и VIII етаж, помещение, намиращо се между стаи 1011 и 1012 
от X етаж и стая на дежурните на партерния етаж с обща разгъната застроена площ 
1428 кв.м. от административната сграда на Община Разград, находяща се на  
бул.”Бели Лом” №37А. В изпълнение на това решение е подписан договор с 
Областна администрация Разград. 

В отговор на писмо на Областния управител на Област Разград до 
Министъра на отбраната на Република България относно законосъобразността на 
съвместяването на функциите на дежурните по Областен и Общински съвет за 
отбрана, последният  е дал указания по целесъобразност за носене на денонощно 
дежурство отделно от двата съвета за сигурност. Това налага да се ползват 
отделни дежурни стаи. 
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Предвид горното предлагам проект за вашето решение:  
Изменя Решение № 441 по Протокол №27/28.07.2009 година на Общински 

съвет Разград, като от предоставената безвъзмездно за управление част от имот - 
публична общинска собственост, с обща разгъната застроена площ 1428 кв.м. от 
административната сграда на Община Разград, изключва стаята на дежурните на 
партерния етаж като  общата разгъната застроена площ на предоставените 
безвъзмездно  за управление  помещения се намали с  22 кв.м. 

По този начин ще се промени и сключения договор с Областния управител. 
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Колеги, тази докладна записка бе разгледана в ПК по 

управление на общинската собственост, приватизация и следприватизационен 
контрол. Г-н Захариев, да ни запознаете с решението на комисията. 

 
Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 
Уважаеми колеги, с 8 гласа „ЗА”, без „против” и без - „въздържали се”, 

комисията приема проекта за решение. 
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси Заповядайте г-н Анастасов. 
 
Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 
Госпожо Таракчиева, какви форсмажорни условия налагат внасянето на тази 

докладна записка по извънредния способ?  
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Имате думата госпожо Таракчиева. 
 
Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 

 Най – вероятно няма форсмажорни обстоятелства. Просто съм пропуснала 
във всички докладни, които в съкратени срокове трябва да подготвим до пето или 
там до десето число. Съжалявам, но така се е случило.  

 
Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 
А запознати ли са колегите от Общинския съвет за какво става въпрос? 
 
Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 
Нали току – що ги запознаваме.   
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Заповядайте г-н Бояджиев. 
 
Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 
Ако може няколко думи от моя страна. Откакто съществува Разградска област 

тази дейност сме я съвместявали и тя се е вършила от дежурните по Областен 
съвет за отбрана, като за тази цел Общината е доплащала на дежурните, които са 
по Областен съвет. Долу оборудването в дежурната стая, то е на Община Разград. 
Там няма оборудване на Областния съвет за отбрана, с изключение на 1 телефон. 
Всичко друго е на Общинския съвет. Понеже трябваше да бъдат детайлизирани 
нещата по ангажиментите, които касаят Община Разград лично аз му написах писмо 
на Областния управител тези неща да бъдат вкарани в неговата заповед, защото 
той фиксира задълженията на дежурните по Областен съвет на отбраната. Повода 
беше, че дежурните на Областния съвет подадоха молба до Кмета на Общината, 
евентуално да им бъде завишено това допълнително финансиране. По този повод 
проведохме тази кореспонденция с Областния управител, не знам защо Областния 
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управител решил и написал писмо на Министъра на отбраната. Министъра на 
отбраната, писмото го има при мен и при Областния управител, му отговаря, че 
всяка една от институциите трябва да има такъв съвет, действащ съвет. В тази 
ситуация и в изпълнение и указанията на Министъра на отбраната се предприемат  
такива действия защото ние тази стая миналата година 2009 бяхме предоставили 
за ползване от общинска администрация, перспективно в частта за дежурните по 
Областен съвет за отбрана. Сега, тази година назначаваме 5 човека за да си 
осъществяваме тази дейност, защото трябва да бъде изпълнявана. А Областния 
казва, че не могат да се съвместяват с Областта. При това положение, след като и 
собствеността е наша съвсем нормално е да бъде устроен Общинския съвет по 
отбрана. Нови бройки няма да откриваме, защото както добре знаете тъй като всяка 
година гласуваме бюджет, ние имахме 5 човека за охрана, които охраняваха 
индивидуалните предпазни средства по гражданска защита, които се помещаваха в 
база разположена в бившото ОСГО или КОС, както беше известно през годините. 
Цялата тази налична техника е пренесена в училището в с. Гецово и е на 
електронна охрана. Охранява се от СОТ. Хората, които изпълняваха тези функции, 
те ще поемат функциите по членове на Общинския съвет за отбрана. Това е 
историята на дежурствата с двата съвета. Долу, на първия етаж ние сме 
разговаряли с Областния, съвсем нормално сме ги коментирали нещата, но на 
първия етаж има и друга дежурна, която е по Гражданска отбрана. Както добре 
знаете Гражданска отбрана вече от месец и половина е влята в Противопожарната 
охрана. На този етап г-н Йовчев и хората които са от Противопожарна охрана, г-н 
Йовчев – Областния Директор на МВР, с него сме разговаряли, те не мислят да го 
местят този пункт и тези дежурни да ги оставят тука.  

Сега от някакво презастраховане ли, не знам от какво, трябва да изграждаме 
наша паралелна структура. Това е историята на този въпрос. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Благодаря Ви. Други въпроси. Заповядайте г-н Димитров. 
 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 
БДС Радикали” 

Г-н Бояджиев, породи се тук при мен някакво неразбиране. Казвате, че няма 
да се разкриват нови бройки. Те в момента съществуват. За колко бройки става 
въпрос? Пет броя, тук ми отговарят от залата. 

 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Но и аз го казах. 
 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 
БДС Радикали” 
 Пет. Каква дейност изпълняват и какъв фонд работна заплата получават?  
Каква е връзката, да поясня, може би ще Ви помогне в отговора. Казвате, че тия 
хора пет човека пазят противогазите. В същия момент обаче казвате, че е поето 
електронно със СОД се пази. Тия хора какво правят? Гледат СОД, какво пази? 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Г-н Димитров, пак си гледал на горе и не си ме слушал както трябва. Те, 
досега се помещаваха в база на КОС. 
 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 
БДС Радикали” 
 Какво пазеха в базата на КОС?  
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
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 И имаше физическа охрана. Физическа охрана на тези индивидуални защитни 
средства. И тези пет човека на дневен график, тук има бивши военни, които знаят и 
добре ще го обяснят, осъществяваха това дежурство. Тъй като тази база се 
освободи и тази наличност се пренесе в училището е Гецово… 
 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 
БДС Радикали” 
 Кога? 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Преди три месеца, два месеца и половина вече. 
 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 
БДС Радикали” 
 Два месеца и половина пет човека ядат заплата от община Разград и се пази 
и отделно плащаме СОД. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Полека ще се задавиш. 
 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 
БДС Радикали” 
 Няма да се задавя. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Тези хора са освободени, пийни си водичка, тези хора са освободени, г-н 
Димитров, те вече не са на работа. Щата е свободен и този щат трябва да го 
ползваме сега за охрана. А тези пет бройки те не са от бюджета на община Разград 
а са на официално Постановление и са държавна дейност по особен параграф и не 
харчат пари от бюджета на община Разград. Сега успокои ли се. 
 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 
БДС Радикали” 

Аз, спокоен съм винаги и като знам, че се харчат дали са общински или 
държавни, ако Вие правите някаква разлика, то за мен разлика няма. 

 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Значи ти ако не правиш разлика между общински и държавни, защо го 
правиш тогава за какво гласуваш в бюджета? 
  

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 
БДС Радикали” 
 Няма разлика и ще Ви кажа защо. Защото един лев излязъл и похарчен от 
община Разград, дали ще бъде за общински дейности, или за държавни дейности и  
е излязъл от моя джоб, трудно заработен в момент на криза, както обичат всички да 
казват. И да няма криза пак е излязъл от джоба на всеки един, който работи в 
Разград. И хората на Разград не правят това разграничение дали парите, които 
излизат и вместо да ги дадат за своя по-добър живот или по-добър живот на децата 
отиват за петима, които ще пазят сградата да не падне. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Благодаря Ви, г-н Димитров. 
 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 
БДС Радикали” 
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И аз Ви благодаря, г-н Председател. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Само че аз разбрах от това, което се каза , пак казвам не искам да бъда 

адвокат на никой, че това са щатни бройки, но там хора в момента не работят. 
Просто са щатни бройки отпуснати с това Постановление. 

 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Там имаше хора, докато се пазеха тези неща. Те са пренесени, хората са 
освободени, получиха предизвестие, платени им са обезщетения и т.н. Сега 
напълно се солидаризирам с теб, че по-добре беше да ги съвместяваме нещата с 
областния съвет, ама  ако нещо и това не си го разбрал здраве му кажи. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Колеги, други въпроси. Преминаваме към мнения и предложения към тази 
докладна записка. Заповядайте г-н Анастасов. 
 
 Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 
 Първо, г-н Бояджиев, няма бивши военни. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Вярно е и други бивши няма. 
 
 Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 
 Без да подценявам компетенцията на колегите от ОбС просто трябва да 
знаят за какво става въпрос. Тук не говорим за една стая на охранители или там на 
заключващи и отключващи. В това помещение има инсталирана една система за 
оповестяване, която има свръзка с център София, Министерство на отбраната, 
Гражданска защита така с всички общини от областта. Значи ние сега ще гласуваме, 
ще развалим тази система изградена, ще я вдигнем на осмия или деветия етаж 
няма значение. През това време това ТКО, системата която е малко по-сложна т.е. 
там се подава информация в разговорен формат, по канала тече засекретена 
информация, и в общината или населеното място се декодира и се приема. 
Съгласно Постановление 212 на МС още от 2009г. трябва да бъдат създадени 
такива мобилизационни групи за извършване на такива дежурства. Те поддържат 
свръзка със София поне два или три пъти през денонощието така и надолу към 
другите общини. Досега по една или друга причина са били съвместявани 
задълженията т.е. изпълнявани са от областната служба. Най -  лесно би било в 
съседство да се намери друга стая, да не се унищожава това, което е постигнато а 
да се намери друга стая, защото това не е една компютърна конфигурация, която я 
събираме и я качваме някъде. Това е система с изградени съответни връзки и 
монтирането и настройката изискват  време. Има вероятност Областта да остане 
без връзка център за неопределено време. И още повече дежурствата са на 24 часа 
и които не е давал дежурен, той не знае как стоят нещата. За събота и неделя в 
общинската администрация се спира помпата за вода. Така ли е, г-н Кмет? На 
осмия и деветия етаж събота и неделя няма вода. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Не е така, защото като спре водата ще замръзне. Тя постоянно циркулира. 
Включително се припалва и парното, за да се поддържа температура да няма 
замръзване. 
 
 Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 
 Това е при екстремни ситуации, както днес, утре или в други ден, но през 
повечето време… Така, че нека колегите да разберат. Защо трябва да се 
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унищожава една изградена комуникация, да се създават проблеми и след това да 
се търси начин да се възстановяват. Като в съседство може да се намери стая 
където да се монтира един, т.е. те са няколко блока от ТКО –то, които могат да 
бъдат монтирани и да влезе общинската служба да изпълнява своите задължения. 
И още повече има технологично време, г-н Бояджиев, за допуск до секретност и 
строго секретни материали, има технологичен процес за получаване на тези 
допуски.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Г-н Анастасов, и това е отработено. И не е толкова апокалиптична 
обстановката, както я описваш, защото дори и на осмия да бъде и на деветия, 
където и да бъде, предварително се пуска кабела, предварително се прошнурова, а 
самото прехвърляне  е въпрос на часове. Просто недей да говориш неща, които не 
са така както ги говориш. А къде го виждаш на първия етаж? На първия етаж няма 
вече къде да се вместваме, няма. 
 
 Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 
 Аз мисля, че Вие спокойно можете да решите проблема. 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Как да го реша? 
 
 Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 
 С дежурните на гражданска защита. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Как да го реша Гражданска защита е на същия принцип. Как да бъде? 
 
 Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 
 Тя е обединена с Пожарната и вместо да обменят информация по 
телефоните би следвало дежурните на Пожарната и Гражданска защита да бъдат 
заедно. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Ама какъв е проблема. Областният Управител да го реши този въпрос. Това 
са структури, които са на подчинение на областта те не са подчинение на Община 
Разград. Тези неща асимилираш ли ги? Какъв е проблема? 
 
 Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 
 Проблема е, че Вие искате да му вземете на Областния дежурната стая. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Ние на Областния не му вземаме дежурната стая. Тя си е наша. Ние си 
изграждаме наша Общинска служба. Ти това не можеш да проумееш. 
 
 Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 
 Съгласен съм има договор от 2009г. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Да, именно затова го коригираме днес. Затова го коригираме. Тук не става 
въпрос за симпатии за любов и за какво ли не. Тук става въпрос за принцип. 
Изрично, Министъра го разпорежда. Аз ще ти покажа писмото, ела да го видиш, че 
трябва да съществува тази служба. 
 
 Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 
 Не министъра, то е от 2009г. има Министерско Постановление.  
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Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 И за икономии на времето така е съгласувано. Аз не знам сигурно и по 
Пейчово време е било така, той като е бил Областен Управител. Успял да се 
разбере с Кмета казва. 
 
 Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 
 И още нещо. Финансирането на дейността по задачите за отбрана се 
финансира от държавния бюджет не от общинския. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Че кои е казал, че е от общинския? Аз мисля, че всички разбраха в тази зала, 
освен г-н Иво Димитров, той не го беше разбрал. То е по Постановление. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Колеги, моля Ви. 
 
 Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 
 Най-лесно е да се намери решение. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Това са средства по-постановление, които си идват като държавна субсидия, 
г-жа Ангелова и тя направи реплика от нейното място. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Други желаещи. Заповядайте, г-н Георгиев. 
 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 
БДС Радикали” 

Аз останах с убеждението, че Областният Управител и Кмета на Общината 
имат някакви противоречия и сега искат да ги решат с решение на ОбС затова няма 
да участвам в гласуването. 
  
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Благодаря Ви. Други? Няма. Преминаваме към гласуване. Моля гласувайте. 
Ще имаме и поименен вот. 
 

С П И С Ъ К 
на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
28. 12. 2010 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
     
1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   
2. Божинел Василев Христов +   
3. Валентин Колев Вълчев +   

4. Валентина Маркова Френкева Не 
участва 

  

5. Георги Димитров Георгиев +   
6. Георги Маринов Атанасов +   
7. Джемиле Мехмедова 

Махмудова 
+   

8. Добринка Иванова Монева +   



 64

9. Добрин Станчев Добрев +   
10
. 

Иво Борисов Димитров  +  

11
. 

Иво Бориславов Илиев +   

12
. 

Иво Иванов Хаджииванов   + 

13
. 

Калоян Руменов Монев +   

14
. 

Миле Димитров Милев +   

15
. 

Михаил Милев Гигов +   

16
. 

Музаффер Мустан Хамид +   

17
. 

Наско Стоилов Анастасов  +  

18
. 

Неждет Мехмедов Хасанов +   

19
. 

Пейчо Добрев Георгиев  +  

20
. 

Пламен Иванов Братованов  +  

21
. 

Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22
. 

Радиана Ангелова Димитрова  +  

23
. 

Радостин Георгиев Киров +   

24
. 

Румен Адриянов Славев +   

25
. 

Селиме Касимова Карагьозова   + 

26
. 

Симеон Асенов Захариев +   

27
. 

Станка Владова Ангелова +   

28
. 

Стоян Димитров Ненчев отсъства   

29
. 

Стоянка Иванова Курдова +   

30
. 

Стоян Костадинов Стоянов  +  

31
. 

Тодор Симеонов Крушевски  +  

32
. 

Хами Ибрахимов Хамиев +   

33
. 

Янка Трифонова Георгиева +   

 
Общинският съвет взе следното  

 
РЕШЕНИЕ 

           № 878 
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С Решение № 441 по Протокол №27/28.07.2009 година Общински съвет 

Разград предостави безвъзмездно за управление за срок от пет години на Областна 
администрация Разград част от имот - публична общинска собственост, 
представляваща VII и VIII етаж, помещение, намиращо се между стаи 1011 и 1012 
от X етаж и стая на дежурните на партерния етаж с обща разгъната застроена площ 
1428 кв.м. от административната сграда на Община Разград, находяща се в 
поземлен имот №61710.505.489 по кадастралната карта на гр. Разград, с 
административен адрес: гр. Разград, бул.”Бели Лом” №37А. В изпълнение на 
решението на общинския съвет е сключен договор за предоставяне безвъзмездно 
за управление № 408/18.11.2009 г. с Областна администрация Разград. 
 В  изпълнение на ПМС № 212 от 10.11.1993 г за организиране на денонощно 
дежурство за оповестяване при привеждане от мирно във военно положение, при 
стихийни бедствия и крупни производствени аварии и на указания на Министъра на 
отбраната на Република България с изх. № 08-00-62/09.07.2010 г, Община Разград е 
предприела действия по създаването и функционирането на общинско звено по 
отбранително-мобилизационна подготовка, в което ще бъдат включени и 
оперативни дежурни по Общински съвет за сигурност.Предвижда се дейността на 
оперативните дежурни да се осъществява в настоящата стая на дежурните от 
Областния съвет за сигурност, намираща се на партерния етаж на сградата. В 
същата стая  се намира оперативното управление на пожароизвестителната 
система и видеонаблюдението на сградата и  видеонаблюдението   на  войнишкия 
паметник.  
 Предвид гореизложеното, на основание чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, ал.1 от 
ЗМСМА, чл.1 от ПМС №212 от 10.11.1993 година за оповестяване при привеждане 
от мирно във военно положение, при стихийни бедствия и крупни производствени 
аварии и писмо с изх.№ 08-00-62/09.07.2010 година на Министъра на отбраната на 
Република България, Общинският съвет, след поименно гласуване, с 22 гласа „ЗА”, 
„против” – 7, „въздържали се” – 2, 

 
РЕШИ: 

 
 1. Изменя Решение № 441 по Протокол №27/28.07.2009 година на Общински 
съвет Разград, като от предоставената безвъзмездно за управление част от имот-
публична общинска собственост, представляваща VII и VIII етаж помещение, 
намиращо се между стаи 1011 и 1012 от X етаж и стая на дежурните на партерния 
етаж с обща разгъната застроена площ 1428 кв.м. от административната сграда на 
Община Разград, находяща се в поземлен имот №61710.505.489 по кадастралната 
карта на гр. Разград, с административен адрес: гр. Разград, бул.”Бели Лом” №37А, 
се изключва стаята на дежурните на партерния етаж, като  общата разгъната 
застроена площ на предоставените безвъзмездно  за управление  помещения се 
намали с  22 кв.м. 
 2. Възлага на Кмета на Община Разград да сключи анекс към договор 
№408/18.11.2009 година с Областна администрация Разград, в който да бъдат 
отразени описаните в т.1 промени. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 
Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 
Административен съд Разград. 

 
ПО ТОЧКА ВТОРА 

 
 Питане от общински съветник Наско Стоилов Анастасов от ПП „ГЕРБ” 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
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Г-н Анастасов, ще ми позволите ли да кажа за какво се отнася питането? 
Касае 21 щатни бройки, които работят в населените места в Община Разград и 
отговарят или по скоро поддържат чистотата по улични платна, площадки, алеи 
паркове и други територии и въпроса на г-н Анастасов касае тези щатни бройки. 
Иска питането да е писмено. Получили ли сте си го г-н Анастасов. Получи го. 

 
 Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 
 Не съм го получил. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 А, не. 
 

/ Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  и Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на 

Община Разград разговарят по между си без микрофони/ 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
Г-н Анастасов, хубаво е да го прочетете питането, защото става дума за 

четири въпроса и аз ще Ви отговоря по въпроса, но няма да стане ясно на какво 
всъщност отговаряме. 

 
 Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Само въпросчетата ли или цялото? 
 На последната сесия на ОбС Разград, проведена на 28.12.2010г. г-н Л. Цонев 
– зам. кмет на Община Разград внесе докладна записка за определяне на „Такса за 
битови отпадъци” и одобряване на план-сметки за разходите по третиране на 
битовите отпадъци и поддържане чистотата на териториите за обществено 
ползване в населените места на Община Разград за 2011г. Приложение 6 към 
същата докладна записка има план-сметка на разходите за изграждане на 
уширения на пътните платна за поставяне на съдове за смет, обслужване на 
контейнери за събиране на едрогабаритни отпадъци, общоградски инициативи за 
почистване на населените места, поддържане на торищата и почистване на стари 
замърсявания в населените места,  управление и осъществяване на дейности за 
поддържане на чистотата по програми за осигуряване на заетост, почистване на 
коритата на реки и дерета и поддържане чистотата на общинската пътна мрежа  и 
местността „Пчелина” в гр. Разград за 2011г.  Четвъртият раздел „Дейност” на 
посоченото Приложение 6 първо тире предвижда: за дейност – Управление, контрол 
и осъществяване на дейности по поддържане чистотата на уличните платна, 
площадите, алеите, парковете и другите територии в 21 броя села; стойност с 
включен ДДС – 180 000лв. 
 Вносителят разясни, че има назначени 21 работника, за да подсетя, там г-н 
Цонев каза 21 „човечета”, във всяко от селата на общината, които осъществяват 
тази дейност. 
 Предвид изложеното и на основание чл. 95 от Правилника за организацията и 
дейността на ОбС Разград, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 
администрация, моля за Вашия писмен отговор относно: 
 1. Има ли действително и колко на брой са назначените лица за 
осъществяване на посочените дейности; 
 2. На какво основание са назначени тези лица, кой е техен работодател, кой е 
прекият им ръководител и къде е работното им място; 
 3. От кои населени места са работниците и за кои населени места отговарят; 
 4. Как точно изпълняват своите трудови задължения, изразяващи се в 
управление, контрол и осъществяване на дейности по поддържане чистотата на 
уличните платна, площадите, алеите, парковете и другите територии в 21 броя села. 
 Т.е.  каква е методиката. Завърших. 
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Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 В отговор на Вашето питане, г-н Анастасов, Ви отговарям следното: 
На първият въпрос: В общинската администрация и кметствата към 31.12.2010г. 
работят по план 31 работници и служители на щатни длъжности, разпределени 
както следва: 
 1. Три щатни длъжности в общинската администрация, изпълняващи по 
администриране на дейности по чистота, а именно : 1 главен специалист за 
отчитане на извършената работа, включително и работниците наети по 
националните програми за заетост от бюро по труда; 1 младши специалист, който 
приема и обработва всички първични документи по назначаване и прекратяване на 
трудови правоотношения, изчисляване на заплати, обработка на болнични и 
направа на ведомости за заплати; 1 шофьор за обход на обектите в града и селата. 
 Две щатни длъжности – „Инспектор” по чистота в гр. Разград, за контрол на 
нерегламентираните сметища 
 2. Пет щатни длъжности, от които 4бр.  в селата  Ясеновец, Раковски,  Гецово, 
Стражец и по 0,5, половин щатни длъжности в две села  Мортагоново и Топчии. 
Същите изпълняват административни функции, по назначаване и освобождаване от 
работа, присъствени справки, болнични, отпуски, регистрации в НАП и информации 
в НОИ и др. административни дейности за работещите от националните програми 
за заетост по поддържане на обществените територии.   
 3. Двадесет и една щатни длъжности –„ работник чистота” , „човечета”, за 
които говорите, във всяко кметство, назначени по Решение на Общинския съвет, за 
поддържане на чистотата в кметствата и контрол за нерегламентираните сметища. 
 Основните  задължения по длъжностна характеристика за тези лица са 
следните.  
              -   Контролира дейностите по поддържане чистотата на населеното място и 
третиране на битовите, строителните, производствените отпадъци, както и за 
отпадъци сформирани от селскостопанска дейност. 
           -  Следи за прилагането на Наредба №11 на ОбС- Разград и при 
констатирани случаи на нарушения докладва на кмета на населеното място. 
            - Следи за качеството на извършената работа от дружествата изпълняващи 
дейности по третиране на отпадъците на територията на населеното място и при 
констатиране на пропуски и нарушения сигнализира прекия си ръководител. 
            - Докладва пред прекия ръководител за слабости, създаващи предпоставки 
за корупция 

      -   Изпълнява и други задачи, възложени му от кмета на населеното място / 
кметския наместник/, свързани с почистването на териториите за обществено 
ползване, включително на озеленените площи, както и на общински територии 
извън регулацията на населеното място. 

    Работата се възлага от Кмета на населеното място. 
    -  Отговаря за спазването на Наредба №11 на ОбС- Разград в рамките на 

населеното място. 
     -   Носи персонална отговорност за допуснати нарушения свързани с 

нерегламентирано изхвърляне на отпадъци и замърсявания на терени.  
 На втория въпрос: Лицата са назначение на основание Кодекса на труда и 
утвърдена с бюджета щатна численост.  Работодатели са кметовете на кметства, а 
за двете населени места  Островче и Черковна, тъй като това са кметски 
наместничества, съгласно ЗМСМА, съответно от кмета на общината. Работното 
място е в кметствата, а за Разград задачите се определят съобразно 
разпределение на функциите и се следят от специалистите по чистота и 
отговарящите за работата по националните програми за заетост. 
 На третия въпрос: Работещите в кметствата са от съответните населени 
места, с изключение на с. Островче, където работник е назначен едва през м. 
декември, поради липса на кандидат от селото и поради тази причина е назначен от 
съседно село просто няма физическо лице 
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 И на четвъртия въпрос отговорът му се  съдържа в отговора по първия 
въпрос, защото там прочетох задълженията по  длъжностни  характеристики. 
 Вас Ви интересуваше тия 21 ”човечета” които са, както се изразихте с езика 
на г-н Цонев. Те са си 21 жители на съответните населени места. Аз Ви посочих и 
допълнително хората, които се занимават с цялостното администриране, за да сте 
наясно по веригата от върха до съответният служител в кметството и респективно 
кметското наместничество. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

Благодаря Ви. Г-н Анастасов. 
 

 Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 
 Жалко, че няма нито един Кмет тук да присъства, за да потвърди Вашите 
думи. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви. Моля, не влизайте в полемика. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
  Сигурно сме ги изгонили, както казва г-н Димитров. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Приключихме с тази точка от дневния ред.  
 

ПО ТОЧКА ТРЕТА 
ТЕКУЩИ 

 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Колеги, на вашето внимание е  
 

  О  Т  Ч  Е  Т  
НА КМЕТА НА ОБЩИНА РАЗГРАД ЗА 2010 ГОДИНА 

 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Г-н Бояджиев, нещо по отчета да имате? 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 По отчета нямам какво допълнително да кажа. Той е в разпоредба на 
изискванията, които са по ЗМСМА. Постарал съм се да дам една гласност на това, 
което е свършено о т администрацията под мое ръководство. Тук не съм го посочил 
изрично, но при всички случаи имайте предвид една препратка, тъй като предстои 
да излезе отчета за работата на общинската администрация през 2011г., където 
конкретно, ясно и точно ще бъдат персонифицирани вече и цифрите по 
изпълнението и реализацията на бюджета и няма как този отчет да не бъде 
обвързан с резултатите по изпълнението на  бюджет 2010. И другото, което е също 
съществено то не може да бъде описано в отчета, но всичко това, което сме го 
вършили, то е съобразено и трябва да се търси връзка със Стратегическия план за 
развитие на Община Разград. Защото детайлизацията, работата ни през този 
период, който съвпада с усвояване на европейски средства, той е съобразен и с 
целите и задачите, които ние сме си поставили 2007, които са актуални до 2013г., 
които подлежат и на актуализация в интерес на истината от гледна точка на  новите 
дадености пред които сме изправени, но те са в синхрон с тази мярка, която сме 
приели в още в началото на този мандат.  
 
 Общинският съвет Разград приема за сведение  
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  О  Т  Ч  Е  Т  

НА КМЕТА НА ОБЩИНА РАЗГРАД ЗА 2010 ГОДИНА 
 

 В  съответствие с разпоредбите на чл. 44, ал. 5 от ЗМСМА ви представям 
oтчета си за 2010 г., който прави преглед на изпълнението на Програмата за 
управление на Община Разград за периода 2007 – 2011 г. през третата година от 
моя мандат. 

Изминалата 2010 г. премина под знака на финансовата криза и 
икономическите проблеми на бизнеса. Всичко това рефлектира с пълна сила и 
върху нашата община. Намалението на държавните трансфери, успоредно с 
намалените приходи по определени показатели наложиха приемането на 
антикризисни мерки и провеждането на строга финансова дисциплина. При тази 
обстановка основните задачи, които си поставихме през 2010 г бяха насочени към: 

• Въпреки кризата да продължи реализацията на основните принципи и насоки, 
заложени в Общинския план за развитие за периода 2007 – 2013 г. и политиката за 
устойчиво развитие на община Разград; 

•      Изпълнение на ангажиментите, залегнали в Мандатната програма      за 
управление -  2008 – 2011 г.; 

• Да се привличат и усвояват средства по Оперативните програми на 
Европейския съюз; 

• Да се запази финансовата стабилност на общината и да се осигури финансов 
ресурс за обезпечаване на спечелените проекти в рамките на общинския принос в 
тях;  

• Да се запази броя и качеството на общинските публични услуги и да се 
повиши техният обхват; 

• Да се повиши качеството на предоставяните услуги на юридически лица и 
граждани; 

• Да се съхрани културата, духовното наследство и традициите на нашия край. 
 Представям на вашето внимание отчета за свършената работа през 2010 г. 
 
ПОДКРЕПА И СЪДЕЙСТВИЕ НА БИЗНЕСА: 
 

• Община Разград е разработила и защитила 11 проекта по Оперативните 
програми на обща стойност повече от 20 млн. лв., с което се нареди на 6-то място в 
страната. В тяхната реализация е ангажиран местният бизнес, което представлява 
една добра подкрепа в условията на криза; 

• Приключи изграждането на бизнес-зона „Перистър”. За нея бе изготвен 
подробен устройствен план и бе завършена и въведена в експлоатация връзката на 
канализацията с градския канализационен колектор. Общият обем на инвестицията 
е повече от 4 млн. лв.; 

• Стартира откриването на процедура за изготвяне и приемане на нов  Общ 
устройствен план на Разград /ОУП/, който ще даде възможност за реализиране на 
нови инициативи, както в подкрепа на гражданите, така и в подкрепа на бизнеса;  

• Одобрени са 195 бр. инвестиционни проекта и са издадени 195 разрешения 
за строеж, вкл. обекти на техническата инфраструктура и в социалната сфера; 

• Въведени са в експлоатация 59 обекта; 

• Започна строителството на супермаркети от веригата „Т-маркет”  със ЗП 
1 412 кв. м. и 1172 кв.м.; 

• Одобрени са техническите проекти за супермаркет „Лидл”, с което 
същинското изграждане на обекта започна; 

• Приключи реконструкцията на общинския пазар, с която коренно бе променен 
неговият облик и бяха създадени по-добри условия за  търговци и граждани; 

• Регистрирани са 88 бр. технически паспорти; 
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• Издадени са 92 разрешения за поставяне на преместваеми обекти по чл. 56 
от ЗУТ и 331 разрешения за поставяне на рекламно-информационни елементи; 

• Разкрити са 26 нови търговски обекта;  

• Издадени са 235 разрешения за търговия на открито, в т.ч. 65 за летни 
градини; 

• Категоризирани са 13 туристически обекта и са вписани 31 промени в 
Регистъра на категоризираните туристически обекти на общината; 

• Продължи утвърждаването на практиката на организиране на различни 
панаирни прояви, базари и изложения, като възможност за изява на малкия и 
начинаещ бизнес. В тях взеха участие повече от 200 фирми и физически лица; 

• Продължи практиката за отдаване на имоти, земеделски земи, мери и пасища 
общинска собственост в подкрепа на земеделието, животновъдството и 
пчеларството. 
 
ТЕХНИЧЕСКА ИНФРАСТРУКТУРА И БЛАГОУСТРОЯВАНЕ: 
 

     Въпреки икономическата криза и благодарение на строгата финансова      
политика Община Разград успя да инвестира от своя бюджет близо 1 млн. лв. в 
техническа инфраструктура и благоустрояване. 

• Завършен е и е въведен в експлоатация Център за настаняване от семеен 
тип в ЖК „Орел”; 

• Реконструирана е многофункционалната площадка в ОУ „В. Левски”-Разград; 

• Извършена е рехабилитация и ремонт на общински път Разград – Раковски; 
Инвестицията е за близо 204 хил. лв.; 

• Извършено е цялостно преасфалтиране на бул.„Бели Лом” в северната част 
на участъците от ул. „С.Катрафилов” до ул.„Априлов” и от моста на ул. „Странджа” 
до Професионална гимназия по икономика; 

• Извършено е цялостно асфалтиране на ул.„П.Волов” в участъците от ул. 
„Венелин” до ул.„Паркова”; 

• Положена е асфалтова настилка на ул.„Велес”; 

• Допълнително са извършени частични ремонти на асфалтови настилки в 
Разград и ремонт на улици в селата на общината; 

• Ремонтирани са тротоарните настилки южно от бл. „Мир”, при ЦДГ „Зорница” 
бл. „Млади семейства”-2, на ул. „Марица”, пред бл. 26, вх. А в ж.к. „Орел”, източна и 
западна част на ул.„Странджа” в участъка  от бул.„Априлско въстание” до ул. 
„Велес” и др.; 

• Извършен е основен ремонт на тротоара /западна част на ул. „Хаджи 
Димитър”/; 

• Извършен е ремонт на тротоари в селата Дряновец и Балкански; 

• Подготвено и подадено за кандидатстване е проектно предложение 
„Рехабилитация на коритото на р. Бели Лом и съоръженията в регулацията на гр. 
Разград” по Оперативна програма „Регионално развитие”, Приоритетна ос 
„Устойчиво и интегрирано градско развитие” на стойност повече от 1 млн. лв. 
 
ОПАЗВАНЕ НА ОКОЛНАТА СРЕДА: 
 

• След проведена процедура по реда на Закона за обществените поръчки се 
сключи петгодишен договор с класирания участник за поддържане и експлоатация 
на Регионално депо за неопасни отпадъци за общините Разград, Лозница, Исперих, 
Завет, Кубрат, Самуил, Цар Калоян. Създадена е организация и са сключени 
договори с общините Лозница, Исперих, Завет, Кубрат, Самуил и Цар Калоян за 
приемане на отпадъци на регионалното депо; 

• Извършени бяха редица дейности, свързани с почистване и загробване на 
отпадъци от торищата на населените места; 
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• Въведе се нова организация за събиране на строителни отпадъци от 
домакинствата, сформирани в резултат на текуща поддръжка на жилищните сгради 
в населените места на община Разград. Доставиха се контейнери за едрогабаритни 
отпадъци и специализиран автомобил за тяхното обслужване; 

• Реализирана бе традиционната ваканционна ученическа програма "Еколято 
2010"; 

• Проведена бе традиционната кампания за пролетно хигиенизиране на 
населените места в общината; 

• Извършено бе лятно и есенно зацветяване на зелените площи в гр. Разград; 

• Премахната е част от дървесната растителност, застрашаваща сигурността 
на гражданите, безопасността на движението, сградите, съоръженията и 
инженерната инфраструктура. Извърши се ново залесяване за възстановяване на 
премахнатата дървесна растителност в гр. Разград; 

• Достави се специализирана техника за поддържане и изграждане на зелените 
площи. 

 
ТРАНСПОРТ, ОСИГУРЯВАНЕ БЕЗОПАСНОСТТА НА ГРАЖДАНИТЕ, ОБЩЕСТВЕН 
РЕД И ОХРАНА: 
 

• Продължи работата по осигуряване на обществен превоз на жителите на 
общината по редовните автобусни линии от утвърдената транспортна схема, както 
и осигуряване на обществен превоз с леки автомобили чрез издаване на 
разрешителни за таксиметров превоз; 

• Монтирани са 130 бр. пътни знаци в общината и са ремонтирани още 250 бр. 
стари действащи пътни знаци; 

• Монтирани са нови 31 бр. светодиодни секции, в резултат на което вече 63 % 
от всички лампови секции са подменени. Монтирани са и 4 бр. таймери; 

• Положена е 4 500 кв.м. хоризонтална маркировка – цялостна надлъжна 
маркировка /осеви линии, ленти за престрояване, джобове за автоспирки, шлюзове 
и др./. Осъществяваше се ежедневна поддръжка на напречната маркировка 
/пешеходни пътеки, стоп линии, стрелки, островчета и др./; 

• Монтирани са нови и са ремонтирани старите парапетни заграждения – 500 
бр.; 

• Въведени са в експлоатация 2 нови платени паркинга на ул. „Дунав” и бул. 
„Априлско въстание”; 

• В резултат на извършените дейности и наложения контрол значително се 
подобри организацията на паркиране в централната градска част и около 
административните сгради; 

• Благодарение на добрата координация и съвместна работа с Областна 
дирекция на МВР и Районно управление „Полиция”  до този момент не е допуснато 
влошаване на обществения ред и сигурността на гражданите на територията на 
община Разград. Не е допуснат нито един инцидент по време на провежданите 
публични изяви от всякакъв характер; 

• Проведе се широко мащабна организаторска и разяснителна дейност, вкл. и 
оказана методическа помощ във връзка с прилагане изискванията на  Закона за 
етажната собственост. Извършени са 1 628 бр. консултации. Организирани са 6 
срещи в клубове на обществени организации, пресконференции и широко медийно 
отразяване на предприетите от общинската администрация действия по 
прилагането на закона. Повече от 2 хил. са изготвените уведомления и персонални 
писма. В резултат на това в края на 2010 г. всичките 695 входа на жилищните 
сгради с режим на етажна собственост са провели събрания и 93 % от тях са внесли 
документи за регистрация. 
 
ОБРАЗОВАНИЕ И МЛАДЕЖКА ПОЛИТИКА: 
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• Значително се подобри енергийната ефективност в учебните заведения на 
общината. Всички учебни и детски заведения в града се отопляват с природен газ и 
централно парно отопление. Учебните и детски заведения в селата на общината се 
отопляват с газьол за отопление и дърва за огрев. Продължават дейностите по 
подмяна на старата и изгнила дограма с нова PVC, която влияе изключително за 
икономичното използване на наличните енергийни ресурси; 

• Успешно продължава адаптирането на училищната архитектурна среда към 
потребностите на децата с увреждания. Изградена е асансьор-платформа в ОУ 
„Св.св. Кирил и Методий” с. Ясеновец. Изградени са рампи в СОУ „Христо Ботев” гр. 
Разград, ОУ „Никола Икономов” гр. Разград, ОУ „Васил Левски” гр. Разград и ОУ 
„Св.св. Кирил и Методий” с. Ясеновец. Приспособени са тоалетни в учебните 
заведения и ЦДГ за децата с увреждания; 

• Учебните заведения в общината са оборудвани със съвременни учебни и 
технически средства. За тази цел през годината бяха инвестирани около 50 хил. лв.;  

• Създадени са добри условия за повишаване квалификацията на учителите. 
Бяха проведени две научно-практически конференции, свързани с качеството на 
образованието, историята на образователното дело в Разград.; 

• Въпреки финансовата криза  през годината бяха инвестирани средства в 
ремонти и различни строително – монтажни дейности на обща стойност 286 426 лв.;  

• В постоянните кръжочни форми и клубове по интереси  в Центъра за 
ученическо техническо и научно творчество и Центъра за работа с деца са 
ангажирани близо 1 500 деца. Повече от 500 са децата, включени в различни 
спортни занимания в Ученическата спортна школа. Близо 3 000 са децата и 
юношите, включени в различни школи, клубове, състави за любителско творчество 
и други дейности, организирани от читалищата в общината; 

• Засили се превантивната работа по противообществените прояви с децата и 
техните родители; 

• Към комисията за борба с противообществените прояви функционира 
консултативен кабинет по проблемите на детската личност;  

• Продължава превантивната работа сред подрастващите чрез Училищните 
комисии за превенция на противообществените прояви;  

• Успешно бе разгърната инициативата „Училище за родители”;  

• Специални усилия бяха насочени към разширяване и активизиране на 
превантивната дейност срещу употребата на наркотични вещества; 

• Община Разград прие специална стратегия за превенция  на наркомании  
2010 – 2013 г.; 

• Специални усилия бяха насочени към моделиране на здравословно 
поведение у младите хора. Организират се различни изяви, в които се включват 
деца и родители. 

 
СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА И ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ: 
 

• През годината Община Разград активно работи по включване в различни 
национални програми и проекти по насърчаване на заетостта, въпреки 
ограниченията и техния намален капацитет. В националните програми „От социални 
помощи към осигуряване на заетост”, „Помощ за пенсиониране”, „Заетост и 
професионално обучение на хора с трайни увреждания са обхванати повече от 200 
човека; 

• Успешно се реализират дейностите по проект BG 051PO001-5.1.01 „Социално 
предприемачество. Популяризиране и подкрепа на социални предприятия – 
пилотна фаза”, както и дейностите по Проект „Подкрепа за достоен живот” по ОП 
„Развитие на човешките ресурси 2007-2013” дейност „Личен асистент”, съгласно 
времевия график; 
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• Успешно се реализира новата социална услуга в община Разград - Център за 
обществена подкрепа, който представлява комплекс от социални услуги, свързани с 
превенция на изоставянето, превенция на насилието и отпадане от училище, 
деинституционализация и реинтеграция на деца, обучение в умения на 
самостоятелен живот и социална интеграция на деца от институции, консултиране и 
подкрепа на семейства в риск, оценяване и обучение на бъдещи приемни родители 
и осиновители, консултиране и подкрепа на деца с противообществени прояви. 
Услугата се управлява след проведен конкурс от Сдружение „ЖАНЕТА” гр. Разград;  

• В изпълнение на социалната политика на общината над 60 граждани са 
получили помощи за лечение на обща сума повече от 14 хил. лв. Помощи за 
покриване на част от разходите, направени по погребението на лица, жители на 
община Разград, са получили 71  семейства, а за 7 починали лица разходите са 
покрити служебно, поради липса на близки и роднини. Сумата е за повече от 14 хил. 
лв. 

• Чрез Домашен социален патронаж Община Разград успешно реализира 
комплекс от социални услуги, предоставяни по домовете -  доставка на храна; 
поддържане на личната хигиена и хигиената на жилищните помещения, обитавани 
от ползвателя; битови услуги и др. Услугата доставка на храна се ползва от 455 
патронирани лица от гр. Разград и селата Пороище, Топчии, Побит камък, 
Просторно, Гецово, Балкански, Дряновец и Осенец, а услугата „Домашен санитар” 
се ползва от 13 потребители. Персоналът на ДСП гр. Разград, оказва активно 
съдействие и за реализирането на Проект „Обществена трапезария” със средства 
от Фонд „Социално подпомагане” към МТСП в размер на 9 240 лв., по който 50 лица 
получаваха топъл обяд; 

• Община Разград поддържа високо качество на услугите в 5 социални звена за 
деца и възрастни, като предоставя едни от най-добрите в страната условия. 
Общият им капацитет е повече от 230 места. През изминалата година успешно 
заработи и новият Център за настаняване от семеен тип в ж.к. „Орел”. 
Инвестицията за неговото разкриване е за близо 1 млн. лв., като средствата бяха 
осигурени по успешно реализиран проект на общината; 

• Успешно се реализираха и дейностите по проект „Ремонт, обновяване и 
оборудване на социални заведения за деца и младежи с увреждания в гр. Разград и 
с. Просторно;  

• В община Разград към момента функционират 21 здравни кабинета, в 
които практикуват общо 29 специалиста. От тях 10 са в детските градини и 11 – в 
училищата. Близо 8 хил. деца ползват техните услуги;  

• През 2010 г.  за населението на община Разград бяха осигурени 21 624 
пространствени куб. м. дърва от общинския горски фонд. Допълнително с Решение 
на Общинския съвет бяха отпуснати абсолютно безвъзмездно 425 куб. м. дърва за 
85 ветерани от войните, военноинвалиди и военно пострадали.   
 
КУЛТУРА, СПОРТ И ТУРИЗЪМ: 
 

В условията на криза и тежки финансови ограничения в държавата културата 
и духовната сфера се оказаха особено уязвими. Затова политиката на общината 
през изминалата година бе насочена към съхраняване на културните институти, 
като носители на традициите и духовността, запазване на традиционно богатия 
културен календар и специална грижа към опазването на недвижимите паметници 
на културата.  

В изпълнение на основните приоритети бе постигнато следното: 

• Всички културни институти съобразиха бюджетите си с наложените от 
финансовата криза ограничения и предприеха антикризисни мерки. Като държавна 
мярка бе извършено  сливане на двете театрални трупи в Разград -  ДМДТ „Н. 
Хикмет” и ДТ „А. Страшимиров”. В резултат Разград все пак запази правото си да 
има театър, а възможностите на новата трупа за по-широк репертоарен диапазон 
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нараснаха. Общината пое изцяло издръжката на сградата /общинска собственост/, в 
която са настанени театъра и Капанския ансамбъл – отопление, ток и вода; 

• Културният живот през изминалия период бе наситен с богата и многообразна 
програма. Културният календар на Община Разград включваше повече от 20 крупни 
изяви от местен, регионален, национален и международен характер. Те преминаха 
на много високо ниво и бяха посрещнати изключително радушно от местната 
общност и медиите;  

• За да компенсира недостига на средства в културата и за да подобри и 
усъвършенства културната и туристическа инфраструктура, Община Разград насочи 
своите усилия върху  активна работа по проекти за европейско финансиране по 
програма „Регионално развитие”.   

1. Завършен е проект „Реконструкция на ХГ „Проф. Илия Петров” и къща-музей 
„Анание Явашов” в подкрепа на интегрирано и устойчиво градско развитие” на 
стойност 3 527 267 лв., финансиран по ОП „Регионално развитие”. Изцяло завърши 
реконструкцията на къща-музей „Анание Явашов”. В резултат Разград вече има 
обновена и модерна Художествена галерия, а изцяло реконструираната сграда на 
къщата-музей е нов културен институт, който освен като музей, ще се  утвърждава и 
като център по краезнание за целия Лудогорски край; 

2. Финализира се разработването на проектно предложение  „Абритус – мистика 
и реалност” по ОП „Регионално развитие”. Приоритетна ос 3. „Устойчиво развитие 
на туризма” по схема „Подкрепа за развитието на природни, културни и исторически 
атракции”. С него общината ще кандидатства през м. февруари 2011 г.;  

3. Общината генерира проектна идея по схема „Подкрепа за създаване и 
промоциране на иновативни културни събития” на ОПРР. След публично 
обществено обсъждане се наложи проектът „Разград – градът е сцена”, по който се 
работи в момента. С него общината ще кандидатства през първите месеци на 2011 
г.; 

4. Започна разработването на нова проектна идея по Оперативните програми, 
насочена към промоциране на туристически атракции. Тя е насочена към АР 
„Абритус” и античния период /римляни и траки/ от разградската история – 
разработване, промоциране и налагане на ново културно фестивално събитие. С 
този проект общината ще кандидатства в края на 2011 г. 
Разград се утвърди като център на разнообразен културен живот за целия 
Лудогорски край и като един от водещите в българския Североизток.  
Проведени национални фестивали и конкурси: 

− Пети хоров фестивал  „Гласовете на „Кибела 2010”; 

− Втори младежки скулптурен симпозиум „Среща в Разград 2010”; 

− „Звезден път” – национален детски конкурс за забавна песен и танц; 

− Панаир на киселото мляко и Фестивал на народните традиции и 
художествените занаяти - 2010г.; 

− „Есенни бардове” – фестивал на поетите с китара – трето издание, което 
набира популярност сред изпълнители от цялата страна и се радва на все по-голям 
интерес; 

− Проведени местни и регионални културни инициативи и проекти: 

− Майски празници на културата; 

− „Бели нощи на разградските музеи” – 2010; 

− Награда за творчески постижения в областта на културата и изкуството 
„Златен Пегас”; 

− Навършване на 150 години от създаването на Православен храм „Св. 
Николай Чудотворец”; 

− Отбелязване на 140 години библиотечно дело в град Разград  - РБ   „Проф. 
Боян Пенев”; 

− Обновяване на моста с две скулптури и осветителни тела; 

− Отбелязване на 55 години ДМШ „Илия Бърнев” при НЧ „Развитие 1869г.”; 
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− Отбелязване на 65-годишнината от победата над хитлерофашизма, края на 
Втората световна война и Деня на Европа; 

− „Страшимирови театрални празници”; 

− Панорама на руски филми за Втората световна война; 

− Авторска фотоизложба „Съдбата на войника” на Александър Ширабоков; 

− Коледен арт базар; 

− Изложба живопис от Корейска народна демократична република; 

− Откриване на  паметната плоча на първия разградски кмет след 
Освобождението – Георги Попов по случай Деня на Разград; 

− Общински преглед на руската песен и танц – класираните участници се 
представиха достойно и на Националния преглед на руската песен и танц в гр. 
Сливен. 

• Разшири се ареалът и се обогати и разнообрази визията на коледната и 
новогодишна градска украса ; 

• През 2010г. в община Разград функционираха  24 читалища. Чрез дейността 
си, включваща библиотечно дело, любителско творчество, клубна и кръжочна 
дейност и организиране на различни обществени прояви, те все повече се налагат 
като културни институти и просветни центрове в населените места на общината; 

• Изминалата година бе белязана с активното участие на младите хора в 
общинските инициативи и културния живот. Младежките формации, занимаващи се 
с различни жанрове изкуство – танц, театър, музика и др. израснаха творчески и 
заеха респектиращо място на разградските сцени редом с професионалните 
изпълнители;   

• Продължи работата на общината, насочена към утвърждаването на местната 
идентичност в туризма. Повече от 20 хил. са организираните и неорганизирани 
български и чуждестранни туристи, посетили Разград през миналата година като 
зрители и участници в различни фестивални събития;  

• С всяка изминала година Община Разград се налага като нова туристическа 
дестинация на международни туристически борси в страната и чужбина; 

• Съвместно с туроператорски фирми и агенции бяха разработени нови 
туристически маршрути за български и чуждестранни туристи;  

• Бе разработена и утвърдена от Общинския съвет „Стратегията за 
развитие на туризма в община  Разград 2010-2013г.” и   „Програма за развитие на 
туризма в община Разград 2010-2013г.”; 

• Изготви се нова визия  на интернет страницата на ТИЦ - Разград;  

• Реализирани бяха редица дейности ,свързани с маркетинга и рекламата на 
Разградската туристическа дестинация. 

Въпреки финансово-икономическите трудности състоянието на спортната 
инфраструктура продължи да стои на вниманието на местната власт. В резултат на 
добрата организация и взаимодействие с институтите, свързани с поддръжката на 
спортната материална база и съоръжения, бе извършено следното: 

• Газифициране на битовата сграда със съблекални /футбол/ в спортен 
комплекс "Д. Стефанов"; 

• Ремонт на подвижния тунел и освежаване на официалния вход на спортен 
комплекс"Д. Стефанов"; 

• Реконструкция на многофункционална спортна площадка в двора на ОУ "В. 
Левски" по проект на стойност 140 000 лв., като 50 % от средствата са осигурени от 
Националната програма за финансиране от Министерството на образованието и 
науката на общински инвестиционни проекти, насочени към подобряване на 
материалната база в училище; 

• Обособена  бе нова скейтборд площадка в града; 

• Извършена бе класация и церемония по награждаване на десетте най –  
добри спортисти на Разград;  
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• Сериозно внимание бе отделено на подпомагане дейността на детско-
юношеските школи на спорните клубове и участието им в държавни първенства и 
турнири;  

• Въпреки финансовите затруднения спортните клубове получиха на 100% 
субсидиите, които бяха гласувани от Общински съвет Разград. Общата субсидия  в 
размер на 85 000 лв. 16 - те спортни клуба разходваха за подпомагане на своята 
състезателната дейност и в участия на Държавни първенства. Бяха реализирани и 
организираните от тях със съдействието на Община Разград домакинства на  
национални купи и турнири, като Етап на международната колоездачна обиколка на 
България; Купа “Абритус ” - по шахмат; Национален турнир по бокс за Купа 
България, Купа “Абритус” – по ориентиране, международен турнир по борба “Лютфи 
Ахмедов”, Купа “Разград” – по стрелба с лък, Купа “Разград” – по колоездене на 
писта, Купа “Гладиатор” – по културизъм, Купа "Рали – крос" – по автомобилизъм, 
Ученически игри на общинско и областно ниво и финали по 8 вида спорт и др. 
 
АДМИНИСТРАТИВНИ УСЛУГИ НА НАСЕЛЕНИЕТО: 
 

• През изминалата година усилията на общината бяха насочени към 
подобряване на условията за административно обслужване на населението. През 
2010 г. общинската администрация (без офисите, разположени на партерния етаж) 
е била посетена от около  26 033 граждани (физически лица и представители на 
юридически лица), като средно месечно те са били 2 366 човека; 

• Фронт-офисът е осигурил обслужване на около 42 400 граждани (физически 
лица и представители на юридически лица). Средно месечно – 3 533 човека; 

• Офисът по гражданско състояние е предоставил услуги на около 17 800 
граждани (физически лица и представители на юридически лица). Средно месечно 
– 1 483 човека; 

• В деловодството на Общината са обработени 9 428 входящи и 6 919 
изходящи преписки; 

• В населените места от общината до края на м.ХІ са издадени общо 9 265 
удостоверения по искане на граждани и юридически лица;  

• През 2010 г. в Община Разград са постъпили 24 заявления за достъп до 
обществена информация. От тях: 

− 2 са в процес на разглеждане; 

− по 15 е предоставен пълен достъп, като в 3 случая заявителят не е 
платил и получил предоставената му информация; 

− по 1 е предоставен частичен достъп; не е обжалвано и информацията е 
получена; 

− по 3 е отказан достъп, като единият отказ е обжалван, вследствие на 
което съдът е отменил решението за отказ и е върнал за ново разглеждане; след 
повторното разглеждане е предоставен пълен достъп, но информацията не е 
платена и получена; 

− по 1 заявителят е уведомен, че разполага с информацията, за която 
иска достъп; 

− по 2 заявителят е уведомен, че общината не разполага с исканата 
информация.   

Постъпилите през 2010 година 24 заявления за достъп до обществена 
информация са изпратени от 8 юридически лица (подали общо 17) и от 4 физически 
лица (подали общо 7). От юридическите лица най-много заявления са постъпили от 
ЦНПО Разград (8 броя), а от физическите лица – от Никола Георгиев от Островче (3 
броя);  

• През 2010 г. Органът по настойничество и попечителство е учредил 17 
настойничества и 4 попечителства. По искане на настойници и попечители по право 
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са издадени 3 удостоверения. В регистъра на настойниците и попечителите са 
вписани общо 74 лица;  

• Договорът с УО на ОПАК, който бе сключен в средата на 2009 г. за 
безвъзмездно финансиране на проект „Община Разград – ефективна, ефикасна и 
прозрачна общинска администрация в услуга на потребителите”, бе удължен с още 
6 месеца по независещи от общината причини. С изпълнението на този проект в 
средата на 2011 г. Община Разград ще разполага с нова визия на официалната си 
интернет страница, с 5 електронни административни услуги на ниво транзакция, с 3 
устройства за информация и заявяване на услуги от страна на бизнеса и 
населението, разположени на публични места, с нови технически и технологични 
решения за получаване на обратна връзка с потребителите и за информиране на 
същите;  

• По отношение подобряването на работната среда, достъпа на граждани и 
безопасността на граждани и служители бе извършено следното: 

− преустройство на помещение 109 на етаж 1 чрез изграждане на 
работни помещения за нуждите на отдел „Образование”;  

− на етаж 6 бе изградено ново помещение за нуждите на учрежденския 
архив и на техническия архив; 

− извършени бяха неотложни ремонти на работни помещения; 

− извършен бе основен ремонт на единия асансьор (А2), включващ 
подмяна на етажната светлинно-информационна индикация, кабинковото 
осветление и кабинковото табло за управление, ново ел. табло; всички бутони са 
адаптирани за хора със зрителни увреждания; 

− в асансьор А1 бе монтирано вентилационно устройство; 

• Продължи модернизирането на администрацията. В това отношение успяхме 
да запазим постигнатото от предните години: 

− голяма част от комуникацията между структурните звена в 
администрация се извършва в интернет базирана среда с цел икономия на време и 
на разходи за кореспонденция;  

− местните администрации на всички населени места разполагат най-
малко с една компютърна конфигурация, като през текущата година бяха снабдени 
и с многофункционални устройства (принтер, копир, скенер, факс); 

− местните администрации на всички населени места са свързани с 
интернет и с интранет връзка с общинската администрация;  

• По отношение осигуряването на условия за работа на Общинския съвет и 
взаимодействието с него мога да заявя, че няма нито един случай на провалено 
заседание на ПК или на ОбС по вина на общинската администрация. През годината 
са взети 266 решения, подготвени са 14 заседания на ОбС  и 115 заседания на ПК 
към ОбС; 

• По отношение на местните данъци и такси усилията ни бяха насочени към 
подобряване обслужването на гражданите. Продължи прилагането на системата 
обслужването да се извършва на едно гише, спазвайки общочовешките  норми на 
поведение, заложени в Етичния кодекс, както  и премахването на „опашките” от 
чакащи граждани за извършване на услуга. След извършена цялостна 
реконструкция на  партерния етаж на административната сграда бе обособен 
отделен фронт офис  на дирекция „Местни данъци и такси”. 5 броя самостоятелни 
гишета  обслужват индивидуално данъкоплатците /физически или юридически 
лица/.  Всяко работно място  извършва  услуги, които се предоставят  на 
гражданите в указаните срокове  в следните направления: приемане на декларации 
по чл.14 от ЗМДТ за придобит жилищен имот от физически или юридически лица;  
приемане на декларации по чл.17 от ЗМДТ за придобит нежилищен имот  от 
юридическите лица; приемане на декларации по чл. 32, ал. 1 за облагане  с данък 
върху наследствата; приемане на декларации по чл. 49, ал. 3 за облагане с данък 
придобиване на имущество; приемане на декларации по чл. 54  за притежавано 
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превозно средство; приемане на декларации  по чл. 61  за извършване на патентна 
дейност; приемане на декларации за притежаване на куче, приемане на декларации 
за намаление на такса  за битови отпадъци; издаване на удостоверения за данъчни 
оценки; издаване на удостоверения за декларирани данни, наличие или липса на 
задължения; издаване на дубликати от  квитанции за платен данък; издаване на 
преписи и копия и документи, съхранявани в общинския архив и др. Обслужването 
на едно гише създаде предпоставки за по-бързо обслужване на гражданите и 
спазване сроковете за изготвяне на документите. Въведеният непрекъснат режим 
на работа от 08,30 ч. до 17,30 часа на фронт офиса и паричния салон удовлетвори 
желанията на клиентите да бъдат обслужвани  непрекъснато в рамките на 
работното време. Анкетата, която бе проведена през 2010 г . показа  оценката на 
гражданите за нивото на услугите  във фронт офиса на местни данъци и такси: 64 % 
от анкетираните заявиха, че са информирани напълно за предоставяните услуги; за 
качеството на обслужването  в паричен салон много добра оценка са дали 58 % от 
анкетираните, а 20 % - добра, за качеството на обслужването във фронт офиса 
много добра оценка са дали 69 % от анкетираните, а добра - 11 %.  84 % от 
гражданите са отговорили, че работното време ги удовлетворява. 

Въпреки трудностите и наложените ограничения мога да заявя, че няма 
отстъпление от поетите ангажименти и поетапната работа за постигане на главната 
ни стратегическа цел – Превръщането на Разград в най-доброто място за живеене в 
Българския Североизток. Градът ни става все по-уреден, чист, зелен и красив. С 
всяка година се подобряват условията в училищата и детските заведения. 
Адекватни са мерките, гарантиращи реда, сигурността и безопасността на 
гражданите. Запази се високото качество на предлаганите социални услуги и се 
увеличи обхватът им. Поддържа се богат културен живот, наситен с много изяви. 
Нашето културно-историческо наследство е обект на специални грижи и внимание 
от страна на местната власт. Всички недвижими паметници на културата и културни 
институти се поддържат, социализира се средата около тях, като се изпълняват 
мерките за достъп на хора с увреждания. Предлагат се все по-добри условия за 
спорт, развлечения и отдих. Разград и Лудогорието стават все по-разпознаваеми на 
туристическата карта. В резултат на предприетите действия през последните 
няколко години, включително и миналата, има ясно изразена тенденция към 
повишаване на туристическия поток от българи и чужденци. 

Община Разград създаде редица условия в подкрепа на бизнеса. Много пъти 
съм казвал, че кметът и общинската администрация не могат да разкриват 
производства и свързаните с тях работни места, но могат да съдействат за това, 
създавайки необходимите условия. Включително и чрез реализирането на всички 
компоненти, съдържащи се в понятието „добро място за живеене”. Безспорно 
финансовата криза и влошената икономическа обстановка в страната създават 
проблеми на бизнеса. Но основният проблем, според мен, е липсата на всякаква 
визия и целенасочена политика за регионите от страна на държавата. Липсата на 
регионална политика е факт вече 20 години. Нашият регион е особено уязвим. 
Населението му оредява и застарява. Ограничените възможности за работа и 
професионална реализация кара младите и образованите да търсят своето 
поприще в големите градове и в чужбина. Затова аз няма да се уморя да повтарям 
този проблем и да го поставям пред всички български правителства и държавни 
органи.  

Предстои приемането на бюджетната рамка за 2011 г., която отново ще бъде 
белязана от антикризисни ограничения и мерки. Въпреки всичко съм убеден, че 
новият бюджет ще съхрани постигнатото и ще създаде предпоставки за неговото 
надграждане. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  



 79

 Благодаря Ви. На Вашето внимание колеги, е и Отчет за работата на 
Общински Съвет за периода септември - декември 2010 г. Промени нямаме в 
политическите групи. 
/г-н Иво Димитров говори без микрофон/ 

 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Има двама съпредседатели веднага ще го кажа. 
 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 
БДС Радикали” 
 Нее. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Казвайте. 
 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 
БДС Радикали” 
 Аз искам да попитам, тук във вестниците пишеше, че групата на „АТАКА” 
имала утечка и има нов независим. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Но това е нов момент. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Г-н Димитров, това нали е до декември, 31.12.2010г. 
 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 
БДС Радикали” 
 А, срока различен, добре. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Приети са 88  решения. Съответно докладни записки са внесени както от 
общинска администрация така и от общинските съветници. Съответно в частта, 
която касае общинските съветници едно допълнение от С. Захариев, които е внесъл 
докладна записка за промяна в Правилника за символите и почетните звания.  
 Две дела са били заведено през този период против решение на ОбС. Едното, 
което е образувано по жалба на „Алкатур” касаещо провеждането на конкурс за 
избор на превозвачи е приключило на първа инстанция където по-голямата  част от 
атакуемото решение от „Алкатур” не било прието и в момента за останалата част 
решението се гледа пред ВАС. 
 Второто административно дело е приключило през този период това е по 
отношение „Горите в местността „Пчелина” като съдът е прекратил производството 
по делото поради недопустимост на жалбата. 

Един кратък анализ ние виждаме, че от 11 през 2009 г. дела заведени против 
решения на ОбС са сведени до 4. Общо от 267 броя приети решения  върнати са 
само две, които са прегласувани отново от общинските съветници при 
съобразяване с указанията ,дадени от контролиращия орган. 

Направеният анализ ми дава повод да поздравя всички общински съветници, 
допринесли с работата си в постоянните комисии и по време на сесии за 
качествените решения, които представят в положителна светлина  дейността на 
Общински съвет Разград. Нашите решения не са самоцелни, а продукт от 
познаване както на законовите и нормативни актове, така и от потребностите и 
проблемите на жителите на Общината.  
  
  Общински съвет Разград приема за сведение 



 80

 
ОТЧЕТ 

 
за работата на Общински Съвет – Разград и Постоянните    комисии за 

периода 01  септември 2010 до  31 декември 2010 г. 
Мандат 2007 – 2011 г. 

 
Господа Общински съветници, съгласно ЗМСМА ( Закон за местното 

самоуправление и местната администрация ) – чл.27 ал.6 предлагам на Вашето 
внимание отчет за периода 01  септември 2010 – 31 декември 2010 г. 

І. СЪСТАВ НА ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ - РАЗГРАД.  
 

В състава на Общински съвет – Разград са избрани 33 общински съветници. 
Те представляват 7 политически сили и 2-ма независими общински съветници.  

1. група “ДПС” – с председател Музаффер Мустан - 8 общински съветника 
2. група  „БСП” – с председател Добринка Монева – 7 общински съветника 
3. група „ГЕРБ” – с председател Стоян Стоянов – 6 общински съветника 
4 група „ Социалдемократи за Разград” – с председател на ротационен 

принцип Георги Атанасов – 3 общински съветника 
5 група “Атака” – с председател Георги Димитров - 3 общински съветника 
6 група „Обединени демократи” – съпредседатели  Иво Димитров и 

Пейчо Георгиев – 2 общински съветника 
7 група „Зелена България” – с председател Радостин Киров - 2 общински 

съветника 
8 Божинел Христов независим общински съветник  
9 Румен Адрианов – независим общински съветник 

 
ІІ. ЗАСЕДАНИЯ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - РАЗГРАД. 

ЗАСЕДАНИЯ НА ПОСТОЯННИТЕ КОМИСИИ И ПРИЕТИ РЕШЕНИЯ 
01.09. 2010 г. – 31.12. 2010 г. 

 
  1.ЗАСЕДАНИЯ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 
 
От 01 септември 2010 година до 31 декември 2010 година са проведени 4 

заседания на Общинския съвет. 
Приети са 88  решения. 
Заседанията на постоянните комисии са общо 37.  
По комисии както следва: 
1. Комисия по бюджет, финанси и икономическа политика – 4 (четири); 
2. Комисия по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол – 4 (четири); 
3. Комисия по законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 

решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с НПО – 4 (четири); 
 4. Комисия по устройство и развитие на територията, транспорт на Общината 
– 4 (четири); 
 5. Комисия по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство – 4 
(четири); 
 6. Комисия по социална политика, трудова заетост и здравеопазване – 4 
(четири); 
 7. Комисия по образование и наука – 4 (четири); 
 8. Комисия по култура, културно-историческо наследство и духовни ценности 
– 4 (четири); 

9. Комисия по европейска интеграция и международно сътрудничество – 3 
(три); 

10. Комисия за младежта, спорта и туризма – 2 (две). 
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11. Комисия за предотвратяване и разкриване  конфликт на интереси  
 

2.ВНЕСЕНИ ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 
 

1. Добрин Станчев Добрев – Председател на Общински съвет – Разград – 3 
 2. Кмет на Община Разград – Денчо Бояджиев – 16 

3.Зам. Кмет на Община Разград – Любомир Цонев – 8 
4.Зам. Кмет на Община Разград – Ценка Таракчиева - 38 
5.Зам. Кмет на Община Разград – Кина Дякова – 20 
 

От Председатели на Постоянни комисии, от Постоянни комисии и от общински 
съветници 

 
1. Георги Атанасов  – 1 
2. Иво Илиев и Стоян Димитров – 1 
3. Пейчо Георгиев – 1 
4. Симеон Захариев - 1 
 

Актуализирани са Наредби №№ 14, 17 и 18,  приети с решения на Общинския 
съвет, съгласно промените в законодателната уредба. Актуализиран е и 
Правилника за символите, почетните звания, наградите и паметните знаци на 
Община Разград. 

 

ОПИС НА ДЕЛАТА, ПО КОИТО ОБЩИНСКИ СЪВЕТ РАЗГРАД  Е СТРАНА ,       
ОБРАЗУВАНИ  В ПЕРИОДА 01.10.2010 г.- 31.12. 2010 г. 

 
 

Всички дела са от административен характер , образувани са пред 
Административен съд Разград по подадени жалби срещу решения на Общински 
съвет Разград. 
 
 1.Административно дело № 87 по описа на Административен съд Разград за 
2010 г. 

Образувано по жалба на „Алкатур” ЕООД Разград против Решение № 748 по 
Протокол № 41 от 27.7/2010 г. на Общински съвет Разград ,с което е открита 
процедура по провеждане на конкурс за избор на превозвач по линии от общинската 
и републиканска транспортни схеми от квотата на Община Разград. Оплакванията 
са за нарушена процедура и несъобразяване с материалния закон. Делото е 
приключило на първа инстанция с Решение № 52/17.11/2010 г.,с което жалбата в 
по-голямата й част е отхвърлена като неоснователна .Частичното й уважаване 
касае утвърдените с процесното решение на общинския съвет критерии за оценка 
на кандидатите по т.т. 4.1.1,  4.2.1.,  4.2.3 и  4.2.5 ,които са върнати за ново 
разглеждане  при съобразяване указанията на съда. 
 Първоинстанционното решение не е влязло в сила , поради обжалването му  
пред ВАС  и от двете страни. 
 
 2.Административно дело № 90 по описа на Административен съд Разград за 
2010 г. 

Образувано по жалба на СНЦОД „Горите в местността „Пчелина” в гр. 
Разград - публична собственост”  против Решение № 774 по Протокол №  42  от 
18.08/2010 г. на Общински съвет Разград ,с което е дадено разрешение за 
продажба на имот частна общинска собственост, находящ се в местността 
„Пчелина” на собственика на законно построената в него сграда. 
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С Определение № 57/09.12/2010 г. съдът е прекратил производството по делото 
поради недопустимост на жалбата. 
Определението оспорено от жалбоподателя в първата инстанция пред ВАС. 
 
Изводи : 

Анализът на съдебните  дела, заведени против решения на Общински съвет 
Разград през 2010 г. безспорно доказва трайна тенденция за намаляването им. От 
11 през 2009 г. са сведени до 4 през отчетната 2010 г. 
По същество те касаят както процесуалната, така и материалната чест на 
решенията. Позицията на решаващите органи, материализирана в съдебните 
актове, сочи констатации за незначителни пороци, главно от процедурно естество 
на административните актове на колективния орган за местно самоуправление, без 
да е установена сериозна противоправност  по същество. 

Другият вид контрол над  решенията на общинския съвет  , който е от 
правомощията на областния управител, също потвърждава  извода за  прилагане 
на принципите за прецизност и законосъобразност на решенията. От общо 267 броя 
приети решения  върнати са само две, които са прогласувани отново от общинските 
съветници при съобразяване с указанията , дадени от контролиращия орган. 

Направеният анализ ми дава повод да поздравя всички общински съветници, 
допринесли с работата си в постоянните комисии и по време на сесии за 
качествените решения, които представят в положителна светлина  дейността на 
Общински съвет Разград. Защото тези наши решения не са самоцелни, а продукт от 
познаване както на законовите и нормативни актове, така и от потребностите и 
проблемите на жителите на Общината. Правомощията на Общинския съвет като 
орган на местно самоуправление не са права, а отговорност която той трябва 
ежедневно да защитава за просперитета на Общината и жителите в нея.  
  Следващо, с което искам да Ви запозная колеги това е решението на КЗК, 
което пристигна на 21.01.2010, то в частност касае делото заведено от „Алкатур” и 
решението на КЗК е: Спира производството по преписка № 956/2010г. до 
окончателно произнасяне на компетентните органи на съдебната власт. 
 Колеги, ще Ви зачета заявление от инж. Иво Иванов Хаджииванов, което е с 
дата 12.01.2011г. – общински съветник в ОбС от партийна група на „АТАКА”: 
 „Г-н Председател,  
 Декларирам с това заявление, че желая за промяна на статута ми в ОбС от 
член на партийна група „АТАКА” в независим общински съветник.” 
 В тази връзка преди началото на заседанието на основание чл.13 от нашия 
Правилник т.10 беше проведена среща с Председателите на групи и от следващото 
заседание г-н Хаджииванов ще заеме своето място като независим общински 
съветник. 
 Колеги, пред Вас са разпределени и материалите касаещи изпълнението на 
програмите през отчетния период, имате и статуса за дейността на проектите в 
община Разград и съответно изискванията на чл. 36, ал.2 и ал.3 от Наредба 15. 
имате отчет за напредъка по изпълнение на проекти в Община Разград. 
Второстепенните разпоредители, както и информация за подготовка на нови 
проекти на Община Разград в съответствие с чл.36а ал.3 от Наредба 15 на ОбС 
Разград и Отчет за реализирани проекти и програми от Община Разград през 2010г.
  
 Колеги, обявявам почивка. В 15,00 часа ще продължим нашата работа с 
тържествената част от днешната сесия. 
 
ІІ част 

ТЪРЖЕСТВЕНО ЗАСЕДАНИЕ 
  
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

Уважаеми господин кмет на Община Разград, 
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Уважаеми господин народен представител, 
Уважаеми господин Областен управител, 
Уважаеми общински  съветници, 
Уважаеми гости, 
Дами и господа, 
Откривам тържествената част на днешната наша сесия по случай 28 януари – 
Ден на Разград. 
 
/Звучи Химна на Република България/. 

/Звучи Химна на Европа/. 

 
Гости на нашата тържествена част са: 
Господин Тодор Димитров – народен представител и заместник 

председател на парламентарната група на „ГЕРБ”; 
 Господин Валентин  Василев – Областен управител на Област Разград; 

 Господин Венелин Узунов – Секретар на Президентството по взаимодействие 
с местните власти и кмет на Община Разград за периода 1991 – 2005 година; 

Госпожа Екатерина Данилевская – заместник кмет на гр. Орел; 
Ръководството на Община Разград; 
Кметове на населени места; 
Почетни граждани на град Разград и предложените за удостояване с това 

звание; 
Представители на общинска администрация; 
Медии, 
Колеги,  
Преминаваме към първа точка от Дневния ред на тържественото заседание:  
 
Слово на Председателя на Общинския съвет – Разград,  по случай 28 януари  

– Ден на Разград.  
 

 Уважаеми гости, 
 Скъпи съграждани, 
 Дами и господа! 
 
 28 януари е Ден на благодарност, който ни обединява с историческата си 
памет.  
 От далечната 1878 година до днес разградчани носим в сърцата си спомена 
за едно събитие, което не просто слага край на петвековното иго, а се превръща в 
ново начало на надежди и стремления. Не случайно точно тази дата се утвърди в 
календара ни като една родолюбива традиция, с която даваме превес на заслужена 
почит и признателност към руските освободители.  Тази година,   отбелязваме 133- 
ата годишнина от Освобождението на Разград, 
 Историята на града е съхранила героични страници и дела, сред които са 
записани  саможертвите и подвизите на знайните и незнайните   радетели за 
свободата. Това са, хора, отстоявали нашата свобода и независимостта на Разград,  
всеотдайно съграждали и създавали материални и духовни ценности.  
28 януари е обявен за празник на Разград, с решение № 192.1, протокол № 27 от 
27.12.1993 на Общинския съвет. На този ден през 1878 г., е възстановена 
българската държавност в нашия град.. Разградчани са посрещнали с цветя и песни 
своите Освободители - руските войни от І девизия на 13 армейски корпус, начело с 
княз Александър Дондуков-Корсаков. В ден, като днешния, нека си припомним, че 
признателното население с доброволни помощи изгражда Мавзолей на руските 
войни, открит официално на 14 октомври 1880 г., в памет на Освобождението на 
Разград. Там е и мястото, където се събираме, за да изразим и покажем своето 
дълбоко уважение към падналите за Свободата на Разград.  
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Нашето освобождение се постигна с любовта на нашите славянски братя и на 
нашите близки по дух сънародници, войни и поборници, които дадоха живота си, 
трудовете си от любов към Отечеството, от любов към ближния. Подготовката на 
Освободителната война в Русия е била с голямо вдъхновение, породено от 
любовта към страдащите православни славяни…  
 Градейки бъдещето си, ние поглеждаме назад в миналото и проектираме най-
важното и същественото от него, защото един народ носи в себе си спомена за 
своето освобождение. Защото един народ без история не е народ. А ние имаме 
история, която помним и препредаваме на поколенията. И в ден като днешния всеки 
си прави своята равносметка – кои сме и за какво се борим. В ден като днешния 
всички сме равни. 
 Днес, ние честваме тържествено 133 години от Освобождението на Разград. 
133 години на прелом и възход, 133 години на израстване. За да застанем днес с 
горди чела и  да имаме самочувствието на достойни българи.  
 Защото, пред нас са  нови предизвикателства, в които повече от всякога 
трябва да отстояваме правото си на равностойни партньори. Убеден съм, че имаме 
сила, енергия и най-вече амбицията да ги постигнем. 
 Уважаеми дами и господа, 
 В ден като днешния, нека си пожелаем да работим в дух на отговорност и 
съпричастност към проблемите на нашите граждани. Да си пожелаем здраве и 
просперитет в името на нашия Разград. 
 Честит празник! 
 

Уважаеми гости, 
Уважаеми общински  съветници, 
Имам удоволствието да дам думата за приветствие по случай 28 януари – 

Ден на Разград на господин Валентин Василев  - Областен Управител на Област 
Разград. 

 
Г-н Валентин Василев - Областен Управител на Област Разград. 
Уважаеми г-н Бояджиев, 
Уважаеми г-н Димитров, 
Уважаеми г-н Добрев, 
Уважаеми г-н Узунов, 
Драги гости от побратимения град, 
Уважаеми общински съветници, 
Скъпи съграждани, 
 
Има дни в които всеки един от нас измерва своя патриотизъм и родолюбие. 

Има дни в които всеки се чувства по-привързан към корените и историята си и по-
горд от събития и образи допринесли днес ние да се вълнуваме и прекланяме пред 
своето славно минало.  

За нас потомците на Разград 28 януари 1878г. е светла дата, която 
отбелязваме с възторг и признателност към онези, които преди 133 г. чрез своята 
саможертва освободиха града ни и дадоха решаващ принос за освобождението на 
България от османско  иго. Ден на освобождението на града, но и ден който е 
предопределил нови възможности за неговото бъдещо развитие. 

Бих искал да изразя своя респект от чувството за историческа памет, която 
гражданите на Разград са демонстрирали вече десетилетия наред. 

Гордост за всички нас са паметниците, които свидетелстват, че е жив 
спомена за героизма на нашите предшественици. И нека перифразирайки една реч 
на Сливенския Митрополит Дионикий призова „да достигнем чистите и светли 
простори на разбирателството, за да почувстваме истинската радост на голямата 
победа. Да се извисим над всичко недостойно, за да дадем на новото поколение 
добър пример и вярна насока за достоен живот. ” 
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България и днес ни зове за единство! 
България и днес ни призовава за мир!  
Да празнуваме с искреност, доброта и благост. 
Честит празник! 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
Давам думата за приветствие на г-н Венелин Узунов - Секретар на 

Президентството по взаимодействие с местните власти. 
 
Г-н Венелин Узунов - Секретар на Президента по местната и регионална 

политика. 
Уважаеми г-н Бояджиев, 
Уважаеми г-н Добрев, 
Уважаеми общински съветници, 
Уважаеми г-н Димитров, 
Господин Областен Управител, 

 Скъпи почетни граждани на гр. Разград, 
 Уважаеми съграждани, 
 
 Приемете моите най-искрени поздрави във връзка с празника на нашия град. 
Чрез Вас отправям най-топли пожелания към жителите на Разград, неговите гости и 
служителите от общинската администрация. 
 Безспорна стара истина е, че колкото по назад се връщаме във времето, 
толкова по-далеч ще прозрем в бъдещето. 
 Вече 133г. поколения разградчани на 28 януари падат на колене пред 
паметта на руските богатири, донесли със саможертвата си свободата на България 
и славата на Русия. Може да се гордеем, че като достойни потомци на дедите ни 
съградили паметника – Костница ние се извисихме над превратностите на времето, 
което ни направи по-силни и по-мъдри. 
 Позволявам си да изразя мнението на преобладаващата част от нашите 
съграждани, че през периода на демократичните промени Разград не изпадна в 
истерия и крайности така характерни за други градове и региони. Бяхме 
провокирани, но не се подведохме. Запазихме добрите си човешки 
взаимоотношения, съхранихме етническия мир, подкрепихме религиозната 
толерантност. Осъзнавайки го или не превърнахме общината в модел на 
управление от който други се учеха и ни сочеха за пример. Доказано е, че човек не 
може да постигне мир, нито с приятели, нито с врагове ако не желае да говори с тях. 
В Разград е имало дискусии, спорове и словесни престрелки, но не се е стигало до 
омраза. Като правило се наложи разбирането от Кмет, общински съветници, 
администрация,  чрез единодушие не винаги водят до добрите решения. Всеки от 
нас осъзнава, че през тези две десетилетия би могъл да посочи хиляди причини  за 
неуспеха си, но няма право да сочи нито една причина за своето извинение, защото 
и на най-високия връх да се изкачи човек не може да намери друга мъдрост освен 
тази, която е в него и която носи със себе си. 
 Вярвам, че както аз така и голяма част от нашите съграждани оценяват 
усилията Ви и направеното от общината за подобряване на жизнената среда, 
реализирането на социалните програми, подобряване на бизнес климата и 
разкриване на нови работни места. Полагате грижа за развитието на духовната 
сфера, културно-историческото наследство, утвърждаването на традициите и 
инициативите за нови прояви заредени с родолюбие и патриотизъм. 
 Пожелавам Ви много сили, здраве, воля и целенасочени действия, за да 
реализирате дългосрочната стратегическа цел на нашия град, Разград, най-доброто 
място за живот и бизнес  в българският североизток. 
 Честит празник! 
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 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 За мен е особена чест да предоставя думата на нашата скъпа гостенка от 
Русия и побратимения ни град Орел, г-жа Екатерина Данилевская 
 
 Г-жа Екатерина Данилевская – зам. кмет на гр. Орел, Русия 
 Уважаеми г-н Кмет, 
 Уважаеми общински съветници, 
 От името на Орловчани и жителите на побратимения на гр. Разград-  гр. Орел 
Ви поздравявам с деня на града. 
 Вашият град е прекрасен. Това е в резултата на добросъвестния и 
самоотвержен труд, на любовта към родния град, на много поколения разградчани. 
Също така е очевидно, че благодарение на съвместните усилия на жителите на 
града и на градските власти нашия град – побратим  динамично и стабилно се 
развива. 
 При това всеки, който пристига в гр. Разград вижда колко грижливо пазят тук  
историческото наследство. Това говори за високото културно и духовно ниво на 
жителите на града, как много радушно посрещат гостите си. Спомените за 
пребиваването при Вас ще сгряват винаги моята душа. 
 Ние в Орел внимателно се интересуваме за развитието на града – побратим. 
Вие сте юнаци. В продължение на 40 години нашите градове растат и се развиват 
паралелно. Споделяме опита по между си който имаме в областта на 
образованието, здравеопазването, културата, социалните дейности, младежта  и 
икономическата сфера. И нашият потенциал е все още голям. От душа се надявам, 
че от година на година сътрудничеството в най-различните сфери на живота на 
обществото ще укрепва.  
 Искрено пожелавам на всички разградчани земно човешко щастие, а на града 
по нататъшно процъфтяване. Руския и българския народи грижливо пазят своята 
многовековна дружба. Аз съм уверена, че нашите отношения между град Орел и гр. 
Разград ще бъдат вписани със златни букви в тази многовековна история. 
 Желая Ви мир, добро, здраве, благополучие, а на града уверено движение 
напред. Благодаря. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Колеги, до момента са постъпили много поздравителни адреси, такива ще 

получаваме и в утрешния ден. Предоставям на Вашето внимание поздравителния 
адрес от Министъра на културата Вежди Рашидов. 

Господин Бояджиев, имате думата да прочетете адреса. 
 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
„Уважаеми дами и господа, 
Поздравявам Ви по случай тържествата на 28 януари, с които отбелязвате 

двойния празник на Община Разград и нейните жители. 
През годините съхранявайки вековни традиции и ценности Разград се 

утвърди не само като град с достойно минало, но и като град градящ своето 
достойно бъдеще. Неповторимият исторически колорит и наследство несъмнено са 
предпоставка за силното присъствие на духа и за развитието  на културния туризъм. 
Вярвам, че всяка Ваша нова инициатива  за просперитета на Разград ще срещне  
подкрепата и признанието на всички жители. 

Пожелавам активността и предприемчивостта на общинското ръководство 
все повече да утвърждава града като модерен, културен и туристически център. 

Бъдете здрави, за да реализирате успешно своите цели. 
На добър час!” 
 
    Вежди Рашидов – Министър на културата. 
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 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Колеги, поздравителни писма са получени и току що получихме от д-р Хасан 
Адемов – народен представител от разградски избирателен район. Имаме и 
поздравителен адрес от: 
 Белгин Шукри – народен представител от ПГ на ДПС; 
 Владимир Иванов – Руски културно - информационен център – София 
 Проф. д-р Захари Захариев – Председател на Федерацията за приятелство с 
народите на Русия и ОНД 
 Дора Янкова – Председател на УС на НСОРБ и Гинка Чавдарова – изп. 
Директор; 
 Янка Такева  - Председател на Синдиката на българските учители; 
 Инж. Иво Андонов – Кмет на Община Силистра 
 Стефан Димитров – Кмет на Община Димитровград 
 Ремзи Халилов – Кмет на Община Кубрат 
 Светльо Якимов – Кмет на Община Дългопол 
 Теменуга Газдова – Управител на „Биовет” Ад клон Разград 
 Д-р Денев – Управител на „ДКЦ 1 Разград” ЕООД 
 Димитрова – Текстилен Клъстер „Коприна” 
 Цветана Ненова и Димитър Липовански – „Арена медия” гр. Русе и др. 
 Ще си позволя да зачета поздравителния адрес на д-р Хасан Адемов, 
получихме го току що както видяхте. 
 „Уважаеми г-н Добрев, 
 Уважаеми съветници, 
 Приемете моите поздрави по случай празника на гр. Разград – 28 януари. 
 Датата на Освобождението на Разград има непреходно значение в народната 
памет. Делото на освободителите прави възможна днешната ни история и ни кара 
да сравняваме и оценяваме настоящия си принос. 
 Радвам се, че във Ваше лице Разград има отговорни, всеотдайни и достойни 
общински съветници и вярвам, че и за в бъдеще ще работим съвместно за доброто 
на града и общината.” 
 

СТАТИЯ 17 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
  Колеги, преминаваме към следващата точка от нашата тържествена част, а 
именно: 

Докладна записка от Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград,  
Относно: Приемане решение на Общинския съвет за удостояване със  звание 

“Почетен гражданин на Разград”. 
 
Г-н Бояджиев, имате думата. 
 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 
Съгласно Правилника за символите, почетните звания, наградите и 

паметните знаци на Община Разград, със званието „Почетен гражданин на град 
Разград” се удостояват български и чужди граждани, с особени заслуги към града, 
общината и родината във всички области на обществения живот. Поводи за 
удостояване с  почетното звание могат да бъдат  и: 

1. Дългогодишна общественополезна дейност  за  града и общината; 
2. Висока морална постъпка или действие в името на обществото и     

личността; 
3. Изключителни постижения в областта на науката, културата, спорта 

и др., които имат  общонационално и общочовешко значение и са свързани с името 
на град Разград.  
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 В Община Разград е получено предложение от Инициативен комитет от 20 
разградски общественици за удостояване със званието ” Почетен гражданин на град 
Разград” Иван Димитров Иванов.  

Иван Димитров Иванов е завършил юридическия факултет на СУ „Климент 
Охридски” – специалност право. Трудовият му стаж започва в в далечната 1968г. 
като конструктор-проектант в ОПУ – Разград. От 1974г. заема длъжността началник 
на отдел „Трудово-правна защита” в ОС на БПС; 1988г. – началник на инспекция 
„Трудово-правна защита” в ОБС на БПС – Разград; 1990г. – заместник председател 
на ОБНС Разград; 1991г. – председател на РКС на КНСБ Разград; 1999г. – 
Заместник Областен управител на област Разград; 2000г. – към момента е 
председател на РС на КНСБ Разград. 

Името му се е превърнало в „институция”, свързана със защитата на 
трудовите, осигурителните и човешки права на хората от Лудогорието. 

До неговия опит и професионализъм неведнъж са се обръщали за 
консултации общински, областни и държавни структури, както и бизнесът. Неведнъж 
е водил трудни битки за каузата, независимо от цената в личен и професионален 
план. 

Иван Димитров се изявява и в сферата на изящната словесност. Поетичните 
му търсения създават образи и чувства, характерни за ранимата му душа. 
Написаните от него над 2000 стихове обогатяват културното наследство на 
Лудогорието и нацията като цяло. 

По повод 60-годишнината му е предложен за високото отличие като човек, 
допринесъл за утвърждаване на демократичните ценности на обществото, оставил 
трайна диря в съзнанието на хиляди трудови хора от Лудогорието. 

Получено е предложение от Диана Тодорова Първанова – председател на 
общинска организация на Съюза на работодателите в системата на народната 
просвета в България – община Разград подкрепено с подписите на 45 членове на 
съюза за удостояване със званието ” Почетен гражданин на град Разград” Любомир 
Николов Колев.  

Любомир Николов Колев е роден на 9 март 1937г. в с. Дряновец, в семейство 
на учители.  

През 1963г. завършва висше образование – специалност „биология” в СУ „Св. 
Климент Охридски” гр. София. По разпределение постъпва на работа в Завода за 
антибиотици гр. Разград като миколог.  

През 1975г. е назначен като възпитател в СПТУ по индустриализирано 
строителство гр. Разград. От 1978 година работи като учител по биология и химия в 
същото училище, а от месец октомври същата година става директор на училището.  

Като резултат на упоритостта и находчивостта на ръководството и на 
учителския колектив учениците от СПТУ по индустриализирано строителство 
печелят призови награди на национални състезания, организирани от 
Министерството по строителство и архитектура. Полагат се огромни усилия за 
развитие и обогатяване на материалната база на училището и на учебните 
работилници по теория и практика на специалностите. По случай 25 годишния 
юбилей училището е удостоено с орден „Кирил и Методий” – III степен, а голяма част 
от учителите са носители на званието „Отличник на МСА” и наградени със златна 
значка „Кольо Фичето”. 

В своята дългогодишна дейност като ръководител г-н Колев нееднократно е 
съумявал да се справи успешно с реконструкция на сграда, обновяване на 
материалната база, осъществяване на кадрови подбор за сформиране на колектив. 
Инициативен, енергичен, с новаторски дух, отдаден всецяло на учениците и 
педагогическия колектив, Любомир Колев се ползва с авторитет както сред колегите 
си, така и сред обществеността.  
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Г-н Колев се изявява не само като прекрасен ръководител и педагог в 
областта на образованието, но и като активен деец в сферата на културния живот на 
града. В продължение на 12 години той е хорист в хор „Железни струни” гр. Разград.  

Любомир Колев е носител на званието „Отличник” на Министерството на 
народната просвета, „Отличник” на Министерството на строителството и 
архитектурата. 

С дългогодишната си професионална кариера и учител и директор г-н 
Любомир Колев дава своя достоен граждански принос за развитието на 
образователното дело в гр. Разград и отдава цялата си творческа енергия, опит и 
знания за просперитета на българското образование. 

Получени са  две предложения: от колективът на Професионална гимназия по 
селско стопанство и хранително-вкусови технологии „Ангел Кънчев” гр. Разград и от 
инициативен комитет в състав: Павел Неделчев Тодоров, Марин Георгиев Атанасов, 
Стоян Мичев Стоянов и Цоньо Марков Цонев  за удостояване със званието  „Почетен 
гражданин на град Разград” Грозю Милчев Грозев. 

Грозю Милчев Грозев е роден на 04.09.1934г. в с. Дянково. Основното си 
образование завършва в село Дянково, средното в Земеделска гимназия „Ангел 
Кънчев” град Разград. Висше образование придобива във Висш Селскостопански 
институт - София. 

Започва работа през 1959г. в племенния разсадник по коневъдство в град 
Русе. 

От 1962г. работи като главен зоотехник в ДЗС Разград. Изгражда 
животновъдни ферми за производство на разплоден материал за нуждите на 
България. Във всички ферми е внедрена на изключително високо равнище 
селекционно-племенната работа. 

През 1977година защитава Докторска дисертация и става Доктор на 
селскостопанските науки. Има 37 научни труда и научно – популярни статии. 

Грозев е бил член на научни съвети към Селскостопанската академия София, 
института по животновъдство град Костинброд, института по животновъдство град 
Шумен. 

Грозю Грозев участва в научни международни конференции и конгреси в 
страни като Германия, Италия, Унгария, Румъния, Македония и Гърция. 

За проявените заслуги той е награждаван с много държавни отличия. 
В Община Разград е получено предложение от Инициативен комитет от 15 

разградски общественици за удостояване със званието ” Почетен гражданин на град 
Разград” д-р Евгени Владиславов Стаменов.  

Д-р Евгени Владиславов Стаменов е роден през 1958г. в град Кубрат. 
Завършва Медицинска академия – София през 1984 година, през 1990г. получава 
специализация „Вътрешни болести”, а през 2001г. – „Нефрология”.  

От 1984 година работи в Разградската болница – отначало като участъков 
лекар, от 1986г. е ординатор в Гастроентерологично отделение, от 1997г. е 
ординатор в Отделение по хемодиализа, а от 2000г. е негов началник. 

Високият му професионализъм, ръководни качества и човечност издигат 
ръководеното от него отделение сред най-добрите в района. Десетки пациенти от 
цялата област, чиито живот ежедневно се поддържа в отделението, неведнъж са 
били свидетели на професионализма, моралната сила и организаторски качества на 
д-р Стаменов, благодарение на които е бил спасяван човешки живот. И в трудните в 
икономическо отношение времена, когато са били поставяни под въпрос 
снабдяването и оборудването на отделението, той с решителността и твърдата си 
позиция е отстоявал най-важното за него- поддържането на живота на неговите 
пациенти. 

За него професията  на лекаря се е превърнала в кауза, за реализацията на 
която той влага всички свои професионални и личностни сили. 

За тези негови качества - висок професионализъм, постигнатото изключително 
ниво на животоподдържащата дейност на ръководеното от него отделение, голямата 
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обществена значимост на работата му, както и високите морални и личностни 
качества.  
 Предвид гореизложеното и на основание чл. 8, ал. 2 и чл. 19, ал. 1, т. 1, 2, 3 и 
5 от Правилника за символите, почетните звания, наградите и паметните знаци на 
Община Разград, предлагам Общинският съвет да вземе решение за удостояване 
със званието  „Почетен гражданин на град Разград”. 

 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Бояджиев. 
Колеги, тази докладна записка бе разгледана в ПК по култура, културно-

историческо наследство и духовни ценности. 
Г-н Атанасов, имате думата да ни запознаете с решението на комисията. 
 
Г-н Георги Атанасов – Председател на ПК 
Г-н Председател,  
Колеги Общински съветници, 
На свое заседание проведено на 20 януари 2011г., ПК по култура, културно-

историческо наследство и духовни ценности разгледа направените предложения и 
взе решение, г-н кмета Денчо Бояджиев да внесе докладна записка във вида, който 
чухте преди малко. Благодаря. 

 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз г-н Атанасов. 
Колеги, имате думата към вносителя, за въпроси. Няма. Мнения и 

предложения. Заповядайте. Заповядайте г-н Атанасов. 
 

Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 
Г-н Председател, 

 Уважаеми колеги, 
 Знаете с наше решение от месец декември 2010г. е допълнен Правилника за 
символите, почетните звания, наградите и паметните знаци на Община Разград, 
като се въведе ограничение за избор само на един носител на съответното почетно 
звание. Във връзка с това процедурно предлагам процедура по която да бъде 
направен нашия избор днес: 
 1. Изборът се извършва чрез явно гласуване; 

 2. Всеки общински съветник има право да гласува само за една номинация; 
 3. В случай, че нито една кандидатура не събере необходимия брой гласове, 
формиращи изискуемото мнозинство от 50% плюс един глас от присъстващите 
общински съветници, за вземане на решение, на повторно гласуване се подлагат 
първите две кандидатури, събрали най-много гласове; 

 4. При положение на равенство на първото място, на повторно гласуване се 
подлагат кандидатурите, събрали най-голям равен брой гласове; 
 5. В случай, че има равен брой гласове, нареждащи кандидатурите на второ 
място, до повторно гласуване се допускат първия по брой гласове кандидат и 
кандидатите на второ място с равен брой гласове; 

 6. При неизбиране на кандидатура и след повторното гласуване, процедурата 
по избора се прекратява. 

 Благодаря Ви. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Други колеги, желаещи да вземат отношение по тази докладна записка. Няма. 
Колеги, току - що беше направено предложение от колегата Атанасов за 
провеждане на избор. Ще го подложа на гласуване.  
 Моля, гласувайте. 
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 С 26 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 1, се приема процедурата 
предложена от г-н Атанасов. 
 
 Преминаваме към самото гласуване по току - що утвърдената от нас 
процедура. Подлагам на гласуване първата кандидатура, за г-н Иван Димитров 
Иванов. Моля, гласувайте. 
 
 С 18 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – няма, предложението се 
приема. 
 
 Подлагам на гласуване втората кандидатура, за г-н Любомир Николов Колев. 
Моля, гласувайте. 
 
 Със  „ЗА” – няма,  „против” – няма, „въздържали се” – 4, предложението не се 
приема. 
 
 Подлагам на гласуване третата кандидатура, за г-н Грозю Милчев Грозев. 
Моля, гласувайте. 
 
 С 5 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 3, предложението не  се 
приема. 
 
 Подлагам на гласуване следващата  кандидатура, за Д-р Евгени 
Владиславов Стаменов. Моля, гласувайте. 
 
 С 6 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 1, предложението не  се 
приема. 
 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 
БДС Радикали” 

Г-н Председател, 
Искам да Ви съобщя, че от четирите гласувания общо са гласували 

съобразно процедурата 19 плюс четири, трийсет и  двама, 34  души. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Колеги, моля Ви запазете тишина. 
 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 
БДС Радикали” 

Като, всеки имаше право да гласува веднъж без да се уточни „ЗА”, „против”, 
„въздържали се”. 

 
/Общинските съветници спорят по процедурата/ 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Колеги, моля Ви. Моля, запазете тишина. Има процедура. След като, 

Секретаря обявява, че се е получило брой по-висок от присъстващите в залата ще 
се наложи да проведем отново процедурата. 

Заповядайте, г-н Георгиев. 
 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 
БДС Радикали” 
 Самата процедура има недостатък, тъй  като, не е изяснено, всеки общински 
съветник има право да гласува веднъж, но не е изяснено как. Т.е. гласувалия 
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„против”, гласувалия „въздържал се”, той си е изхарчил лимита от правото да 
гласува. Трябва да бъде уточнено процедурно. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Гласувахме процедура и там беше записано, че всеки има право да гласува 
само веднъж. 
 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 
БДС Радикали” 

Къде е писменото предложение, което трябваше да е пред Вас. 
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

 Има право да гласува само за една номинация, пише, колеги. Точно и ясно е 
казано. 
 
 /Общинските съветници отново спорят, дали се гласува  „За”, „Против” 

или „Въздържал се”/ 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Отново ще трябва да правим приемане на процедурата колеги. 
 Гласуването, колеги, дали е  „За”, дали е „Против” или „Въздържал се” е 
гласуване. Разбирате ли, е гласуване. Няма никакво значение как гласува дали „За”, 
дали „Против” или „Въздържал се”. Това е гласуване, така че всеки има право за 
това, което е избрал да гласува само веднъж. Имаме четири предложени имена, 
току - що гласувахме процедурата и броя  на общинските съветници гласували е по-
голям от броя на тези които са в момента в залата. Ще помоля г-н Георгиев да 
проверите кворума и да ми докладвате колко от общинските съветници са в залата 
и отново ще проведем процедурата. Можем да го проверим и по електронен път. 
Проверка на кворума. 
 Докладвайте, г-н Георгиев. 
 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, ДП, 
БДС Радикали” 
 В залата присъстват  28 общински съветници, г-н Добрев. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви. Ще повторим отново процедурата по гласуване. 
  

Колеги, общински съветници за  г-н Иван Димитров Иванов. Моля, гласувайте. 
 
 С 18 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, предложението се 
приема. 
 
 Подлагам на гласуване втората кандидатура, за г-н Любомир Николов Колев. 
Моля, гласувайте. 
 
 Със  „ЗА” – няма,  „против” – няма, „въздържали се” – няма, предложението 
не се приема. 
 
 Подлагам на гласуване третата кандидатура, за г-н Грозю Милчев Грозев. 
Моля, гласувайте. 
 
 С 3 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, предложението не  
се приема. 
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 Подлагам на гласуване следващата  кандидатура, за Д-р Евгени 
Владиславов Стаменов. Моля, гласувайте. 
 
 С 5 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, предложението не  
се приема. 
  
 След проведеното повторно гласуване  
 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 
           № 879 

 
В Община Разград е получено предложение от Инициативен комитет от 20 

разградски общественици за удостояване със званието ” Почетен гражданин на град 
Разград” ИВАН ДИМИТРОВ ИВАНОВ.  

Предвид гореизложеното и на основание чл. 8, ал. 2 и чл. 19, ал. 1, т. 1, 2, 3 и 
5 от Правилника за символите, почетните звания, наградите и паметните знаци на 
Община Разград, Общинският съвет, с 18 гласа „ЗА”, „против” - няма, „въздържали 
се” – няма, 
 

РЕШИ : 
 

1. Общински съвет - Разград удостоява със званието “Почетен гражданин на  
град Разград” ИВАН ДИМИТРОВ ИВАНОВ за приноса му в утвърждаване на 
демократичните ценности в обществото.  

2. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 
Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 
Административен съд Разград. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 С това свое решение ние изпълнихме и приехме докладната записка. Да му 
честитим още един път и да му пожелаем здраве, творчески успехи и успехи в 
ежедневието.  
 Колеги, искам да Ви напомня, че в 18.00 часа в Общинския културен център 
ще продължат тържествата посветени на 28 януари - Деня на Разград,  където 
съответно ще бъдат връчени отличията Почетен гражданин на град Разград и за 
Принос към икономиката на Община Разград. 
 
 На основание чл. 54, ал. 1 от нашия Правилник всички материали, които са 
постъпили до момента са раздадени по компетентност. 

Обявявам заседанието на Общински съвет Разград за закрито в 15,45 часа. 
 
 
 
 

     ПРЕДСЕДАТЕЛ: /П/ Не се чете 
                                    / Д. Добрев / 
 
 
     СЕКРЕТАР: /П/ Не се чете 
                                  / П. Георгиев / 
 
 


